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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DE PLE (SESSIÓ) DE DIA 11 DE NOVEMBRE DE 2024.

A la ciutat de Llucmajor, a Sala de Plens, quan són les 19 hores de dia 11/11/2024, es reuneixen 
després de la convocatòria prèvia, les persones que a continuació es detallen, a l’objecte de 
realitzar sessió Ordinària en primera convocatòria de Ple (sessió) d’aquest Ajuntament.

Assistents
 Maria Francisca Lascolas Rosselló, batlessa presidenta 
 María Cristina Pomar Bonnín, Antonio Cayuela Martínez, María Inmaculada Pérez 

Blázquez, Jaime Garau Mut (PP) Catalina Rayó Oliver i Margarita Planas Torres, pel Partit 
Popular.

 Margarita Palmer Mascaró, Tomás Sastre Soler i Juan Manuel Piñeiro Vicente per Vox.
 Maria del Pilar Seguí Fiol, per Agrupación Social Independiente.
 Jaime Julián Oliver Vallés, Bartolomé Tugores Vicens, José Luís Huescar Villar i Elsa 

Herranz Sanz (PSOE)  pel Partit Socialista de les Illes Balears.
 Alexandro Gaffar per Llibertat Llucmajor i Miguel Pascual Mezquida, per Llibertat 

Llucmajor.
 Maria Barceló Calviño i Josep Oriol Gómez Díaz per MÉS per Mallorca.
 Joaquín Rabasco Ferreira i Claudia Elizabeth Fallemann Stupp per s’Arenal-

Urbanizaciones-Llucmajor.
 Catalina Munar Miquel, interventora
 i Queralt Ribot Bautista de Lisbona, secretària adjunta

Absents 
 Joaquín Rabasco Ferreira i Claudia Elizabeth Fallemann Stupp per s’Arenal-

Urbanizaciones-Llucmajor. (excusen la seva assistència)

ORDRE DEL DIA:

La sessió comença amb la intervenció de la batlessa dient que aquest plenari que s’havia de 
celebrar el 30 d’octubre, però es va posposar a causa de la DANA haguda a València, el celebren 
sencer a dia d’avui.

El Sr. Jaime J. Oliver fa un prec en nom de tota l’oposició i és si podria i legal, donada la gran 
afluència de públic i que la majoria han vengut pel mateix, passar el punt d’urgència just seguit de 
la presa de possessió del Sr. Huescar.

La secretària adjunta explica que habitualment els punts d’urgència són els darrers que es duen a 
l’ordre del dia, però en aquest cas entén que si hi ha unanimitat de tots els regidors de la 
corporació no hi hauria inconvenient, però atès que estrictament s’hauria de deixar pel darrer punt 
de l’ordre de dia, perquè primer s’ha de votar la urgència dels dos punts, doncs si no hi ha 
unanimitat no es podria fer, per tant és una potestat dels membres de la corporació.
Aclareix que en principi és una potestat de la batlessa alterar els punts de l’ordre del dia i és legal, 
simplement en aquest cas és pel tema de la urgència.
La batlessa diu que per part de Batlia no hi ha cap problema al respecte.

APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
La sessió comença amb l'examen de l’esborrany de l’acta de la darrera sessió, realitzada el 
passat dia 25 de setembre de 2024, i atès que no s’hi fa cap objecció, se sotmet a votació i  
s'aprova per unanimitat. 



PRESA DE POSSESSIÓ DE  REGIDOR SR. JOSÉ LUÍS HUÉSCAR VILLAR 
Per la secretària adjunta d'aquesta Corporació Municipal es fa constar que, en data de 7 d’octubre 
d’enguany, s’expedeix per la Junta Electoral Central, la CREDENCIAL DEL Sr. José Luis Huéscar  
per estar inclòs en la llista de candidats presentats pel partit PSOE a les eleccions locals de 28 de 
maig de 2023, en substitució, per renuncia, de la Sra. Lucía Escribano Alés.
Seguidament per la secretària adjunta d'aquesta Corporació Municipal en relació al contingut dels 
articles, núms. 6, 7, 177 i 178 de la Llei Orgànica, núm. 5/1985, de 19 de juny, de Règim Electoral 
General, interessa al Sr. José Luis Huéscar Villar  per a que manifesti en aquest acte si està 
afectada qualque causa d’incompatibilitat sobrevinguda amb posterioritat a la seva designació:

EL SR. JOSÉ LUÍS HUESCAR VILLAR FA MANIFESTACIÓ RESPECTE LA NO 
INCOMPATIBILITAT SOBREVINGUDA.

Així mateix i en compliment del que disposa el punt 5è de l’article, núm. 75 de la Llei, núm. 7/1985, 
de 2 d’abril, Reguladora de les Basses de Règim Local, en redacció donada per l’article, núm. 4 de 
la Llei, núm. 9/1991, de 22 de març, i els articles, núms. 30 a 32 del Reglament d’Organització, 
Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial Decret, núm. 2568/86, de 
28 de novembre, per la secretària adjunta d'aquesta Corporació Municipal es fa constar que el Sr. 
José Luis Huéscar Villar ha presentat les corresponents declaracions dels seus béns patrimonials, 
declaracions sobre causa de possible incompatibilitat i sobre qualsevol altre activitat que li 
proporciona o li pugui proporcionar ingressos econòmics que afectin o puguin afectar a l’àmbit de 
competència d’aquesta Corporació Municipal.

A continuació es posa en coneixement del Regidor Sr. José Luis Huéscar Villar que, de 
conformitat amb el que es disposa en el núm. 8 de l’article, núm. 108 de la Llei Orgànica, núm. 
5/1985, de 19 de juny, de Règim Electoral General, modificat per la Llei Orgànica, núm. 8/1991, de 
13 de març, en el moment de la presa de possessió i per a adquirir la plena condició del càrrec de 
Regidor, haurà de jurar o prometre acatament a la Constitució.

Seguidament el Sr. José Luis Huéscar Villar , procedeix a donar lectura a la formula de 
JURAMENT/PROMESA:

“Prometo por mi conciencia y mi honor cumplir fielmente las obligaciones del cargo de regidor del 
Ayuntamiento de Llucmajor, con lealtad, respetar y hacer respetar la constitución y el Estatuto de 
Autonomía de las Islas Baleares, como la norma fundamental del Estado.»

A continuació es veu el punt 22 de l’ordre del dia, com s’ha acordat anteriorment per tots els 
mebres de la corporació.

ESTUDI I RESOLUCIÓ DE LES MOCIONS QUE SIGUIN DECLARADES URGENTS EN LA 
FORMA LEGALMENT ESTABLERTA.

La batlessa diu que avui duen dos punts d’urgència i a continuació es veu el primer.

PROPOSTA DE BATLIA QUE S’ELEVA AL PLE, PEL QUAL S’ORDENA L’INICI DE 
L’EXPEDIENT D’IMPOSICIÓ DE PENALITATS A L’ADJUDICATARI DEL CONTRACTE DE 
«GESTIÓ DEL SERVEI  DE RECOLLIDA I TRANSPORT DE RESIDUS SÒLIDS URBANS DEL 
T.M DE LLUCMAJOR (EXPEDIENT 1/2015)

La batlessa diu que la urgència ve condicionada per la no recollida d’algunes zones, provocant 
acumulació de fems que poden dur situacions d’insalubritat i perillositat i a continuació es veu la 
proposta:

Antecedents



Primer.- En data 30 d’octubre de 2024, l’Enginyer Industrial Municipal va emetre informe relatiu 
l’existència d’una sèrie d’incompliments per part de l’actual adjudicatari del contracte de «Gestió 
del Servei  de recollida i transport de residus sòlids urbans del T.M de Llucmajor (expedient 
1/2015)», FCC Medio Ambiente, S.A, els quals es venen produint des del 23 d’octubre de 2024, i 
que consisteixen en no dur a terme la recollida dels RSU depositats, tant en el format Bilateral 
(contenidors), com recollida porta a porta i productors singulars. Aquesta circumstància està 
generant l'acumulació dels residus en vies i espais públics, amb la consegüent situació 
d'insalubritat i perillositat, provocant incomoditat per proliferació de plagues, generació d'olors i 
impossibilitat de circulació per l'espai públic.

Vist l’anterior i de conformitat amb la clàusula 32.1.2, del Plec de clàusules administratives 
particulars que regeix el contracte i que determina que constitueix una infracció greu: 
“L'incompliment de les prescripcions sanitàries o de mesures necessàries per a evitar situacions 
insalubres, perilloses o que provoquin incomoditat, si el contractista persisteix una vegada advertit 
formalment per l'Ajuntament.”, en data 31 d’octubre de 2024 es va remetre a l’entitat adjudicatària 
l’informe dels SSTT Municipals, conjuntament amb la relació d’incidències degudament 
documentades, advertint-li perquè en un termini màxim de 24 h donés solució a la situació 
exposada. Així mateix, es va advertir que en cas de persistir en l'incompliment, es procediria a 
l'inici del procediment previst per a la imposició de les penalitats corresponents.

Segon.- L’ Informe de l’Enginyer Industrial Municipal de data 6 de novembre així com la 
documentació adjunta, posen de manifest que des de la data de comunicació de l’escrit 
d’apercebiment efectuat fins a la data d’ emissió de l’informe, s’ha persistit en l’incompliment ja 
que ni s’ha reaccionat, ni s’ha dut a terme cap actuació per a solucionar la situació, i s’ha continuat 
amb una inacció respecte a la falta reiterada de recollida dels RSU. 

Vist l’anterior i en virtut d’allò establert a la clàusula 32.1.2 del PCAP, en l’esmentat Informe es 
proposa l’inici de l’expedient sancionador d’imposició de penalitats, per la comissió d’una infracció 
qualificada com a GREU en el “Règim sancionador” regulat al PCAP, a la qual correspon una 
sanció d’entre 1.000 € i 10.000 €, i atès que des de la data d’apercebiment i la persistència en 
l’incompliment han transcorregut 5 dies, es proposa a l’òrgan de contractació la imposició d’una 
sanció de 1.000 €/ dia, el que fa un total de 5.000 €.

Tercer.- En data 6 de novembre de 2024, la Cap del Servei de Contractació ha emès informe 
jurídic, en el qual informa favorablement sobre la procedència d’iniciar el procediment per a la 
imposició d’una penalitat a l’adjudicatari del contracte de «Gestió del Servei  de recollida i 
transport de residus sòlids urbans del T.M de Llucmajor (exp.1/2015), per la comissió d’una 
infracció greu, per un import de 5.000 €, a deduir de la corresponent factura pendent d’abonament 
al contractista.

Així mateix, l’esmentat informe conclou que, en la tramitació del procediment d’imposició de 
penalitats, se li haurà d’atorgar un termini d'audiència al contractista per a la presentació de les 
al·legacions i observacions que estimi oportú; i tot allò, sense prejudici de que en cas de persistir 
en l’incompliment, es podrà procedir a la imposició de més penalitats, o en el seu cas, optar per 



resoldre el contracte, ja que la clàusula 32 PCAP preveu que és una infracció molt greu “La 
reiteració de faltes greus (dos o més) de la mateixa naturalesa” i que “Les infraccions molt greus 
es sancionaran amb la pèrdua de la garantia definitiva, sense perjudici de que l’Ajuntament pugui 
resoldre el contracte”.

Fonaments jurídics

Primer.- De conformitat amb la DT1ª de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de Contractes del 
Sector Públic, “Els contractes administratius adjudicats amb anterioritat a l'entrada en vigor de la 
present Llei es regiran, quant als seus efectes, compliment i extinció, inclosa la seva modificació, 
durada i règim de pròrrogues, per la normativa anterior”, per la qual cosa, en el cas que ens ocupa 
s’ha d’estar al que disposa el Reial decret legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova 
el text refós de la Llei de contractes del sector públic (TRLCSP), ja que el contracte es va 
adjudicar el 25.03.2015.

Segon.- De conformitat amb l’article 212 del TRLCSP « Els plecs o el document contractual poden 
preveure penalitats per al cas de compliment defectuós de la prestació objecte d’aquell o per al 
supòsit d’incompliment dels compromisos o de les condicions especials d’execució del contracte 
que s’haguessin establert d’acord amb els articles 64.2 i 118.1. Aquestes penalitats han de ser 
proporcionals a la gravetat de l’incompliment i la seva quantia no pot ser superior al 10 per 100 del 
pressupost del contracte.

D’acord amb l’anterior, la clàusula 32 “Règim sancionador” del Plec de Clàusules Administratives 
Particulars que regeix el contracte, regula les penalitats específiques del contracte .i preveu que, 
entre d’altres, tindrà la consideració de FALTA GREU “L'incompliment de les prescripcions 
sanitàries o de mesures necessàries per a evitar situacions insalubres, perilloses o que provoquin 
incomoditat, si el contractista persisteix una vegada advertit formalment per l'Ajuntament”, 
establint-se que “Les infraccions greus seran sancionades amb imposició d’una multa de 1.000 a 
10.000 €”. Així mateix, es preveu que en cas de que la infracció no suposi la resolució del 
contracte, el concessionari haurà de formalitzar novament la garantia definitiva. 

Vist l’anterior i atès que d’acord amb l’Informe de l’Enginyer Industrial Municipal, de data 6.11.24, 
des de la data d’apercebiment i la persistència en l’incompliment han transcorregut 5 dies, es 
proposa la imposició d’una sanció de 1.000 €/ dia, el que fa un total de 5.000 €.  Aquesta quantia 
es considera proporcionada i ajustada a les previsions i dins els límits fixats pel TRLCLSP i pel 
PCAP que regeix el contracte tal i com s’ha exposat, tenint en compte així mateix la gravetat de 
l’incompliment, la seva reiteració, i les conseqüències que per a la salubritat pública se’n deriven, i 
que ens trobem davant un servei públic essencial que el Municipi ha de prestar obligatòriament en 
virtut de l’article 26.1.a) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local.

Així mateix, cal assenyalar que amb la imposició de la penalitat esmentada la finalitat que 
persegueix aquesta Administració és essencialment coercitiva per a estimular o garantir el 
compliment del contracte, en garantia de l’interès públic tutelat. És a dir, les penalitats responen a 
un incompliment obligacional que s’emmarca en els poders de direcció, inspecció i control de què 
disposa l'òrgan de contractació en garantia de l'interès públic. En aquest mateix sentit s’ interpreta 
pel Tribunal Suprem, entre d’ altres, en la Sentència núm. 1689/2019, de 21 de maig, en la qual 
s’aclareixen alguns aspectes materials i formals relatius a la imposició de penalitats contractuals, 
en els termes següents:



“Les  penalitats no responen a l'exercici d'una potestat sancionadora, dons per a la seva imposició 
no se segueix un procediment específic de naturalesa sancionadora ni aquest és aplicable 
supletòriament.”

“La seva naturalesa certament s'acosta a la lògica de la multa coercitiva com a instrument la fi del 
qual és forçar, mitjançant la seva reiteració i fins a aconseguir el compliment de determinada 
obligació contractual. Tal similitud s'accentua quan amb la penalitat es reacciona davant retards 
del contractista o un altre compliment defectuós mantingut en el temps.”

“Cal estar al criteri jurisprudencial segons el qual la penalitat manca d'una vocació sancionadora 
en sentit estricte, i es configura com una sort de clàusula penal contractual, la raó del qual radica 
en l'interès públic que se satisfà amb el contracte i que és necessari tutelar”.

Tercer.- Pel que fa al procediment per a la imposició de penalitats, l’article  212.8 TRLCSP 
determina que les penalitats s’han d’imposar per acord de l’òrgan de contractació, adoptat a 
proposta del responsable del contracte si s’ha designat, que és immediatament executiu, i s’han 
de fer efectives mitjançant deducció de les quantitats que, en concepte de pagament total o 
parcial, s’hagin d’abonar al contractista o sobre la garantia que, si s’escau, s’hagi constituït, quan 
no es puguin deduir de les certificacions esmentades.

Els serveis objecte d’aquest contracte són abonats de manera mensual, prèvia presentació de 
factura mensual degudament conformada pel responsable del contracte, per la qual cosa s’hauria 
de deduir de la factura l’import corresponent a la penalitat.

Quant al tràmit d’audiència al contractista, si bé el TRLCSP no contempla un tràmit específic 
(l’actual LCSP tampoc el contempla), d’acord amb les interpretacions doctrinals sobre aquesta 
matèria, s’hauria de donar audiència. Entre d’altres, l’Informe 8/2018, d’11 d’abril, de la JCCA 
d’Aragó determina que «El fet que l’acord d’imposició de penalitats sogui immediatament executiu 
no implica que per a la seva adopció es pugui prescindir del tràmit d’audiència al contractista». En 
aquesta mateixa línia d’argumentació es pronuncia la STS 1689/2019, de 21 de maig.

Quart.- L’article 82 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals 
estableix que “El Batle o President, per raons d'urgència degudament motivada, podrà incloure en 
l'ordre del dia, a iniciativa pròpia o proposta d'algun dels portaveus, assumptes que no hagin estat 
prèviament informats per la respectiva Comissió Informativa, però en aquest supòsit no podrà 
adoptar-se cap acord sobre aquests assumptes sense que el Ple ratifiqui la seva inclusió en l'ordre 
del dia”.

En el cas del present assumpte, es justifica la seva inclusió en l’ordre del dia per urgència, ja que 
totes les circumstàncies que motiven la necessitat de prendre un acord al respecte s’han produït 
els darrers dies, i els informes tècnics que corroboren els fets esmentats i que serveixen de 
fonament per a l’adopció  del corresponent acord  han estat evacuats quan ja s’havia convocat el 
Ple, i per tant no s’ha pogut sotmetre l’assumpte a dictamen de la corresponent comissió 
informativa, ni s’ha pogut incloure a l’ordre del dia del Ple ordinari. No obstant això, vist que es 
tracta d’un assumpte que s’ha d’aprovar a la màxima celeritat possible, pels motius de insalubritat i 



perillositat indicats a l’informe de l’Enginyer Industrial Municipal, i per tant no es pot posposar pel 
pròxim Ple ordinari de novembre, es proposa la seva inclusió fora de l’ordre del dia, amb caràcter 
d’urgència.

Vistes les previsions de la clàusula 32 del PCAP pel que fa al règim sancionador, les obligacions 
contractuals regulades al Plec de Prescripcions Tècniques pel que fa a la prestació del servei, i de 
conformitat amb els articles 212 i següents del TRLCSP, en virtut de la competència prevista a la 
Disposició Addicional 2ª apartat 2º LCSP,.

En primer lloc se sotmet a votació la urgència de la proposta la qual prospera per unanimitat.

Seguidamente se abre un debate y el Sr. Tomás Sastre (VOX) dice que a raíz de las incidencias 
que últimamente venían observando, hicieron un equipo de seguimiento de todos los sistemas de 
recogida, con lo cual han llegado a la decisión y cree que es la primera vez en la historia de este 
Ayuntamiento de proponer un expediente sancionador, una imposición de penalidades diarias a la 
empresa de Fomento de Contratas y Construcciones. Dice que se reunieron con el equipo de su 
área y han creado un grupo de seguimiento de seis personas que a diario hacen un seguimiento 
constante de los recorridos de cada vehículo de Fomento, de las calles, del incumplimiento del 
contrato que llevan en este momento y dotan a los teléfonos oficiales de los empleados de un 
sistema de cámara con geo- posición del lugar exacto de donde estaban las no recogidas.
Dice que a partir de ahí han ido acumulando día a día, expediente tras expediente y hoy han 
tramitado de urgencia a la empresa, la iniciación de un expediente de penalización de 10.000 € 
que son los 10 días que se han hecho los seguimientos que empezó con la brigada de trabajar en 
ello. Dice que también han creado por las noches en colaboración con el área de seguridad de la 
Policía Local que cubre el horario nocturno y cree que es un inicio de que esta empresa vaya 
cumpliendo con el contrato que firmó en el año 2015.
Dice también que ha revisado todos los expedientes y hasta ahora había una franja de 
penalizaciones que abarcaban hasta un máximo, pero ahora ya están en una falta grave.

El Sr. Jaime J. Oliver (PSOE) diu que era ben hora que l’equip de govern es posés amb aquests 
tipus d’incompliment, però creu que aquest venen provocats per altres coses que més endavant 
s’explicaran, com és el segon punt que és el donar compte de les opinions dels regidors i 
regidores d’aquesta corporació i òbviament no poden votar en contra d’una proposta que els 
informes manifesten que s’han fet les coses mal fetes, però han d’anar una mica més enrere i és 
perquè es varen fer malament, però al dur un altre punt fora l’ordre del dia i n’esperaven un tercer 
de donar compte del que ha passat i que opinen els regidors, tal vegada aquí, el Grup Socialista 
els hi votarà a favor, però el que els sorprèn és que l’equip de govern se n’hagi adonat compte ara 
de tot això o que si hagin posat a fer feina ara, que encara seria més greu i que creu que és el que 
ha passat.
Diu que es diran moltes coses avui sobre aquest tema, però creu que no toca xerrar-ne en aquest 
punt.

El Sr. Alexandro Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) dice en la misma línea que el compañero, que 
el debate sobre el estado en general lo tratarán en el siguiente punto, pero en este punto le 
gustaría puntualizar que están hablando de 10.000 € de sanción por incumplimiento y en el 
informe ve que faltan no días, sino semanas e incluso meses donde la empresa FCC por no 
mantener sus camiones, por dejar al final que la situación sea horrible tanto para el municipio 



como para sus empleados, no cumple los pliegos. Dice que para que se hagan una idea, el 
Ayuntamiento paga de media diaria 3.500€ a la empresa, entonces ponerles una sanción diaria de 
10.000€ no ve donde va a afectar mucho y cree que al final la corporación de lo que es FCC como 
empresa tiene un volumen económico enorme y podría cumplir los pliegos perfectamente, pero 
visto que al final la parte sancionadora es muy baja a ellos les cunde más no cumplir, no mantener 
la flota en condiciones, no subir el sueldo a sus empleados y hay un montón de motivos que ellos 
sí podrían cumplir, pero no quieren hacerlo y le pasan la pelota al Ayuntamiento,  por tanto, su 
grupo votará a favor de iniciar este expediente para la multa de 10.000 €, pero como ha dicho, 
sabiendo que están pagando 3.500 € de media diaria, es insuficiente.

La Sra. Maria Barceló (MES) diu que també amb el sentit que han dit els seus companys de 
l’oposició, el seu grup votarà a favor de la proposta, és ben necessari i com ha dit el Sr. Oliver, fa 
molt de temps que aquests incompliments ja es duen a terme i aquests 10 dies no són els darrers i 
li agradaria donar una dada, perquè puguin saber un poc d’on venen, ja que aquest contracte com 
bé ha dit el Sr. Sastre es va firmar al 2015, un poc després de sortir el darrer govern del PP, abans 
que després entrassin uns dels que ara són a l’oposició.
Diu que aquest contracte era tan desastrós, fet a 10 anys i aproximadament costava uns 
10.000.000 € a l’Ajuntament i estava tan mal fet que ni hi havia la possibilitat de fer penalitzacions 
i, aquestes penalitzacions que fa ara l’equip de govern va ser perquè de seguida que va entrar 
l’altre equip de govern es va posar a fer feina amb aquest tema i va poder negociar amb l’empresa 
que hi pogués haver penalitzacions, cosa que després quan han estat necessàries fer-les se n’han 
fetes molt poques, per tant això ho fan perquè ja es veia venir que aquest contracte era un mal 
contracte i creu que no s’ha fet la feina quan tocava i de la manera que tocava per no haver 
d’arribar a aquesta situació, però si fan aquestes sancions ja són bones, al manco per començar. 
La batlessa puntualitza que és distint el sistema de gestió de control que es fa de manera 
trimestral, en aquest primer expedient de penalització que es posa al dia d’avui que ve a rel de la 
Llei de Contractes del sector públic i no és el mateix les sancions trimestrals que es van duent fins 
ara.
Diu que amb aquesta penalització que és greu s’anirà fent un sumatori de penalitzacions greus de 
manera que es pugui resoldre per incompliment culpable del contractista aquest contracte, si hi 
arriben.

El Sr. Oliver diu que vol puntualitzar que els hi agradaria que aquestes penalitzacions acabassin a 
l’empresa i mai als treballadors, de vegades va bé que quedi gravat i transcrit per Secretaria, ja 
que ho trobarien totalment injust.

El Sr. Sastre li diu al Sr. Oliver, que quan han pres aquesta decisió i la determinació és perquè 
avui li consta que ja a nivell de la Direcció General de Barcelona d’on correspon la Delegació de 
Palma ja tenen coneixement d’aquesta actuació.

Una vegada acabades les intervencions se sotmet el fons de l’assumpte a votació i per unanimitat 
s’adopta el següent acord:

Primer.- Ordenar l’inici de l’expedient d’imposició de penalitats a l’adjudicatari del contracte 
de «Gestió del Servei  de recollida i transport de residus sòlids urbans del T.M de Llucmajor 
(expedient 1/2015)», FCC Medio Ambiente, S.A, per a la imposició d’una sanció de 5.000 € per la 
comissió d’una infracció greu, tipificada a la clàusula 32 del PCAP, consistent en “L'incompliment 
de les prescripcions sanitàries o de mesures necessàries per a evitar situacions insalubres, 
perilloses o que provoquin incomoditat, si el contractista persisteix una vegada advertit formalment 



per l'Ajuntament.·. Tot allò, de conformitat amb els Informes del responsable del contracte i de la 
Cap del Servei de Contractació de data 6 de novembre de 2024.

Segon.- Donar audiència al contractista per un termini de cinc dies hàbils, d’acord amb 
l’article 97 del RD 1098/2001,de 12 d'octubre, pel qual s'aprova el Reglament general de la Llei de 
Contractes de les Administracions Públiques.

A continuació es veu el segon punt d’urgència fora de l’ordre del dia que és el següent: 
PROPOSTA DE RESOLUCIÓ DE BATLIA RELATIVA A L’ESTAT ACTUAL DEL CONTRACTE 
DE “«GESTIÓ DEL SERVEI  DE RECOLLIDA I TRANSPORT DE RESIDUS SÒLIDS URBANS 
DEL T.M DE LLUCMAJOR (EXP.1/2015)”
Exposem
1.- Per acord del Ple de data 25 de març de 2015, es va adjudicar el contracte de «Gestió del 
Servei  de recollida i transport de residus sòlids urbans del T.M de Llucmajor», a l'empresa 
Fomento de Construcciones y Contratas, S.A, amb CIF A-28037224, (Actualment FCC Medio 
Ambiente S.A, amb CIF A-28541639) per un termini de deu (10) anys, d'acord amb l'oferta 
presentada i pels següents imports: 

- Preu fix anual (IVA exclòs): 878.772,70 € 
- IVA: 87.877,27 € 
- Preu fix total anual (IVA inclòs): 966.649,97 € 
- Preu unitari per tona de residus (IVA exclòs): 5,16 €/tm 
- IVA: 0,52 €/tm 
- Preu unitari per tona de residus (IVA inclòs): 5,68 €/tm 
El contracte administratiu es va formalitzar en data 6 de maig de 2015.

2.- Mitjançant Acord de Ple, de data 24 de maig de 2019 es va aprovar la modificació del contracte 
de referència, consistent en la introducció d’un nou sistema de recollida selectiva al nucli urbà de 
Llucmajor, que implica que l’empresa adjudicatària efectuarà la recollida «porta a porta» de les 
fraccions (paper, vidre, envasos i matèria orgànica), amb un sistema de càrrega posterior. Aquesta 
modificació va suposar un increment del preu del contracte en 338.987,99 € (IVA inclòs) /anuals i 
es va fer efectiva a partir del 20 de gener de 2020.

3.- En data 30 d’octubre de 2024, l’Enginyer Industrial Municipal va emetre informe relatiu 
l’existència d’una sèrie d’incompliments per part de l’ adjudicatari del contracte , els quals es 
venen produint des del 23 d’octubre de 2024, i que consisteixen en no dur a terme la recollida dels 
RSU depositats, tant en el format Bilateral (contenidors), com recollida porta a porta i productors 
singulars. Aquesta circumstància està generant l'acumulació dels residus en vies i espais públics, 
amb la consegüent situació d'insalubritat i perillositat, provocant incomoditat per proliferació de 
plagues, generació d'olors i impossibilitat de circulació per l'espai públic.

Vist l’anterior i de conformitat amb la clàusula 32.1.2, del Plec de clàusules administratives 
particulars que regeix el contracte, en data 31 d’octubre de 2024 es va remetre a l’entitat 
adjudicatària l’informe dels SSTT Municipals, conjuntament amb la relació d’incidències 
degudament documentades, advertint-li perquè en un termini màxim de 24 h donés solució a la 
situació exposada. Així mateix, advertida la persistència en l'incompliment, s’ha procedit a la 
tramitació de l’expedient d’imposició de penalitats, amb la finalitat de compel·lir al contractista a 
complir el contracte, en garantia de l’interès públic tutelat.



4.- Paral·lelament als incompliments exposats, l’execució del contracte s’ha vist afectada per 
diverses convocatòries de vaga per part dels treballadors adscrits al servei. L'origen del conflicte 
radica en el fet de que els treballadors es consideren en situació de desigualtat respecte a altres 
treballadors del sector o de la mateixa empresa, que si estan percebent els conceptes fixats a la 
taula salarial del Conveni col·lectiu de treball del sector de neteja pública viària, regs, recollida 
domiciliària d'escombraries, neteja de platges, tractament i eliminació de residus, recollida 
selectiva, punts verds, deixalleries, punts nets i plantes de reciclatge (Boib núm 57, de 30 d'abril 
de 2022), mentre que ells no el cobren, atès que l'article 4 de l’esmentat Conveni estableix que la 
seva entrada en vigor coincidirà amb la data d'inici efectiu de les noves contractes, havent d'haver-
se inclòs el mateix en el procés de licitació. En aquelles contractes en vigor, com és el cas del 
contracte amb l'Ajuntament de Llucmajor, es disposa que es mantindrà l'aplicació del conveni 
col·lectiu que fins a la data es venia aplicant, fins al moment en què es produeixi l'entrada en vigor 
del nou conveni col·lectiu, coincidint amb la data d'inici efectiu de les noves contractes, per haver-
se inclòs el mateix en el corresponent procés de licitació.

En concret, es va convocar una vaga per al 7 de març de 2024, i després de diverses reunions 
amb l'empresa FCC Medi Ambient S.A, i havent-se suscitat el conflicte laboral en el Tribunal 
d'Arbitratge i Mediació de les illes Balears, en data 5 de març de 2024 es va desconvocar la vaga i 
l'Ajuntament de Llucmajor va manifestar davant el TAMIB el compromís d'assumir el cost de 
l'aplicació de l'increment de les taules salarials del conveni col·lectiu autonòmic de recollida de 
residus, amb efectes de data 1 de març de 2024, el que es va veure reflectit a l’Acord subscrit en 
data 30.03.2024. Tot això, per raons d'interès públic, atès que es tracta d'un servei de caràcter 
bàsic i de prestació obligatòria i amb la finalitat de protegir la salut i salubritat pública i fer 
desaparèixer l'alarmasocial.

Posteriorment, es va convocar una nova vaga per al 6 de novembre de 2024, havent-se fixat els 
serveis mínims essencials per Resolució de Batlia de data 5.11.2024.  

Finalment, després de diverses reunions amb la representació de l’empresa, en el TAMIB, en 
dates 4 i 6 de novembre de 2024, la representació dels treballadors ha suspès la vaga fins al dia 
12 de novembre a las 10:00 h, amb l’objectiu de conèixer l’opinió dels regidors (govern i oposició) 
sobre aquest assumpte. 

A continuació la batlessa diu que la urgència del punt ve donada per la possible vaga indefinida de 
recollida de fems a partir de demà.

En primer lloc se sotmet a votació la urgència de la proposta la qual prospera per unanimitat.

A continuació es dóna compte del següent:

Sol·licitem

Per tot l’indicat  anteriorment, proposem al Ple de l’Ajuntament de Llucmajor el següent:



Únic.- Donar compte de l’estat actual del contracte de “«Gestió del Servei  de recollida i transport 
de residus sòlids urbans del T.M de Llucmajor (exp.1/2015)” i conèixer la opinió dels regidors 
respecte a aquest assumpte.

La batlessa diu que l’oposició han tengut la documentació al seu abast i hi ha un expedient que ja 
fa uns mesos que el tingueren, per tant els hi agradaria sentir el parer de l’oposició i després 
l’equip de govern els hi donarà resposta.

A continuació el Sr. Jaime J. Oliver (PSOE) diu que creu que els primers que haurien d’intervenir 
és l’equip de govern, perquè avui aquí hi ha molta de gent que li agradaria saber com han arribat a 
aquesta situació i en base al que diguin, l’oposició ja saben el que han de dir.

La batlessa diu que a finals de febrer d’enguany l’empresa FCC els hi comunica que vol rompre el 
contracte i també es xerra d’una primera vaga indefinida, condicionada amb el mal estat dels 
vehicles, però també pels sous dels treballadors i com ha dit la Sr. Barceló, és un contracte del 
2015 que pot estar millor o pitjor, però és el que varen avalar en aquell moment.

Diu que han de tenir present que hi va haver un canvi de normativa en el 2018 en tema de la Llei 
de Contractes i per altra banda en el 2022 també hi hagué un nou conveni de treballadors on es 
parlava per primera vegada d’una apujada del sou dels obrers d’aquests tipus d’empreses de 
recollida de neteges viàries etc, en el qual el nostre contracte no era d’aplicació, perquè aquest 
conveni del 2022 no entra en aquest Ajuntament fins que entri el nou contracte que serà el juny 
del 2025.

També diu que l’Ajuntament va acudir al TAMIB on es varen posar al costat del treballadors, 
perquè evidentment el nivell de vida del 2015 a dia d’avui ha canviat i molt i del 2020 fins ara 
també han passat moltes coses a nivell social i econòmic que ha fet canviar el nostre dia a dia, per 
tant es varen posar al costat dels treballadors per assegurar-se que l’apujada que demanava 
l’empresa concessionària FCC anés directe als treballadors i no a benefici de l’empresa. Diu que 
el dia que anaren a aquell TAMIB no hi havia informes tècnics, ja que no hi va haver temps i es 
varen cercar diverses solucions i en el moment que tenen un informe, sí que els hi xerra de 
supòsits imprevisibles com el tema de la guerra, de la pandèmia, de l’apujada de costos de 
combustibles etc, però evidentment els hi remarquen que en quant a personal, l’Ajuntament no hi 
pot fer front de manera contundent i legal.

Diu que tenen un informe obert que sí que el hi deixa aquesta imprevisibilitat de donar una 
apujada a l’empresa no directament cap el treballador però sí que pugui anar cap a ells, però no 
diu directament que sí ni directament que no.
També diu que el passat dijous, dia 24 d’octubre FCC els informen que comunica als seus 
treballadors que deixaran de cobrar aquest abonament que anaven tenint i que es troben amb 
indisposicions i baixes, han estat seguint negociant directament amb l’empresa, també s’han posat 
al costat dels treballadors i han tingut diverses reunions i han fet feina per trobat diverses 
solucions.

Diu que el tema de penalitzacions que han aprovat en el punt anterior és la primera vegada que 
s’ha dut a terme en aquesta Casa i han de tenir en compte que tots i cada un dels partits polítics 
que avui són aquí, han fet feina amb el contracte de fems i com ha dit la Sra. Barceló a la 
legislatura 2015-2019 es va fer feina amb l’empresa per tal de sancionar, però com ha dit foren 
sancions trimestrals, de control i de seguiment i no penalitzacions que els puguin dur a rompre el 
contracte, que és el que han fet amb aquest primer expedient que han aprovat al punt anterior, per 
tant, defensen sempre el correcte ús dels fons públics municipals i es posen al costat dels 
treballadors, perquè és necessari donar-les dignitat, no només amb sous, sinó també amb la 
manera de fer feina. Diu que l’Ajuntament no ha tirat la tovallola i el Sr. Sastre i ella conjuntament 
segueixen fent feina i tenint totes les reunions necessàries amb l’empresa la qual és també qui els 
hi ha de donar part de la solució i s’ha de banyar en aquests moments i aquesta és la situació que 
tenen a dia d’avui.



El Sr. Oliver diu que serà un poc més breu i no utilitzarà paraules tan tècniques, perquè els qui són 
aquí els puguin entendre.
Explica que dia 5 de març l’Ajuntament se’n va al TAMIB pensant que aquest acord seria vinculant 
sense tan sols haver consultat amb els tècnics de la Casa, això és el seu parer, però el més greu 
de tot és que dia 29 de maig l’equip de govern ja sap de manera fefaent a causa  d’uns informes 
dels tècnics municipals de la Casa que l’acord arribat dia 5 de març, amb la representació del 
treballadors, l’empresa i l’Ajuntament no es podia complir de cap de les maneres, ja que si es duia 
a terme era una prevaricació en tota llei, però el més preocupant són dues coses, la primera és 
haver amagat aquesta informació al treballadors, ciutadans i a l’oposició no, perquè tenien aquest 
informe dia 29 de maig, però el més preocupant, és que des de dia 29 de maig, que ja tenien 
l’informe del tècnic damunt la taula i així com estava fet l’acord del TAMIB i el plec del març de 
2015, a dos mesos de les eleccions, l’equip de govern en aquests sis mesos no han fet 
absolutament res i demana que els hi agradaria que els informessin si ja tenen preparat algun 
programa per urgència fet pe un tècnic de Contractació o si tenen un plan B, ja que tota l’oposició i 
els ciutadans que han vingut avui aquí pensaven que venien a votar una solució per evitar la més 
que presumible vaga que començaran els treballadors de la contracta FCC.
Diu que l’equip de govern tal vegada s’ha reunit molt i ho han xerrat, però posar gent a fer feina 
per solucionar el greu problema que els hi ve damunt no n’han fet res i creu que estan davant de 
la més pèssima gestió que s’ha vist en aquesta corporació municipal, perquè les conseqüències 
que els hi durà seran molt greus.
Diu que l’equip de govern no pot tenir amagat al manco no dir la veritat o no exposar tan clares 
com les estan posant ara i haver esperat sis mesos a dir-ho i els hi demana si el que volien era 
tenir unes bones fires i demana que els hi diguin si pel juliol o l’agost, es a dir a partir del maig, 
que tenien un informe que era rotundament negatiu demana si han posat algun tècnic a fer feina 
per fer un altre tipus de contracte o per rescindir l’actual quan ja bàsicament es té preparat un 
contracte exprés i després agafar Tragsa i aquests 15 dies d’impàs, el que s’ha fet a altres 
municipis i agafar exemples d’aquests.
Diu que no s’esperaven mai que avui els hi demanessin opinió, ja que l’opinió els hi han donat els 
tècnics fa més de sis mesos, el problema és que aquest equip de govern, als ciutadans de 
Llucmajor i als treballadors de la contracte no els hi han dit clarament que no sabien com sortir-ne 
d’aquest greu problema i en sis mesos no han fet res i, és per això que varen anunciar en premsa 
que en el precs i preguntes demanarien la dimissió del Sr. Sastre o que la batlessa el cessés, 
perquè creuen que és pitjor amagar documentació o fer falses promeses que tal vegada podran 
tenir-ho arreglat aviat i deixar passar el temps, perquè amb aquesta desconvocatòria de la vaga, ja 
seran tres que s’han desconvocat.
Recorda que aquest plenari es va ajornar per un tema molt important que va ser la DANA de 
València i inclús han tingut més temps i tots pensaven que avui l’equip de govern duria una solució 
a conflicte a un plec que va néixer malament, però han tingut molt de temps per poder-ho 
solucionar i el que duen és la petició de l’opinió de l’oposició, quan els hi recorda que és l’equip de 
govern el que ha de gestionar, governar i donar solucions als treballadors, als ciutadans i a tot el 
municipi i aquí ha vingut gent confiant que avui es posaria damunt la taula una solució a aquest 
greu problema, però no ha estat així i aquesta vaga durà problemes que no s’han vist mai i no 
haurà un precedent i han tingut 10 dies, des de la suspensió del plenari fina avui per poder dur 
almenys una alternativa, tant sols això i els hi recomanaria que cerquessin l’opinió dels ciutadans 
de Llucmajor.

El Sr. Alexandro Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) dice que ha estado escuchado la fábula que la 
alcaldesa les ha intentado vender en la cual ha dicho que estaba al lado de los trabajadores, que 
quería evitar la huelga, que quería de verdad arreglar la situación i él se ha puesto a revisar toda 
la documentación desde febrero (emails, convocatorias etc) y se ha encontrado, por si no se 
acuerda la alcaldesa, que día 22 de febrero ella convocó una Junta de portavoces online y en la 
cual estaban técnicos de Intervención, Secretaría y Contratación, donde ya le dijeron verbalmente 
de que no iba a salir adelante o sea que los técnicos una semana antes de ir firmar al TAMIB 
dijeron que no y ahí sí que les preguntó la opinión a la oposición y por parte del Partido Vecinal le 
dijeron que no era legal y que no podría ir por ahí y si no va a ir por ahí tienen que buscar otra 
manera y si no hay otra manera y la empresa sigue incumpliendo y no está accediendo a subir el 
salario que les toca a los trabajadores, entonces no les mienta y eso es lo que ocurrió y luego el 



equipo de gobierno día 5 de marzo fue allí y dijeron que el Ayuntamiento se encargaba de pagarlo, 
a pesar de que ya se lo dijeron, pero la alcaldesa dirá que era verbal y que tal vez le falla a él la 
memoria, pero que casualidad que día 22 tiene un email del Servicio Técnico de Contratación en 
copia a todos los portavoces del gobierno y de la oposición donde con jurisprudencia adjuntando 
los documentos decían que no se podía y que no le veían recorrido legal e incluso lo veían para 
ser desfavorable completamente, así que la alcaldesa no sólo lo tenía verbalmente el día 22, sino 
que también lo tenía por escrito, pese a eso día 5 el Ayuntamiento fue al TAMIB y les mintieron a 
ellos, a la oposición y a todo el pueblo de Llucmajor y todo para prorrogar el problema hasta las 
ferias, a ver si así las pasaban tranquilas, pero mientras había las ferias, seguían habiendo 
problemas de basuras por todo el Arenal, cosa que parece que les dio igual, ha sido ahora que por 
fin parece que se interesan un poco.
Dice que día 5 se desconvoca la huelga a raíz de esa mentira que este equipo de gobierno de 
manera deleznable ha hecho por escrito. Día 20 de marzo la alcaldesa ratifica el acuerdo con la 
firma y día 5 de junio, los servicios técnicos de Intervención, Secretaría y Contratación, los mismos 
que estaban en la reunión de 22 febrero y que ya les dijeron que no, “que sorpresa, que no” luego 
la alcaldesa dijo que era un informe en abierto, cuando no es en abierto y le recomienda que se 
lea bien la ley de contratos, porque lo que la alcaldesa comenta es el espacio del 20% de subida 
en cuanto a mejoras de contrato, pero eso no se puede hacer, porque en el año 2019 ya se 
acordó con FCC una subida del servicio que cuesta al Ayuntamiento 300.000 € más al año, 
entonces esta baza ya la gastaron y ya lo sabían, pero no entraba esa información, parecía que 
no lo querían entender y entonces el equipo de gobierno se dedicó a mandar notas de prensa que 
habían hecho un informe que les permitiría, pero luego no llegaron a llevar a Pleno votar el pago 
de medio millón de euros, porque sabían efectivamente que ya desde febrero del 2024 que era 
ilegal y que iban a hacer prevaricación y aquí en este pleno y están las actas y video-actas unos 
servidores les han preguntado al equipo de gobierno prácticamente todos los meses si tenían los 
informes, si sabían que era ilegal y que no podrían pagar y que harían cuando les dijera que no 
podrían pagar y el Sr. Sastre no contestaba, porque sabía que si contestaba iban a saber los 
trabajadores que les mintió y que mejor que parezca que la oposición sólo se queja, cuando en 
realidad decían la verdad y el Sr. Sastre lo que quería era alargarlo y no sabe el motivo, porque le 
ha estallado y ha sido peor, por tanto que confianza van a tener los trabajadores de la empresa 
con el Sr. Sastre o con este Ayuntamiento y que confianza tendrán los vecinos cuando vean que 
el Ayuntamiento incumple sus promesas  y con eso han llegado a la situación actual, por este 
motivo él piensa que el Sr. Sastre diga que estaban con los trabajadores cuando les han mentido, 
no tiene ningún sentido.
Dice que hoy por fin se trata el asunto, cuando él esperaba que se iba a tratar la semana pasada, 
el miércoles, como acordaron, para posponer el pleno y lo que le ha quedado claro es que no 
puede confiar en el Sr. Sastre, ni siquiera por algo tan sensible como para aplazar un plenario por 
un tema como la DANA, ya que el Sr. Sastre le dijo que iba a ser el día 6, que había un pleno 
extraordinario, cuando no ha habido dicho pleno, por consiguiente tiene más días y cuando llega 
el plenario de hoy les traen este paripé en el cual han vuelto a engañar a los trabajadores y a los 
vecinos, ¿para qué? Si mañana habrá huelga, porque aquí no se vota nada de una medida para 
arreglar el problema.
Reconoce que tenían sus dudas, preguntándose si de verdad iban a traer a votación el medio 
millón de euros para el tema salarial y asumir ese riesgo legal que pone en los informes, pero no 
ha sido así, más bien parecía que el equipo de gobierno quería echar la culpa a la oposición y que 
todo esto ha sido para intentar meterles presión, pero los miembros del equipo de gobierno son 
11, por tanto, tienen mayoría y si de verdad quieren tomar una decisión sólo tienen que levantar la 
mano y ya está, pero no lo hacen y cuando desde febrero la oposición les viene avisando y 
proponiendo soluciones, prefirieron mentir y con eso crear un problema mucho mayor. 
Pregunta al equipo de gobierno si saben que si hubieran sido sinceros con los trabajadores y con 
el comité de huelga podría ser que hubieran presionado conjuntamente a la empresa en vez de 
prometerlos a ellos aceptar algo que no es lo que iba a ocurrir y en cambio lo que ha hecho el Sr. 
Sastre es venderlos y ahora busca intentar echar balones fuera.
Sobre la tramitación de este punto, dice que si era para no hablar de nada, excepto lo que ya ha 
dicho el Sr. Sastre en prensa, diciendo que no se puede rescindir el contrato, cuando ahora sí que 
dicen que tienen intención de rescindir por incumplimiento, que es lo que les viene diciendo la 
oposición desde febrero, por tanto, quizás si hubieran empezado en febrero, incluso mucho antes, 



cada vez que la empresa no cumplía con los camiones, porque esta historia de los camiones, de 
que nos los mantiene la empresa y al final el Ayuntamiento miraba a otro lado, esto sí que ha sido 
la parte más dura, sobre todo para los vecinos y también para los operarios, ya que conducir los 
camiones sin aire acondicionado y en el estado que están no es humano y los pliegos eran muy 
claros, donde ponían que les tocaba a la empresa hacer el mantenimiento, por tanto, ya desde 
entonces el Ayuntamiento tendría que haber empezado a amenazar a la empresa, diciéndoles que 
si no cumplen, rescindirían el contrato, pero en vez de eso, prefirieron mentir a los trabajadores y 
ahora aquí están sin ninguna solución y van a padecer una huelga de basura que va a ser una 
situación horrible para los trabajadores y para los vecinos, que dirán por qué pagan 7.000.000 € 
cada año de tasa de basuras, si el servicio no se da.
Le dice a la alcaldesa que su gestión es lamentable y además porque ella es la más veterana de 
esta Sala y debería de haber aprendido de sus predecesores que fallos no cometer y la mentira 
puede que en la política nacional pase desapercibida, pero en política local no, ya que todos son 
vecinos de este municipio y al final todos saben lo que ocurre de verdad.

La Sra. Maria Barceló (MES) en primer lloc diu que entenen perfectament la situació en la que es 
troben tots els treballadors d’aquesta empresa i la incomoditat que tenen amb aquesta, també diu 
que els hi sap molt de greu que el qui rebi les conseqüències d’aquest mal estar justament hagi de 
ser la ciutadania de Llucmajor, que han de veure que no tenen el servei de recollida que es 
mereixen, amb tots els impostos que paguen, perquè aquí els que són més responsables 
d’aquesta situació, que és l’empresa i l’Ajuntament de vegades pareix que estan mirant la feta, a 
veure que passarà. També volen dir que la intenció del seu grup en tot moment és col·laborar per 
intentar trobar una solució, ja que és una situació molt greu per tot el poble i cada un ha de posar 
de la seva part, però és important saber en el lloc que està cada un i les tasques que els hi 
correspon en aquest Ajuntament, ja que hi ha unes persones que estan governant i unes altres 
que estan a l’oposició i ells com oposició han estat disposats a ajudar i poden debatre, però 
necessiten molta d’informació, cosa que els hi ha faltat, ja que llevat de la que els hi donaren en el 
febrer, no hi ha hagut cap Junta de portaveus, ni ha anat a cap comissió ni a cap Ple i ara els hi 
demanen l’opinió a l’oposició, quan s’haguessin pogut fer moltes coses i els hi haurien pogut donar 
al manco propostes, perquè és veritat que no és una solució fàcil i si qualsevol de ells si 
s’haguessin trobat amb el mateix cas, també els hi hagués pogut passar el mateix, no l’ha duita a 
terme l’equip del govern i no ho diran, però si que aquest ha tingut molt de mesos per fer feina per 
aquesta solució, però el problema és que hi ha una inacció d’aquest equip de govern, tant pel 
fems, com per altres coses que també s’han xerrat a través de la legislatura, ja que no preveuen 
cap problema i no son capaços de reaccionar davant cap d’aquests problemes i quan hi són 
damunt han de començar ha girar-se i pareix que agafen el primer que els hi ve davant i si això no 
va bé no saben triar d’altra solució.
Diu que creu que en aquest tema l’equip de govern havia de fer dues feines, la primera és que una 
vegada que va sortir aquest tema fa 8 mesos, era intentar trobar una cobertura legal a aquest 
problema i ells no són juristes, però els tècnics de la Casa varen dir que la modificació de 
contracte, la revisió de preus i el restabliment d’un equilibri econòmic no tenien justificació legal, 
per tant si és així, a partir d’aquí s’han de posar a cercar una altra solució i no pot assegurar si 
l’equip de govern ho ha fet o no, però si ho han fet, no els hi han dit a l’oposició, perquè si els hi 
haguessin posat damunt la taula una altra solució, tal vegada els hi haurien donat la seva opinió, 
per tant pensen que no ho han fet.
Diu que la segona feina que tenia l’equip de govern era començar a fer passes urgentment, cosa 
que ja s’hauria d’haver fet a la legislatura passada per fer un nou contracte, perquè seran al juny 
del 2025 i no tindran el contracte i aquest problema sí que ja és gravíssim, perquè des de fa 10 
anys saben que al any 2025 acabarà el contracte i això no és una cosa de l’empresa i en el 
pressupost de l’any 2024 deien que el tindrien adjudicat enguany i són a novembre i no tenen res 
o almenys ho dubten, ja que si tinguessin alguna cosa es pensa que els hi haguessin informat.
Diu que queden 8 mesos perquè acabi el contracte i es tracta d’un concurs complicat amb un 
termini d’exposició pública que serà llarg, amb una licitació que amb la seva experiència creuen 
que no baixarà de 4 o 6 mesos i a tot això han d’afegir la possibilitat de recursos, que en un 
contracte d’aquest tipus, segurament en tindrà, per tant tot els hi du a pensar que el proper juny no 
tindran això resolt i hauran de prorrogar un contracte amb un servei que no funciona i que no 
tracta així com toca als seus treballadors, per tant com explicaran als treballadors i a la ciutadania 



que en aquest temps no només no els hi han pogut oferir una solució, sinó que en acabar el 
contracte, l’hauran de prorrogar i el problema és que pareix que aquí ningú assumeix la 
responsabilitat i creu que aquesta incapacitat de reaccionar ja ho veuen com un poc de cinisme, 
quan s’atreveixen a passar la pilota a l’oposició perquè cerqui la solució que l’equip de govern no 
ha estat capaç de trobar, quan han estat vuit mesos a demanar-les l’opinió. Per tant es troben 
davant una situació d’ineficàcia del equip de govern, una més de tantes i no veuen aquesta 
capacitat de resposta que creuen que ha de tenir un equip de govern que governa un municipi 
com Llucmajor i insisteix que per descomptat el seu grup està disposat a col·laborar en aquesta 
situació, però necessiten tota la informació que els hi puguin donar i n’han de xerrar i debatre les 
vegades que siguin necessaris i sempre tot dins la legalitat.

La batlessa diu que li pareix mentida que ara els hi diguin que no han demanat el parer a 
l’oposició, ja que els hi demanaren al minut 1 a finals de febrer quan va sortir la problemàtica, una 
problemàtica que ella i el Sr. Sastre es trobaren als 15 dies de començar la legislatura a l’estiu 
passat del 2023 i que no els hi demanaven rompre res.
Diu que en aquells moments se’ls hi va posar totes les cartes damunt la taula a l’oposició amb els 
tècnics que ja han dit i després d’aquella reunió tècnica-política tots els grups, inclús el que avui 
no són aquí han acudit aquell dia a la reunió i els hi han donat la seva opinió, tècnica i realista i el 
que ha passat a diferència d’altres municipis on s’ha arreglat, és que hi ha hagut una cosa que en 
aquest Ajuntament no tenen, que és voluntat política, perquè aquests ajuntaments ho han arreglat 
amb informes negatius dels seus serveis jurídics i tots anant a una, govern i oposició de cada un 
d’aquests ajuntaments, siguin del color que siguin, en canvi aquí es troben dia sí i dia també amb 
amenaces reiterades dins el plenari, a comissions i a premsa i ja no xerra dels populismes de les 
xarxes socials, per tant aquesta és la diferència entre aquests municipis i el nostre.
Diu que quan s’ha demanat a les comissions informativa s’ha dit com està i després d’aquell 
TAMIB de principis de març, a la setmana, perquè va ser posterior al TAMIB de març, va sortir una 
sentència de la Junta Consultiva Andalusa que és el que els va obrir les portes a aquesta 
imprevisibilitat que fins aquell moment no tenien i la incorporació d’un tècnic municipal va ser qui 
va obrir llum en aquell moment, després d’aquella reunió on tot era negatiu i els treballadors 
sabien el parer dels nostres tècnics així com l’empresa.
Diu que en el punt anterior han aprovat tots una penalització i com ha dit, tots els grups polítics 
que són aquí han governat i gestionat l’expedient de contracte de recollida de residus en el nostre 
terme i si era tan fàcil rompre un contracte a la legislatura 2015-2019 s’hagués pogut fer, perquè 
estaven al principi i no es va fer, perquè els tècnics d’aquell moment no ho veien viable. Diu que 
ella també si ha trobat, que els tècnics li diguin que no es tan bo de fer rompre un contracte, no és 
legal rompre un contracte així com així i no es pot rompre un contracte per mutu acord i després 
donar-se la mà, fer-se la foto i al dia següent seguir la mateixa gent, per tant demana que fan, 
¿han de trobar una empresa que tengui tot el que demana el municipi? ¿I que fan amb els 
treballadors? Perquè aquí el més fàcil es dir que es rompi, però hi ha 28 treballadors, que són els 
que els preocupen. 
Reitera que en el punt anterior han aprovat la primera penalització, cosa que en aquesta Casa no 
s’havia fet mai, perquè tècnicament ningú ho havia proposat fins ara, aquesta és la realitat i van en 
contra de l’empresa, no en contra dels treballadors i a benefici del poble i les sancions s’han anat 
posant i es va fer feina a partir de la legislatura 2015-2019 quan s’havia d’introduir el porta a porta, 
poder introduir sancions, però les sancions de la gestió trimestral no és la mateixa que la 
penalització que han aprovat per primera vegada en el punt anterior.
Diu que també els hi han xerrat, no ara, però sí que ha sortir a la premsa, de la creació d’una 
empresa municipal i tampoc és tan fàcil, ja han tingut aquesta experiència en aquest Ajuntament i 
tots l’han viscuda i implica fer acreditacions que ha de ser sostenible, eficient, recuperació de la 
inversió etc i després per sustentar tot això ¿com ho fan?, perquè comprar un camió de recollida 
de fems costa com a mínim 250.000 € i al nostre terme n’hi ha més d’un, després han de 
funcionar, després han d’haver empreses especialitzades que puguin mantenir-ho, així com tot el 
manteniment de vehicles, benzina, tallers, administratius etc, però segons el Sr. Gaffar això se 
sustenta tot i li diu que en el moment que ell també governava tampoc tenien la solució del 
problema de la recollida de fems que tingueren en aquell moment i qualsevol decisió política ve 
avalada per informes tècnics, favorables o desfavorables, però després hi ha la voluntat i aquí la 
voluntat no l’han trobada i la feina que s’ha fet aquests sis mesos, ja que el Sr. Gaffar diu que no 



se n’ha fet, amb qui han fet feina de manera directa és amb l’empresa, perquè aquesta és el que 
té els treballadors fent feina amb ells i per ells i l’Ajuntament  es troba al mig i el problema ara és 
de l’equip de govern i no se’n amaga d’això, però demà al matí amb qui s’hauran d’acabar de 
barallar, serà l’Ajuntament amb l’empresa FCC que es té contracte en vigor fins juny del 2025.

El Sr. Oliver diu que no només té contracte fins el juny del 2025, sinó que molt probablement i a 
més en paraules textuals del Sr. Sastre que tal vegada no arribarien a temps al macro-contracte i 
per ventura s’hauria d’allargar i si no és així hi ha les actes.
També diu que empreses municipals gestionades per aquest equip de govern, ells no les volen, ja 
els hi basta bé el que els hi estan donant fins ara, ja que seria inviable i els propis tècnics creu que 
els hi dirien que no estan capacitats, però el més important és que tots el que són aquí, tant 
l’oposició com el públic es pensaven que venien a votar una possible solució i volien veure si 
l’oposició votava a favor o en contra i això és el que els hi varen vendre a tots i l’equip de govern 
els hi ha fet una redacció amb una sèrie de dades i una sèrie de reunions que no han dut a res, els 
hi han proposat una sanció de 10.000 € que s’ha aprovat per unanimitat, per tant ja han fet alguna 
cosa, però el més important de tot és que des de que l’equip de govern es van anar del TAMIB al 
cap de 24 hores ells ja sabien que no podien dur aquest acord a terme i no n’han cercat d’altre, no 
n’han fet gens i això vol que quedi ven clar a tota la ciutadania i si n’han feta alguna a ells no els hi 
han comunicat i si n’han fet alguna, probablement no l’han feta bé, perquè si no avui l’haguessin 
duta aquí. 
Diu que quan ells avui matí esperaven els punts d’urgència, entre els membres de l’oposició es 
deien que els faltava un punt més i que era una proposta d’acord per evitar el que molt 
probablement succeirà demà i aquest punt pel que ha explicat l’equip de govern, ni el tenen ni en 
el curt termini el tindran i el que més els preocupa és on es veurà avocat el municipi de Llucmajor, 
gràcies a la ineficiència i mala gestió d’aquest equip de govern.

El Sr. Gaffar dice que le sorprende el nivel de victimismo que lleva el equipo de gobierno, 
acusando a la oposición de que al no querer hacer un delito con ellos son los malos y esta es la 
traducción que ha hecho y ya le han dicho todos los grupos que había que buscar una solución 
legal en vez de mentir a la gente, pero la alcaldesa optó por la mentira, sabiendo desde el día 22 
que no iba a funcionar, dijo que se pagaría y resulta que ahora la culpa es de la oposición porque 
según ella no hay voluntad política. Dice que los miembros del equipo de gobierno son 11 y los de 
la oposición son 10, por tanto traigan a votación la propuesta que la alcaldesa dice que si hay 
voluntad política sale, aunque la oposición vote en contra, la alcaldesa lo tendrá aprobado y sobre 
lo que dice la alcaldesa que la oposición la amenaza entre la prensa, plenos y demás, por 
comentarles lo que va a pasar, no es una amenaza y saben que si ahora el equipo de gobierno se 
saltan la Ley de contratos y a una empresa le pagan medio millón de euros, la otra empresa que 
perdió el contrato es la que les va a denunciar, porque dirán que hubieran ganado el concurso si le 
hubieran pagado eso desde el principio en el precio de licitación, pero eso el equipo de gobierno 
no lo entiende y además todos los concejales que hubieran votado a favor de ese acuerdo ilegal 
que hicieron sabiendo que era ilegal, hubieran acabado con un delito de prevaricación y les 
pregunta si creen que se va a quedar de brazos cruzados la empresa que perdió, pues no.
Dice que menos venir aquí a montar el show, a molestar a la gente, ja que aquí vienen a sacar 
cosas que funcionan y si la alcaldesa no comparte la propuesta del Partido Vecinal de una 
empresa pública, pues bueno, las video-actas y las actas demuestran que más de una vez le han 
pedido que hagan un estudio económico, ya que era algo que hubieran podido estudiar, que luego 
se hace dicho estudio y no sale rentable económicamente, al menos tendrán un argumento de 
autoridad, pero decir no, por decir no, no es la manera y al final este equipo de gobierno es lo que 
hace siempre con todos los asuntos que tratan, llevar la contraria, decir que no y luego echar 
pestes a la oposición.
Dice que la alcaldesa les ha dicho que les tenía informados desde el principio, pero después se la 
escapado que al principio de la legislatura ya tenían el problema y de eso no sabía él nada, 
porque no dijeron nada, directamente a partir del día 22 tuvieron este problema, es más, también 
en las actas y video-actas queda constancia de que siempre le han dicho que en las juntas de 
portavoces haya acta de lo que se trata, porque si no, todo lo que dice la alcaldesa en esas juntas 
y todo lo que se les vende a la oposición no tiene por qué cumplirse y es curioso porque al final lo 
del día 22 la alcaldesa lo tapa, porque en ese momento no tenía informe, ya que el informe para 



ella es a partir del 5 de junio, por tanto le repite que revise la ley y porqué en todos estos 
municipios que han citado han podido llegar a un acuerdo y se va a llevar una sorpresa, porque ni 
es el mismo tipo de contrato, ni aplicada la misma Ley de contratos y sobre todo estaban algunos 
ya caducados, por tanto, hay que saber bien a la hora de hablar, sobre todo si se quieren usar 
argumentos técnicos, al menos leerse los informes, porque luego viene aquí, suelta un discurso e 
intenta engañar a la gente, como ha hecho desde el principio hasta ahora y es muy triste que un 
gobierno se caracterice por la mentira, porque al final como les puede ayudar la oposición si el 
equipo de gobierno no les da la información y les mienten deliberadamente y cuando preguntan 
cómo se pagará esto, le dice que haga el estudio y si le preguntan a él como se pueden pagar las 
cosas, le informa que hay 44.000.000 € en el banco que no se utilizan para nada, así consta en 
los informes técnicos, de tantos años de recortes protagonizados por el Partido Popular de 
Llucmajor y no es un tema de que sean el PP si no porque son el PP de Llucmajor y que van a 
contracorriente de su propio partido en otros sitios, así que ahí es donde tienen la capacidad 
económica para tomar decisiones y si en vez de mentir y de marear la perdiz se pusieran a 
trabajar les puede garantizar que las cosas irían mejor, al menos no hubieran estado molestando 
a todo el municipio y a los trabajadores con falsas promesas  y hubiera salido algo más claro 
directamente en marzo.

La Sra. Barceló diu que reitera tot el que ha dit abans i no es vol repetir més, però qualsevol cosa 
que hagi pogut dir o mirar l’equip de govern, ho saben aquí que ho han fet i si es podia rescindir el 
contracte o no i si ho han mirat, demana que els hi passin i ells ho valoraran i de totes les opcions 
que hi hagi tal vegada n’hi hagi alguna que ells podran trobar-la més o menys adequada, però el 
problema és que l’equip de govern només els hi ha posat damunt la taula una opció que no té 
justificació legal i aquest és el problema, que l’equip de govern vol que l’oposició els hi digui que sí 
a una opció que no té justificació legal i els hi diuen que les altres no són possibles, però no els hi 
han presentat res que els hi faci entendre que l’altra no és possible i que l’oposició sap que s’ha 
fet a altres llocs, però a la fi aquesta feina és de l’equip de govern, ja que no és l’oposició que ha 
d’anar a cercar com ho han fet a altres municipis, per tant el problema que hi ha aquí és la 
comunicació i ja ho han dit altres vegades que la porta estigui oberta no és només la feina de 
l’equip de govern, sinó que ho han d’expressar, ja que no poden esperar a que tothom vagi a 
tocar-les les portes perquè a vegades no es pot, per el que sigui i quan l’oposició no està ben 
informada no pot fer la feina que toca sense aquesta informació i la ciutadania tampoc està 
informada, ja que en tot aquest temps no els hi han dit res del que estava passant en aquests 8 
mesos i els hi demanen a l’oposició i saben molt poc més que ells i això creu que és un problema 
greu per un Ajuntament, per tant si l’equip de govern vol que l’aposició valori opcions, estan 
disposats a fer-ho, però  els hi han d’exposar per poder-les estudiar en detall i la única que els hi 
han posat fins ara, no és una opció que vegin de cap manera que es pugui justificar legalment.

El Sr. Sastre dice que va a intentar poner en orden todo lo que se ha hablado.
En primer lugar, dice que ha oído en exceso la palabra mentira y aquí no hay ninguna mentida. 
Dice que desde el día que tiene aviso de acudir al TAMIB o sea el día 5 de marzo se ponen ya a 
pensar lo que estaba ocurriendo y que es lo que querían y empezó a estudiar y a leer y se basan 
en que todo el problema son las famosas tablas salariales aprobadas el 20, 22 que era la 
diferencia que hoy nos lleva aquí y en el mes de marzo acudió al primer TAMIB en toda su vida, 
escuchó, observó y tomó nota de todo lo que tenía que hacer y ante su desconocimiento de lo que 
estaba oyendo, tenía muy claro que a estos 28 empleados que trabajan para FCC había que 
hacerles llegar lo que en justicia les correspondía, que era la aplicación de estas tablas.
Dice que en la segunda ocasión que fuero a ver si podían llegar a un acuerdo y se sometió a toda 
la presión que pudieron ejercer sobre la empresa FCC y aquí nuestra interventora tiene la palabra 
de que firmó un documento en el que dijo que ese dinero única y exclusivamente le correspondía 
a FCC hacerse cargo de ese abonamiento, firmaron el acuerdo y empezaron a buscar vías.
Dice que sí que es cierto que, en un principio, durante un mes estaban con todo negativo, pero 
esto ocurrió en marzo y cree que en el mes de mayo aprobaron los presupuestos del 
Ayuntamiento y juntamente con el economista y gente del área con la que trabaja, en el capítulo 2 
del presupuesto, incrementaron la partida para FFC para cubrir este gasto, no de medio millón, 
son 412.000 €, 34.344’03 € que están a disposición de estos señores.
Le dice al Sr. Oliver que no se ría, porque fue él una de las personas que le dijo que estaba dando 



demasiada información y que podría ser utilizado por el comité de huelgas. El Sr. Oliver le dice 
que le dijo “utilizado por la empresa”.
Les dice a los señores de FCC que el dinero está ahí y solamente es un acuerdo político y del 
consistorio.
Después de quejas e intervenciones de los trabajadores, el Sr. Sastre continua y dice que estaba 
en la fase de que aquí está el dinero y si todo el consistorio se pone de acuerdo, este dinero 
puede llegar, pero es evidente que hoy no podrán llegar a este acuerdo, pero aparte de eso 
porque hay dos que han rehuido su obligación y no sabe porque, pero ahí hay dos asientos vacíos 
y no sabe si tenían miedo o cual es el motivo de su ausencia y lo que él cree, es que tiene miedo 
político a asumir esa partida que está en el capítulo 2 en la partida para hacerles llegar a los 
trabajadores su hipoteca, su sueldo, su dinero etc.
La primera vez que él fue al TAMIB en el mes de marzo, firmaron y después en el mes de mayo 
se incrementó el dinero para FCC, para que les abonasen a los trabajadores, pero luego pasa que 
él no puede hacerles llegar el dinero porque los informes de los técnicos de la Casa no le avalan 
el 100% y llega hasta una cantidad X, el Comité de huelga ya lo sabe. Dice que el Sr. Oliver le ha 
dicho que debería dimitir y a quien tenía que presentar su dimisión en su día y en su momento lo 
hizo y fue al Comité de huelga en el último TAMIB que tuvieron o en el anterior, a ellos les 
presentó a mano escrito, ya que mientras se estaba dialogando vio que podría ser él el causante 
por la famosa palabra de mentira y es una palabra de honor y de cumplir la verdad y él no lleva 
esta condecoración al mérito de la justicia para que le asienten como los dos que han dejado de 
venir hoy y en dos ocasiones, una su nombre en fiscalía paseándose por toda Fiscalía 
anticorrupción y otra en el Juzgado de Instrucción n.º 10 por malversación y prevaricación, cuándo 
él no ha malversado ni prevaricado jamás, ya que lo que quiere es hacer llegar a los trabajadores 
ese dinero que está en el capítulo 2 y mírenlo y verán que está ahí.
Para terminar, dice que no es ningún mentiroso y nadie ha mentido, sí que ha estado trabajando 
desde el primer día que nos conocimos en el TAMIB para que llegara el dinero y lo que hizo fue 
aumentar la partida económica de FCC para que llegase en su día y ahí está, pero como ha dicho 
antes la alcaldesa, de los 53 ayuntamientos de Mallorca, cree que 51 han llegado a un acuerdo de 
Pleno en el consistorio y con informes técnicos desfavorables.
Dice que el día 5 de junio del 2025 aunque fuese el supuesto que espera y desea y no lo puede 
prometer porque no lo sabe, pero están trabajando en la nueva licitación, aunque fracasase en 
todo, estas tablas salariales que están por aquí, entrarían automáticamente en vigor, ese es el 
problema, el Ayuntamiento tiene ese dinero, por tanto, resumiendo, aquí hablan de avaricia de 
Fomento, una empresa que está declarando beneficios anuales y multinacional ¿no es capaz de 
seguir manteniendo lo que le estaban pagando y ahora se lo reclaman?, por tanto menos crítica y 
menos desprecio de la oposición y sobre todo los dos que están ausentes siempre con 
menosprecio, ninguneo, malos modos y voz engolada de locutor fracasado.
Dice que si algo hay de especial en este grupo de partido de equipo, es que está formado por 
once personas honradas y que no quieren ver sus nombres manchados ante la justicia y no quiere 
sentarse en ningún banquillo como acusado para hacerle llegar a esta gente el dinero que con 
justicia tendría que pagarles FCC y el Ayuntamiento tiene ahora la ocasión de todos juntos, menos 
los dos ausentes que por culpa de ellos no van a poder, aunque llegaran a un acuerdo y la 
oposición hiciera un gran esfuerzo sin mirar los colores políticos, además los dos ausentes no se 
sabe a qué pertenecen, ya que un día son de extra-izquierda y otro de extrema-derecha y no 
quiere hablar más, porque son ausentes, pero en el hipotético caso de que todos se pusieran de 
acuerdo estos señores dentro de unos días podrían librar de ese dinero y nadie vería su nombre 
paseándose por la Fiscalía anticorrupción ni por un Juzgado de guardia. Dice que seguramente se 
deja cosas sin decir, porque tiene la cabeza que no se le organiza y en resumen él no les ha 
mentido, si a alguien tiene que presentar su dimisión y la escribió al momento fue a los 
trabajadores de Fomento y no se la aceptaron y si a alguien a de presentar su dimisión o poner su 
cargo a su disposición es a su portavoz y a su alcaldesa y a nadie más y reitera que él está 
trabajando desde el primer momento que notó el problema que se les venía encima. 

El Sr. Oliver per al·lusions, li dona les gràcies al Sr. Sastre per aquestes paraules tan guapes i tant 
emotives que ha dirigit cap els treballadors de FCC, dient «aquí tengo el dinero y os lo quiero 
pagar»,el que passa és que avui no ha duit cap proposta, per tant, li demana si se li ha oblidat o 
és que fa sis mesos que no en fan ni brot i com ja han dit, aquest equip de govern no té capacitat 



de gestió, com han fet altres municipis de dur una proposta. Diu que és veritat que hi ha 44 milions 
d’euros al calaix, però sense posar-los a disposició dels ciutadans, que bé que en paguen 
d’imposts, per tant això és el que volia dir, al final solucions ni una i els ciutadans i treballadors 
se’n van així com han vingut.

El Sr. Gaffar, también por alusiones, dice que le sabe mal tener que decir esto, pero cree que el 
Sr. Sastre es la principal víctima de la alcaldesa, ya que el Sr. Sastre hubiera sido un perfecto 
concejal de Seguridad, en cambio la alcaldesa lo designó como concejal de mantenimiento, una 
persona que tiene mucha experiencia en cuanto a seguridad, ya que es Guardia Civil retirado y ha 
hecho una gran trayectoria por ahí y con eso la alcaldesa a la que ha visto sonreír muy contenta 
cuando él estaba hablando y prácticamente se estaba comiendo todo este marrón y hablando 
claro a la alcaldesa le viene muy bien que sean sus socios de VOX  los que se coman el marrón.
Dice que, hablando en serio, el discurso que tiene el equipo de gobierno es que falta voluntad 
política, por tanto, él propone que hoy se vote.

La batlessa per tancar el debat, diu que avui la proposta de pagament no es pot dur, perquè com 
tots saben, ha de passar per Intervenció, s’ha de fiscalitzar i una vegada fet això, dur-la a plenari. 
Diu que si aquí duen una proposta de pagament, és veritat que l’equip de govern són 11 i té 
majoria per aprovar-la, però resulta que aquí de dins els amenacen i amb un any i mig dues 
vegades a aquest equip de govern els han dut davant Fiscalia i al Jutjat d’Instrucció nº 10 cosa 
que no és gens agradable, encara que no hagi hagut de passar per cap banquet com investigada. 
També diu que als altres ajuntaments, així com aquesta gent els hi ha proposat, han acudit i 
telefonat a ajuntaments on governen del mateix i de diferents colors, demanant els seus informes 
tècnics, per veure com ho han fet i quina era la seva idiosincràsia i l’Ajuntament de Marratxí ho 
tengué molt bo de fer, perquè des del 2019 no tenia contracte, la mancomunitat des Raiguer 
també era una altra història, perquè a una mancomunitat no van ajuntament per ajuntament i 
altres ajuntaments més petits ho fan així com poden, però això és Llucmajor i la nostra 
idiosincràsia ja no és per extensió ni per nuclis urbans, sinó que això és el que tenim aquí i, si 
hagués voluntat política i no amenaces constants polítiques, i amb un any i mig no l’haguessin 
duita dues vegades a un jutjat tal vegada no li faria gens de por aixecà la mà, perquè podrien 
pagar com la resta de factures extrajudicials que pagaran en els punts que venen després, però 
aquí els amenacen des del primer minut.
Diu que la Interventora, que és aquí avui i que li ha donat permís per dir-ho, fa un mes va anar a 
declarar com a testimoni, perquè per part de l’oposició, més concretament dels absents avui, han 
denunciat aquest equip de govern i a l’anterior batle i aquesta és la realitat, i també hi ha un escrit 
de LLIBERTAT LLUCMAJOR on públicament posa l’article de prevaricació i malversació etc, que 
denunciaran aquest equip de govern, per tant aquí no hi ha hagut voluntat, que és el que varen 
demanar des d’un principi i justament avui no hi ha el secretari, que és el titular de la Casa, però 
va ser ell qui els hi va donar llum a l’informe que tenen a dia d’avui damunt la taula, que és un 
informe obert i si hagués voluntat política anirien tots cap endavant.
Per acabar, diu que la qüestió és que demà probablement es veuran abocats a una vaga 
indefinida, tot i així, demà de matí a les 10 hores el regidor i ella seran al TAMIB, juntament amb el 
tècnic municipal i l’empresa amb el Comitè de vaga per veure si hi haurà una solució de darrera 
hora que els hi permeti amb la màxima legalitat i ben estar per tots i principalment pels 
treballadors i que surtin perdent el manco possible, no anar a la vaga a partir del dia de demà i 
aquesta és la raó que aquests 24.000 que els hi agradaria molt que l’empresa aportàs tenint el 
compte el seu benefici anual que així anuncia a la seva pàgina Web.

A continuació la batlessa diu que primer votaran el número 4 de l’ordre del dia, que són les 
factures del Patronat de la Residència 

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE DEL PATRONAT DE LA RESIDÈNCIA. MARIA CRISTINA 
POMAR. 
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 



continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-R-2024-115 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb 13 vots a favor (PP, VOX, AS, LLIBERTAT LLUCMAJOR) i 6 vots en contra (PSOE, 
MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 08/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost de l’organisme autònom del Patronat de la Residència vigent per 
evitar l’enriquiment injust que imposa a aquesta administració la compensació del benefici 
econòmic rebut .

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

0A99054M 01/07/2024
MANTENIMENT ASCENSOR 
C/ FONT 49 3ER TRIMESTRE 
2024 - RESIDÈNCIA

B08708273 CRUXENT EDELMA 
ASPE, SLU

130000/231/2220000/0904 - 
COMUNICACIONES 496,51

0B04104M 02/07/2024

MANTENIMENT ASCENSORS 
TERCER TRIMESTRE  
DIRECCIÓ D'INSTALACIÓ: CL 
FUENTE, 49

B08708273 CRUXENT EDELMA 
ASPE, SLU

130000/231/2220000/0904 - 
COMUNICACIONES 67,19

EMIT-080234624 24/07/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS A07027261 QUELY S.A.
130000/231/2210500/0201 - 

PRODUCTOS 
ALIMENTICIOS

13,75

EMIT-080242924 31/07/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS A07027261 QUELY S.A.
130000/231/2210500/0201 - 

PRODUCTOS 
ALIMENTICIOS

70,14

CI0923216894 15/08/2024 SERVEI TELEFÒNIC (15-07-
2024 - 14-08-2024) A80907397 VODAFONE ESPAÑA 

SAU
130000/231/2220000/0904 - 

COMUNICACIONES 113,27

000100004086 30/08/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS B57277980 COMPAÑIA HORECA 
DE MALLORCA, S.L.

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
1.185,20

AGOSTO-2024 02/09/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS 
AGOST 2024

JIMENEZ MARIN 
HILARIO

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
1.342,20

YF01- 31/08/2024 AIGUA EN BARRALS. AGOST B66622846 COMERCIAL 
MALLORQUINA DE 130000/231/2210100/1606 - 383,64



7450503125 2024 BEGUDES S.L. AGUA Y SANEAMIENTO

ABONOMAYO-
2024 03/09/2024 ABONAMENT PRODUCTES 

ALIMENTICIS MAIG 2024
JIMENEZ MARIN 

HILARIO -952,48

RECT-MAYO-
2024 31/05/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS 

MAIG 2024
JIMENEZ MARIN 

HILARIO

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
1.145,96

EMIT-22410149 31/08/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS B57216335 MANUELTORRECILL
AS RAMIREZ, SL

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
373,41

S-5917 31/08/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS B07936792
CASEBA 

PROJECTES 
D'EXPLOTACIO SL

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
795,55

240005463 31/08/2024 MATERIAL DE FERRETERÍA. 
RESIDÈNCIA B07554207 CA'S SOCIS SL 130000/231/2219900/0901 - 

OTROS SUMINISTROS 228,65

EMIT-080271724 28/08/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS A07027261 QUELY S.A.
130000/231/2210500/0201 - 

PRODUCTOS 
ALIMENTICIOS

61,29

1-2417406 09/09/2024 PRODUCTES DE NETEJA ABRINES REUS 
LORENZO

130000/231/2211000/0901 - 
MATERIAL LIMPIEZA 1.835,96

FVM-025196 31/08/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS A07068232
CARNES Y 

ALIMENTOS MAS 
CRESPO, S A

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
637,94

240005769 15/09/2024 MATERIAL DE FERRETERÍA. 
RESIDÈNCIA B07554207 CA'S SOCIS SL 130000/231/2219900/0901 - 

OTROS SUMINISTROS 24,48

240005770 15/09/2024
MATERIAL DE 
CONSTRUCCIÓN. 
RESIDÈNCIA

B07554207 CA'S SOCIS SL 130000/231/2219900/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 38,37

240005771 15/09/2024 MATERIAL DE FERRETERÍA. 
RESIDÈNCIA B07554207 CA'S SOCIS SL 130000/231/2219900/0901 - 

OTROS SUMINISTROS 30,48

240005772 15/09/2024
MATERIAL DE 
CONSTRUCCIÓN. 
RESIDÈNCIA

B07554207 CA'S SOCIS SL 130000/231/2219900/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 50,01

CI0923357820 15/09/2024 SERVEI TELEFÒNIC (15-08-
2024 - 14-09-2024) A80907397 VODAFONE ESPAÑA 

SAU
130000/231/2220000/0904 - 

COMUNICACIONES 114,57

0097647436 20/09/2024 PROPANO 35KG X 5 A28076420 REPSOL BUTANO, 
SA

130000/231/2210200/1606 - 
GAS 384,50

EMIT-08029772 18/09/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS A07027261 QUELY S.A.
130000/231/2210500/0201 - 

PRODUCTOS 
ALIMENTICIOS

42,64

EMIT-080306724 25/09/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS A07027261 QUELY S.A.
130000/231/2210500/0201 - 

PRODUCTOS 
ALIMENTICIOS

46,15

17142401P00283
05 25/09/2024

PROVEÏMENT D'AIGUA 
TERCER TRIMESTRE 2024. C/ 
FONT, 49 (RESIDÈNCIA)

A26019992 FCC AQUALIA, S.A. 
LLUCMAJOR

130000/231/2210100/1606 - 
AGUA Y SANEAMIENTO 801,30

000100004777 30/09/2024 PRODUCTES ALIMENTICIS B57277980 COMPAÑIA HORECA 
DE MALLORCA, S.L.

130000/231/2210500/0201 - 
PRODUCTOS 

ALIMENTICIOS
756,08

NUM. FACTURAS: 26
IMPORTE TOTAL: 10.086,76€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal. 

Seguidament es voten conjuntament del punt 3 al punt 13.



RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE.  JAUME GARAU.
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1079 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 72/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

ELEC 2024-7 04/06/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. JUNY 
2024

POU OBRADOR 
MARGARITA

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

ELEC 2024-8 02/07/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. JULIOL 
2024

GARAU CARDELL 
JUAN

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

ELEC 2024-8 02/07/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. JULIOL 
2024

POU OBRADOR 
MARGARITA

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

F-579 18/07/2024 MATERIAL PER A 
SENYALITZACIÓ B07699770 ELECTRICA 

ESTABLIMENTS S.L.

010000/133/2219900/1102 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIO ORDENACIÓN 
TRÁFICO

242,00

240004658 15/07/2024
Tiralíneas de plástico modelo 
"GIGANTE" (12)
Rascador con mango de 
plástico (15)

B07554207 CA'S SOCIS SL
010000/132/2219900/160A - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

131,64



PISTOLA P/CARTUCHO 
SILICONA RATIO

240004662 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
POLICIA B07554207 CA'S SOCIS SL

010000/132/2219900/160A - 
OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

21,51

240004663 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
POLICIA B07554207 CA'S SOCIS SL

010000/132/2219900/160A - 
OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

126,01

240004664 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
POLICIA B07554207 CA'S SOCIS SL

010000/132/2219900/160A - 
OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

129,40

ELEC 2024-9 01/08/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. AGOST 
2024

GARAU CARDELL 
JUAN

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

ELEC 2024-9 01/08/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. AGOST 
2024

POU OBRADOR 
MARGARITA

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

100CR2024-
23108 31/07/2024 RECANVIS VEHICLE 6052-

KLP. POLICIA B07260979 EQUIPAMOVIL,S.L.
010000/132/2219900/160A - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

78,94

100CR2024-
23109 31/07/2024 RECANVIS VEHICLE 6052-

KLP. POLICIA B07260979 EQUIPAMOVIL,S.L.
010000/132/2219900/160A - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

10,94

100CR2024-
23111 31/07/2024 DISSOLVENT. PROTECCIÓ 

CIVIL B07260979 EQUIPAMOVIL,S.L.
010000/135/2219900/110B - 

OTROS SUMINISTROS 
PROTECCIÓN CIVIL

325,43

100CR2024-
23113 31/07/2024 RECANVIS VEHICLE 6052 - 

KLP. POLICIA B07260979 EQUIPAMOVIL,S.L.
010000/132/2219900/160A - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

28,12

100CR2024-
23115 31/07/2024 RECANVIS VEHICLE 6052 - 

KLP. POLICIA B07260979 EQUIPAMOVIL,S.L.
010000/132/2219900/160A - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

5,99

FRAVAR-2920 31/07/2024 RECANVIS VEHICLE 6052 - 
KLP. POLICIA B07260979 EQUIPAMOVIL,S.L.

010000/132/2219900/160A - 
OTROS SUMINISTROS 
SERVICIO SEGURIDAD

2,66

2024D-24102599 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - POLICIA LOCAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

010000/132/2270000/160A - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SEGURIDAD

6.375,19

2412975 27/08/2024 VESTUARI. POLICIA LOCAL B07765845 PLAÇA 18 S.L.
010000/132/2210400/160A - 

VESTUARIO SERVICIO 
SEGURIDAD

47,58

3-24001067 29/08/2024
REACONDICIONAMIENTO 
MALETIN REANIMACION GSE-
50

B57772303 GLOBAL SAFETY 
EQUIPMENT S.L.

010000/132/2270101/160A - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS SEGURIDAD
181,50

ELEC 2024-10 02/09/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. 
SETEMBRE 2024

0 GARAU CARDELL 
JUAN

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

ELEC 2024-10 02/09/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. 
SETEMBRE 2024

POU OBRADOR 
MARGARITA

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

1-0942 01/09/2024

40/60 TRANSACCIONS DE 
CRÈDIT EXP: 13/20 DE 10 
MÀQUINES EXPENDEDORES 
DE TICKETS 
D'ESTACIONAMENT. 
TRANSACCIONS: 797 - 100 = 
697

B57570137 CONTROL D'ACCES I 
TEMPS BALEAR SL

010000/132/2030000/160A - 
RENTING MAQUIN., INSTAL. 

Y UTILLAJE SEGURIDAD
287,62

241-1085 30/08/2024 CALÇAT. POLICIA LOCAL B98001282 SATARA 
SEGURIDAD, S.L. 010000/132/2210400/160A - 

VESTUARIO SERVICIO 
119,79



SEGURIDAD

2413288 30/08/2024 VESTUARI. POLICIA LOCAL - 
GRUES B07765845 PLAÇA 18 S.L.

010000/132/2210400/160A - 
VESTUARIO SERVICIO 

SEGURIDAD
95,15

2024D-24102847 17/09/2024
SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - POLICIA 
LOCAL/BRIGADA

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

010000/132/2270000/160A - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SEGURIDAD

6.216,38

ELEC 2024-11 01/10/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. 
OCTUBRE 2024

GARAU CARDELL 
JUAN

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

ELEC 2024-11 01/10/2024
LLOGUER SOLAR 
C/CONSTITUCIO 34. 
OCTUBRE 2024

POU OBRADOR 
MARGARITA

010000/133/2020000/1102 - 
ALQUILER TERRENOS 

ORDENACION 
ESTACIONAMIENTO

717,68

NUM. FACTURAS: 27
IMPORTE TOTAL: 20.884,97€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. MARIA PILAR SEGUÍ. 
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1082 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb 11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 75/2024 dels documents acreditatius de 



despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

2-2401082 24/04/2024
REVISION ANUAL EXTINTOR 
ABC 2 KG - EMBARACIÓN 
SOCORRISMO ONA MAJOR

A07058084 SEGURIDAD Y 
LIMPIEZAS, S.A.

040000/172/2270600/1401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

MEDIO AMBIENTE
25,05

75202419900020
006005 25/07/2024

EMBARCACIONES 
DEPORTIVAS||"PÓLIZA":06321
70009155||"RECIBO":85880869
44||"MATRICULA/BASTIDOR":8
ª-PM-2/2021||"RIESGO": A 
NIVEL DE POLIZA 
Embarcación denominada ONA 
MAJOR, del tipo y modelo 
NARWHAL,

A28141935

MAPFRE ESPAÑA 
COMPAÑIA  DE 

SEGUROS Y 
REASEGUROS S A

040000/170/2240000/1501 - 
PRIMAS SEGURO MEDIO 

AMBIENTE
329,02

2024D-24102611 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA - JULIOL 
2024 - CANERA MUNICIPAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

040000/311/2270000/1501 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA PERRERA 

MUNICIPAL

181,50

1-407 19/08/2024
CALA PI  PR-24-0435
CONTROL EMISARIOS  M24-
a5881 Cala Pi

B07691454
CENTRE BALEAR DE 
BIOLOGIA APLICADA 

SL

040000/172/2270600/1401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

MEDIO AMBIENTE
89,43

2024D-24102856 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - CANERA MUNICIPAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

040000/311/2270000/1501 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA PERRERA 

MUNICIPAL

181,50

1-484 23/09/2024

CONTROL EMISARIOS  M24-
b0137 PLAYA ARENAL
CONTROL EMISARIO  M24-
b0177 PLAYA ARENAL 
LLUCMAJOR
CONTROL EMISARIO  M24-
b0178 PLAYA ARENAL
CONTROL EMISARIO  M24-
b3127 TORRENT DES JUEUS
CONTROL EMISARIO M24-
b3289
CONTROL EMISARIO  M24-
b3382 TORRENT DES JUEUS

B07691454
CENTRE BALEAR DE 
BIOLOGIA APLICADA 

SL

040000/172/2270600/1401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

MEDIO AMBIENTE
536,59

NUM. FACTURAS: 6
IMPORTE TOTAL: 1.343,09€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. MARIA INMACULADA PÉREZ. 

Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament



Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1081 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord amb 
les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que malgrat es 
tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat dels actes 
d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor que les 
prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú no 
pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant el 
particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 74/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

2407C01119001 01/07/2024 SERVEI D'ALARMA. TERCER 
TRIMESTRE 2024. ESPORTS A26106013 SECURITAS DIRECT 

ESPAÑA SAU

100002/340/2270100/160A - 
TRABAJOS TECNICOS 

SERVICIOS DEPORTIVOS 
(SEGURIDAD)

261,36

2407C01096236 01/07/2024 SERVEI D'ALARMA. TERCER 
TRIMESTRE 2024. ESPORTS A26106013 SECURITAS DIRECT 

ESPAÑA SAU

100002/340/2270100/160A - 
TRABAJOS TECNICOS 

SERVICIOS DEPORTIVOS 
(SEGURIDAD)

136,13

2407C01161552 01/07/2024 SERVEI D'ALARMA. TERCER 
TRIMESTRE 2024. ESPORTS A26106013 SECURITAS DIRECT 

ESPAÑA SAU

100002/340/2270100/160A - 
TRABAJOS TECNICOS 

SERVICIOS DEPORTIVOS 
(SEGURIDAD)

136,13

A   442390 30/06/2024
SUBMINISTRAMENTS VARIS
CUBREZAPATOS AZUL POL. 
(CAJA DE 2.000 UNDS.)

B07056252 TELIM,S.L.
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

851,49

2-223240132 09/07/2024 REPARACIÓ MAQUINÀRIA B62062575 MARINER 3S 
ESPAÑA SL

100002/340/2279900/0901 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS SERVICIOS 
DEPORTIVOS

1.541,18

P-2400516 11/07/2024

| SERVICIO DE AMBULANCIA 
TIPO C (S.V.A.) CON T.E.S.
 | Y EQUIPO MEDICO PARA 
DAR COBERTURA A
 | LA FESTA DE PRIMAVERA 
DEL DÍA 29/06/2024
 | EN HORARIO DE 18:00 A 
01:00H EN CEIP JAUME III

B40559502
AMBULANCIAS Y 

SERVICIOS 
VALENCIA SL

100001/337/2269901/040A - 
GASTOS DIVERSOS 

SERV.ESPARCIMIENTO Y 
JUVENTUD

996,00

EMIT-913-15 15/07/2024 TREBALLS DE FONTANERIA  
en Pabellón Verge de la Salut B16624371 FRICATEM BALEAR 

S.L

100002/340/2279900/0901 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS SERVICIOS 
DEPORTIVOS

266,20

1-2403505 05/07/2024 MATERIAL DE NETEJA. 
ESPORTS A07058084 SEGURIDAD Y 

LIMPIEZAS, S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
695,19

FAUTO20240071
5 31/05/2024

MATERIAL DE CONSTRUCCIÓ 
PER A  CANVI DE  PORTA 
VESTUARI GRADES 
S,ARENAL

B07933716 MAGATZEM SES 
FORQUES SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
21,80



0024130776 19/07/2024 LLOGUER VESTUARIS CM 
ESPORTS - JULIOL 2024 B28871192

ALGECO 
CONSTRUCCIONES 
MODULARES S.L.U.

100002/340/2030000/0407 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

SERVICIOS DEPORTIVOS
773,67

2-24607000 15/07/2024 MATERIAL ELÈCTRIC I 
IL.LUMINACIÓ. BRIGADA B07921729 ELECTROMAT 

BALEAR SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
849,41

2-24607001 15/07/2024 MATERIAL ELÈCTRIC I 
IL.LUMINACIÓ. BRIGADA B07921729 ELECTROMAT 

BALEAR SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
26,27

240004633 15/07/2024

REPARACION PARED 
EXTERIOR MARES CAMPO 
DE FUTBOL DE LLUCMAJOR
MARES 25.40.80 (C.V.) 
NORMAL CANELA UD   
(10UDXPALET)

B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

13,92

240004659 15/07/2024 PISCINAS ARENAL MATERIAL 
VARI B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
27,50

240004660 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
33,46

240004661 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
57,80

240004665 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
21,56

240004666 15/07/2024 PARKING ARENAL
COPIA LLAVE B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
18,04

240004668 15/07/2024
LLAVES LIMPIEZA
LLAVERO 
PORTAETIQ.COL.SUR.100 UN

B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

2,38

240004669 15/07/2024 SILLA COOL BLANCA B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

957,84

240004670 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

56,54

240004671 15/07/2024 COPIA LLAVE B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

13,53

240004672 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
PISCINES B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
59,71

240004673 15/07/2024 VESTUARIOS PABELLON 1 
MATERIAL VARI B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
25,57

240004674 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
58,53

240004676 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
9,03

240004675 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
17,65

240004677 15/07/2024
PISCINA EXTERIOR 
LLUCMAJOR MATERIAL DE 
FERRETERIA

B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

349,75

240004678 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA B07554207 CA'S SOCIS SL 100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

42,99



ESPORTS SERVICIOS DEPORTIVOS

240004679 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
23,27

240004683 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
71,79

1-2403739 18/07/2024 SEÑAL ASEO SEÑORAS Y 
SEÑAL ASEO CABALLEROS A07058084 SEGURIDAD Y 

LIMPIEZAS, S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
57,04

240004696 30/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
35,19

240004701 30/07/2024 CÒPIA CLAU. ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL
100002/340/2219900/0407 - 

OTROS SUMINISTROS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

20,30

240004702 30/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
33,61

240004704 30/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
9,72

F-24029 30/07/2024

CONTROL D'AIGUA I 
LEGIONELA PISCINES DE 
LLUCMAJOR I S'ARENAL. 
JULIOL 2024

B07805906 EUROIFINS CIDESAL 
SLU

100002/340/2269900/0407 - 
GASTOS DIVERSOS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
265,87

FAUTO20240107
2 15/07/2024 6 ESCALES. ESPORTS B07933716 MAGATZEM SES 

FORQUES SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
311,64

F-471330 31/07/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
ESPORTS B57414187 BONGRUP 

BALEARES S.L

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
436,82

2411558 24/07/2024 BANDEROLES. QUINTOS 2003 
LLUCMAJOR B07765845 PLAÇA 18 S.L.

100001/337/2269901/040A - 
GASTOS DIVERSOS 

SERV.ESPARCIMIENTO Y 
JUVENTUD

1.041,81

240005007 31/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ESPORTS B07554207 CA'S SOCIS SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
134,85

2024D-24102600 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CM ESPORTS ARENAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

100002/340/2270000/0407 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

DEPORTIVOS

226,88

2024D-24102601 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - PISCINES LLUCMAJOR B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

100002/340/2270000/0407 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

DEPORTIVOS

5.749,01

2024D-24102602 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - PISCINA ARENAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

100002/340/2270000/0407 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

DEPORTIVOS

4.433,14

EMIT-2014765 31/07/2024
LLOGUER DE CATIFES. 
JULIOL 2024. PISCINES 
LLUCMAJOR

B07854508 CITY CLEAN,S.L.
100002/340/2269900/0407 - 

GASTOS DIVERSOS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

50,94

EMIT-2014769 31/07/2024
LLOGUER DE CATIFES. 
JULIOL 2024. 
POLIESPORTIUS

B07854508 CITY CLEAN,S.L.
100002/340/2269900/0407 - 

GASTOS DIVERSOS 
SERVICIOS DEPORTIVOS

91,69

RECT-EMIT-664 04/07/2024 DEVOLUCION ENVASES 
PRODUCTO QUIMICO A07146004

GISPERT 
DEPURACION DE 

AGUAS, S.A.
-288,95

31003419-447 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. A07032394 MALLORQUIMICA 100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

179,81



ESPORTS S.A. SERVICIOS DEPORTIVOS

31003662-448 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
ESPORTS A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
125,07

31004397-449 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
ESPORTS A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
86,02

0024135422 16/08/2024 LLOGUER VESTUARIS CM 
ESPORTS - AGOST 2024 B28871192

ALGECO 
CONSTRUCCIONES 
MODULARES S.L.U.

100002/340/2020000/0407 - 
ALQUILER EDIFICIOS Y 

OTRAS CONSTRUCCIONES 
SERVICIOS DEPORTIVOS

773,67

24FE-00669 12/08/2024

LLOGUER SANITARIS. FESTA 
DE LA GARROVA
ESTRUCADA '24.  Viernes, 9 de 
agosto de
2024

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

100001/337/2269901/040A - 
GASTOS DIVERSOS 

SERV.ESPARCIMIENTO Y 
JUVENTUD

868,23

1-240236 12/08/2024

17 A 18H
ACTUACIÓ DE LA XARANGA 
TOT ESPECTACLE
18 A 21H
ACTUACIÓ DE DJ EUGESH
EQUIPAMENT DE SO, 
IL·LUMINACIÓ I PERSONAL 
TÈCNIC

B57357527 MUSICA I 
COMPLEMENTS S.L

100001/337/2269901/040A - 
GASTOS DIVERSOS 

SERV.ESPARCIMIENTO Y 
JUVENTUD

4.779,50

EMIT-04555 31/07/2024
PRODUCTO QUIMICO PARA 
PISCINAS MUNICIPALES - 
JULIO

A07146004
GISPERT 

DEPURACION DE 
AGUAS, S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
3.607,16

EMIT-4556 31/07/2024 DISOLVENTE THF INCLORO, 
BOTELLA 1 LITRO A07146004

GISPERT 
DEPURACION DE 

AGUAS, S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
114,59

31005543-452 20/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
ESPORTS A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
202,37

24-4242 16/08/2024
TSCB 120-2024  FESTA DE LA 
GARROVA ESTRUCADA - 
09/08/24 - SVA

B07827520
TRANSPORTES 

SANITARIOS CLINIC 
BALEAR S.L.U.

100001/337/2269901/040A - 
GASTOS DIVERSOS 

SERV.ESPARCIMIENTO Y 
JUVENTUD

834,00

F-24269 29/08/2024

CONTROL D'AIGUA I 
LEGIONELA PISCINES DE 
LLUCMAJOR I S'ARENAL. 
AGOST 2024

B07805906 EUROIFINS CIDESAL 
SLU

100002/340/2269900/0407 - 
GASTOS DIVERSOS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
265,87

2024D-24102846 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - CM ESPORTS ARENAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

100002/340/2270000/0407 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

DEPORTIVOS

544,50

2024D-24102848 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - PISCINES LLUCMAJOR B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

100002/340/2270000/0407 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

DEPORTIVOS

5.190,90

2024D-24102849 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - PISCINA ARENAL B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

100002/340/2270000/0407 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

DEPORTIVOS

3.897,71

FAUTO20240109
7 31/07/2024 MATERIAL DE 

CONSTRUCCIÓ. ESPORTS B07933716 MAGATZEM SES 
FORQUES SL

100002/340/2219900/0407 - 
OTROS SUMINISTROS 

SERVICIOS DEPORTIVOS
23,70

S24-996 30/09/2024

MANTENIMENT 
D'INSTAL·LACIONS 
AQUÀTIQUES. SETEMBRE 
2024

B62538228 LLOP GESTIO 
ESPORTIVA SL

100002/340/2270001/0901 - 
CONTRATO 

MANTENIMIENTO PISCINAS 
LLUCMAJOR Y S'ARENAL

5.656,54

S24-1005 30/09/2024

SERVEI PER A 
L'ORGANITZACIÓ I 
DINAMITZACIÓ D'ACTIVITATS 
FÍSIQUES, SERVEI DE 
SOCORRISME AQUÀTIC, 
RECEPCIÓ I ACTIVITATS DE 

B62538228 LLOP GESTIO 
ESPORTIVA SL

100002/340/2270101/0901 - 
CONTRATO PISCINAS 

LLUCMAJOR I S'ARENAL
35.256,80



CAMPUS A LES PISCINES DE 
LLUCMAJOR I S'ARENAL. 
SETEMBRE 2024

NUM. FACTURAS: 64
IMPORTE TOTAL: 83.431,69€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. MARGARITA PLANAS. 

Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1080 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de 
dia 23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte 
a votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 73/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

S-5146 31/12/2023

PRODUCTES ALIMENTICIS. ( 
La factura ha passat per Batlia, 
Festes i CUltura) Na Katina 
indica que és de na Planas

B07936792
CASEBA 

PROJECTES 
D'EXPLOTACIO SL

050000/3212/2219900/0401 - 
OTROS SUMINISTROS 
CENTROS ESCOLARES

219,19

S-5405 30/04/2024 COCA I ENSAIMADA. B07936792 CASEBA 
PROJECTES 

050000/3212/2219900/0401 - 
OTROS SUMINISTROS 

39,55



D'EXPLOTACIO SL CENTROS ESCOLARES

I408-I408/13 01/08/2024 SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. CEIP BADIES A07044530 TRANSPORTES 

BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

87,42

I408-I408/16 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. C. P. PUIG DE ROS - 
URBANIZACIONS

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

73,83

I408-I408/17 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. ESCOLETA FADA 
MORGANA

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3211/2270100/0402 - 
TRABAJOS TECNICOS 
GUARDERIA INFANTIL 

(SEGURIDAD)

49,92

I408-I408/14 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. ESCOLETA INFANTIL 
PENYA-SEGAT

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3211/2270100/0402 - 
TRABAJOS TECNICOS 
GUARDERIA INFANTIL 

(SEGURIDAD)

47,53

I408-I408/15 01/08/2024 SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. C.P. URBANIZACIONS A07044530 TRANSPORTES 

BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

13,04

I408-I408/18 01/08/2024 SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024.  C.E.I.P. SA MARINA A07044530 TRANSPORTES 

BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

82,40

I408-I408/21 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. C.E.I.P. S'ALGAR 
PRIMARIA

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

49,92

I408-I408/20 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. C.E.I.P. S' ALGAR 
INFANTIL

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

49,92

I408-I408/24 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024.  CP - C/ Rufino Carpena - 
ZONA INFANTIL

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

38,65

I408-I408/25 01/08/2024 SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024.  CEIP REI JAUME III A07044530 TRANSPORTES 

BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

61,59

I408-I408/22 01/08/2024 SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024.  C.E.I.P. SON VERI A07044530 TRANSPORTES 

BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

54,38

I408-I408/23 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024. ESCOLETA 
TRENCADORS

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3211/2270100/0402 - 
TRABAJOS TECNICOS 
GUARDERIA INFANTIL 

(SEGURIDAD)

54,38

2024D-24102591 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CEIP PUIG DE ROS B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

050000/3212/2270000/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CENTROS 

ESCOLARES

4.070,14

2024D-24102592 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CEIP BAHIA GRANDE B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

050000/3212/2270000/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CENTROS 

ESCOLARES

4.070,14

2024D-24102593 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CEIP S´ALGAR B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

050000/3212/2270000/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CENTROS 

ESCOLARES

4.070,14

2024D-24102594 09/08/2024
SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - ESCOLETA 
TRENCADORS

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

050000/3211/2270000/0402 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA GUARDERIA 

INFANTIL

3.861,41



2024D-24102595 09/08/2024
SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - ESCOLETA 
PENYASEGAT

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

050000/3211/2270000/0402 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA GUARDERIA 

INFANTIL

3.652,69

2024D-24102596 09/08/2024
SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - ESCOLETA FADA 
MORGANA

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

050000/3211/2270000/0402 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA GUARDERIA 

INFANTIL

3.652,69

2024D-24102597 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CEIP JAIME III B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

050000/3212/2270000/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CENTROS 

ESCOLARES

6.452,33

2024D-24102598 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CEIP SA MARINA B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

050000/3212/2270000/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CENTROS 

ESCOLARES

11.271,15

2024-661 02/08/2024
SERVEI DE MENJADOR 
ESCOLETA FADA MORGANA. 
JULIOL 2024

B57483265
COMENSALS 
MENJADORS 

ESCOLARS SL

050000/3211/2270600/0402 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS GUARDERIA 
INFANTIL (COMEDOR)

1.539,12

2024-662 27/08/2024
SERVEI DE MENJADOR 
ESCOLETA PENYA-SEGAT. 
JULIOL 2024

B57483265
COMENSALS 
MENJADORS 

ESCOLARS SL

050000/3211/2270600/0402 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS GUARDERIA 
INFANTIL (COMEDOR)

3.609,94

2024-663 02/08/2024
SERVEI DE MENJADOR 
ESCOLETA TRENCADORS. 
JULIOL 2024

B57483265
COMENSALS 
MENJADORS 

ESCOLARS SL

050000/3211/2270600/0402 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS GUARDERIA 
INFANTIL (COMEDOR)

2.462,59

I409-I409/22 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. C.E.I.P. SON 
VERI

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

54,38

I409-I409/24 01/09/2024

SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. CP - C/ 
Rufino Carpena - ZONA 
INFANTIL

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

38,65

I409-I409/16 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. C. P. PUIG 
DE ROS - URBANIZACIONS

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

73,83

I409-I409/13 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. CEIP 
BADIES

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

87,42

I409-I409/18 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. C.E.I.P. SA 
MARINA

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

82,40

I409-I409/20 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. C.E.I.P. S' 
ALGAR INFANTIL

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

49,92

I409-I409/23 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. ESCOLETA 
TRENCADORS

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3211/2270100/0402 - 
TRABAJOS TECNICOS 
GUARDERIA INFANTIL 

(SEGURIDAD)

54,38

I409-I409/14 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. ESCOLETA 
INFANTIL PENYA-SEGAT

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3211/2270100/0402 - 
TRABAJOS TECNICOS 
GUARDERIA INFANTIL 

(SEGURIDAD)

47,53

I409-I409/15 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. C.P. 
URBANIZACIONS

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

13,04

I409-I409/21 01/09/2024 SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. C.E.I.P. 

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 

49,92



S'ALGAR PRIMARIA (SEGURIDAD)

I409-I409/17 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. ESCOLETA 
FADA MORGANA

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3211/2270100/0402 - 
TRABAJOS TECNICOS 
GUARDERIA INFANTIL 

(SEGURIDAD)

49,92

I409-I409/25 01/09/2024
SERVEI D'ALARMES. 
SETEMBRE 2024. CEIP REI 
JAUME III

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

050000/3212/2270100/0401 - 
TRABAJOS TECNICOS 

CENTROS ESCOLARES 
(SEGURIDAD)

61,59

24-27 31/08/2024

119º CERTIFICACIÓ 
MANTENIMENT PREVENTIU, 
NORMATIU I CORRECTIU DEL 
MES DE AGOSTO 2024
13% GASTOS GENERALES
6% BENEFICIO INDUSTRIAL
BAJA 5,81%

U57881344 UTE ESCOLES 
LLUCMAJOR

050000/3211/2270001/0402 - 
CONTRATO SERVICIO 

MANTENIMIENTO 
GUARDERÍA INFANTIL

050000/3212/2270001/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 

MANTENIMIENTO 
CENTROS ESCOLARES

14.265,77

24-28 31/08/2024

PTO Nº U49052024 - LIMPIEZA 
Y VACIADO DE FOSAS 
COCINA (15/07/2024) - SA 
MARINA
BAJA ECONOMICA

U57881344 UTE ESCOLES 
LLUCMAJOR

050000/3212/2270001/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 

MANTENIMIENTO 
CENTROS ESCOLARES

1.166,60

24-29 31/08/2024

PTO Nº U48602024 - 
ADAPTACION A REAL 
DECRETO 487/2022 
LEGIONELA
BAJA ECONOMICA

U57881344 UTE ESCOLES 
LLUCMAJOR

050000/3212/2270001/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 

MANTENIMIENTO 
CENTROS ESCOLARES

10.713,17

2024D-24102840 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - CEIP SON VERI B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

050000/3212/2270000/0401 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CENTROS 

ESCOLARES

3.335,06

2024D-24102844 17/09/2024
SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - ESCOLETA 
TRENCADORS

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

050000/3211/2270000/0402 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA GUARDERIA 

INFANTIL

4.070,14

2024DA-
24300005 17/09/2024

ABONAMENT SERVEI DE 
NETEJA. JULIOL 2024 - CEIP 
SA MARINA

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL -3.956,70

NUM. FACTURAS: 43
IMPORTE TOTAL: 79.891,08€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. TOMÀS SASTRE. 
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1078 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 



amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 71/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

2-2400888 05/06/2024 Balizamientos vehiculos 141 
mm  Nivel 2. Metros sueltos A07209075 GRABADOS 

NAYBOR, S.A.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

599,03

240004632 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

74,79

240004635 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

13,66

240004637 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

74,56

240004636 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

39,62

240004640 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

21,56

240004641 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

5,86

240004642 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

74,03

240004643 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

5,01

240004648 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

39,98



240004651 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

24,44

240004654 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

40,40

240004655 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

31,40

240004656 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

68,20

240004657 15/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

5,28

240004680 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

22,30

240004681 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

2,25

240004682 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

3,15

240004684 15/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

26,74

240004685 25/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

14,46

240004686 25/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

9,64

240004687 25/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

11,37

240004688 25/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

45,01

1002251V240001
5 31/07/2024

SESERVEI DE RECOLLIDA DE 
RESIDUS SELECTIVA 
(PAPER, VIDRE I ENVASOS) 
DEL T.M. DE LLUCMAJOR. 
SERVICIO DE RECOLZAMENT 
DE LA RECOLLIDA 
SELECTIVA. INCREMENT 
CONVENI AUTONÒMIC 
PERSONAL A DISPOSICIÓ 
DEL SERVEI. JULIOL 2024

A79524054 URBASER, S.A.
030000/1621/2270001/1106 - 

CONTRATO SERVICIO 
RECOGIDA R.S.U.

21.516,40

1000463V240000
7 31/07/2024

SERVEI DE NETEJA DE VIALS 
DE S'ARENAL, SON VERÍ, 
SON VERÍ NOU, CALA BLAVA, 
BELLAVISTA I LLUCMAJOR. 
JULIOL 2024. + INCREMENT 
CONVENI AUTONÒMIC 
PERSONAL A DISPOSICIÓ 

U57902868
UTE URBASER SA 

ROIG OBRES 
SERVEI

030000/163/2270001/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA NUCLEOS 

URBANOS

85.246,70



DEL SERVEI

1002251V240001
6 31/07/2024

SERVEI DE RECOLZAMENT 
DEL SERVEI DE NETEJA 
VIÀRIA AL T.M.DE 
LLUCMAJOR A DIFERENTES 
ZONES URBANES. SERVEI DE 
RECOLZAMENT DE NETEJA 
VIÀRIA AGRENADORA DE 
VIALS. SERVEI DE 
RECOLZAMENT DEL SERVEI 
DE NETEJA VIÀRIA. 
INCREMENT CONVENI 
AUTONÒMIC PERSONAL A 
DISPOSICIÓ DEL SERVEIS. 
JULIOL 2024.

A79524054 URBASER, S.A.

030000/163/2270001/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA NUCLEOS 

URBANOS

70.672,43

FAUTO20240107
1 15/07/2024

MATERIAL DE 
CONSTRUCCIÓ. 
MANTENIMENT

B07933716 MAGATZEM SES 
FORQUES SL

030000/150/2219901/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
CONSTRUCCIÓN

179,98

FAUTO20240095
3 30/06/2024

MATERIAL DE 
CONSTRUCCIÓ. 
MANTENIMENT

B07933716 MAGATZEM SES 
FORQUES SL

030000/150/2219901/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
CONSTRUCCIÓN

534,93

FAUTO20240071
4 31/05/2024

MATERIAL DE 
CONSTRUCCIÓ. 
MANTENIMENT

B07933716 MAGATZEM SES 
FORQUES SL

030000/150/2219901/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
CONSTRUCCIÓN

996,13

F-653 02/08/2024 REPARAR BARRERA POLICIA 
LOCAL - S'ARENAL B07699770 ELECTRICA 

ESTABLIMENTS S.L.

030000/150/2130000/0901 - 
CONSERVACION 

MAQUINARIA Y UTILES 
MANTENIMIENTO

145,36

FV-CR-01-2024-
000343 31/07/2024 REPARACIONS VEHICLES. 

BRIGADA B57195273 PNEUMATICS 
SERVERA SL

030000/150/2140000/0901 - 
CONSERVACION 

ELEMENTOS TRANSPORTE 
MANTENIMIENTO

1.316,18

240005005 31/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

4,57

240005008 31/07/2024 COPIA LLAVE B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

4,51

240005009 31/07/2024 COPIA LLAVE SEGURIDAD B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

7,36

240005010 31/07/2024 COPIA LLAVE B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

4,51

240005012 31/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

5,86

240005013 31/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

47,09

240005014 31/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

6,36

240005015 31/07/2024 MATERIAL FERRETERIA 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

12,55



2024D-24102609 09/08/2024
SERVEI DE NETEJA - JULIOL 
2024- MANTENIMENT 
TALLERES + BAÑO RONDA

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

030000/1622/2270000/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA TALLERES

317,63

2024D-24102614 09/08/2024
SERVEI DE NETEJA - JULIOL 
2024 - PARQUE VERDE SA 
TORRE

B47037577 SAMYL FACILITY 
SERVICES SL

030000/150/2270000/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 

LIMPIEZA MANTENIMIENTO
260,91

024A-1726 20/06/2024 SUBMINISTRES DIVERSOS 
MANTENIMENT B07150592

COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

14,85

024A-1727 20/06/2024 MATERIAL JARDINERIA B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/171/2219900/1107 - 
OTROS SUMINISTROS 

JARDINERIA
690,12

024A-1728 20/06/2024 MATERIAL EPIS JARDINERIA B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/171/2219900/1107 - 
OTROS SUMINISTROS 

JARDINERIA
196,25

024A-1769 26/06/2024 MATERIAL EPIS JARDINERIA B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/171/2219900/1107 - 
OTROS SUMINISTROS 

JARDINERIA
79,21

024A-1770 27/06/2024 MATERIAL EPIS JARDINERIA B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/171/2219900/1107 - 
OTROS SUMINISTROS 

JARDINERIA
89,94

024A-1788 28/06/2024 EPIS. MANTENIMENT B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

172,03

024A-1789 28/06/2024 REVISION RIDER 
MANTENIMENT B07150592

COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

190,33

024A-1908 08/07/2024 EPIS. MANTENIMENT B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

51,99

024A-1992 19/07/2024 SUBMINISTRES DIVERSOS 
MANTENIMENT B07150592

COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

4,02

024A-1993 19/07/2024 EPIS. MANTENIMENT B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

290,17

024A-2044 29/07/2024 MATERIAL JARDINERIA B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/171/2219900/1107 - 
OTROS SUMINISTROS 

JARDINERIA
216,05

024A-2164 06/08/2024 MATERIAL JARDINERIA B07150592
COMERCIAL 
GARCIAS Y 

SERVICIOS S.L.

030000/171/2219900/1107 - 
OTROS SUMINISTROS 

JARDINERIA
80,91

S-FCPA+-
PA124070516 31/07/2024

LLOGUER MODUL AREA 
APORTACIO CAMP DE 
FUTBOL - JULIOL 2024

B57982522 RENT MODUL
030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
145,20

S-FCPA+-
PA124070517 31/07/2024

LLOGUER MODUL AREA 
APORTACIO SON NOGUERA - 
JULIOL 2024

B57982522 RENT MODUL
030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
145,20

S-FCPA+-
PA124070518 31/07/2024

LLOGUER MODUL AREA 
APORTACIO GALDENT - 
JULIOL 2024

B57982522 RENT MODUL
030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
145,20

31002962-431 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

17,68

31003070 -433 16/08/2024 MATERIAL DE 
PINTURA.MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.
030000/150/2219903/0901 - 

OTROS SUMINISTROS 
MANTENIMIENTO - 

49,20



PINTURA

31003116-434 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

70,06

31003453-436 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

43,86

31003571-437 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

102,83

31003589-438 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

45,76

31003920-439 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

147,61

31004308-440 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

48,21

31004312-441 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

218,20

31004702-442 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

28,68

31004703-443 16/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

75,19

310014988-444 16/08/2024 MATERIAL DE 
PINTURA.MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

95,34

31005124-450 20/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

61,41

31005370-451 20/08/2024 MATERIAL DE PINTURA. 
MANTENIMENT A07032394 MALLORQUIMICA 

S.A.

030000/150/2219903/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
PINTURA

276,46

118554 26/08/2024

PALOMETA PATA 
TELESCóPICA EXCELIUM
GESTIÓN DE PEDIDO, 
EMBALAJE Y TRANSPORTE

A58890682 DOUBLET IBERICA 
S.A.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

169,40

B-231675 29/08/2024 CERTIFICADO TALLER Y 
REFUERZO POLIPASTO B07649999 TALLERS RAFEL 

MIRALLES S.L.

030000/150/2140000/0901 - 
CONSERVACION 

ELEMENTOS TRANSPORTE 
MANTENIMIENTO

520,30

E24-24 30/08/2024 CALÇAT BRIGADA B57029217 COMERCIAL 
RAFAEL RIBAS S.L..

030000/150/2210400/0901 - 
VESTUARIO 

MANTENIMIENTO
259,05

FA-20731 30/08/2024 REPARACIÓ MAQUINÀRIA. 
BRIGADA B57563009 RIBOT 24 FPM S.L.

030000/150/2130000/0901 - 
CONSERVACION 

MAQUINARIA Y UTILES 
MANTENIMIENTO

622,56



FA-20566 31/07/2024 CHALECO BATERIA 1100 B57563009 RIBOT 24 FPM S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

386,91

0409288-404941 28/08/2024
REPARAR BOMBA ACHIQUE 
SOCORRISTAS ARENAL (150 
MANT.)

REBASSA BESTARD 
ANTONIO

030000/150/2130000/0901 - 
CONSERVACION 

MAQUINARIA Y UTILES 
MANTENIMIENTO

90,75

1000463V240000
8 31/08/2024

SERVEI DE NETEJA DE VIALS 
DE S'ARENAL, SON VERÍ, 
SON VERÍ NOU, CALA BLAVA, 
BELLAVISTA I LLUCMAJOR. 
AGOST 2024. + INCREMENT 
CONVENI AUTONÒMIC 
PERSONAL A DISPOSICIÓ 
DEL SERVEI

U57902868
UTE URBASER SA 

ROIG OBRES 
SERVEI

030000/163/2270001/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA NUCLEOS 

URBANOS

82.711,02

1002251V240001
9 31/08/2024

SERVEI DE RECOLZAMENT 
DEL SERVEI DE NETEJA 
VIÀRIA AL T.M.DE 
LLUCMAJOR A DIFERENTES 
ZONES URBANES. SERVEI DE 
RECOLZAMENT DE NETEJA 
VIÀRIA AGRENADORA DE 
VIALS. SERVEI DE 
RECOLZAMENT DEL SERVEI 
DE NETEJA VIÀRIA. 
INCREMENT CONVENI 
AUTONÒMIC PERSONAL A 
DISPOSICIÓ DEL SERVEIS. 
AGOST 2024.

A79524054 URBASER, S.A.

030000/163/2270001/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA NUCLEOS 

URBANOS

70.108,15

1002251V240001
8 31/08/2024

SERVEI DE RECOLLIDA DE 
RESIDUS SELECTIVA 
(PAPER, VIDRE I ENVASOS) 
DEL T.M. DE LLUCMAJOR. 
SERVICIO DE RECOLZAMENT 
DE LA RECOLLIDA 
SELECTIVA. INCREMENT 
CONVENI AUTONÒMIC 
PERSONAL A DISPOSICIÓ 
DEL SERVEI. AGOST 2024

A79524054 URBASER, S.A.
030000/1621/2270001/1106 - 

CONTRATO SERVICIO 
RECOGIDA R.S.U.

21.516,40

1002251V240002
0 31/08/2024

SERVEI DE NETEJA DE 
PLATGES, CALES I ZONES DE 
BANY DE L'AJUNTAMENT DE 
LLUCMAJOR. NÚMERO 
D'OFERTA: 2404001-AMS 
AGOST 2024

A79524054 URBASER, S.A.

030000/163/2270001/0901 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA NUCLEOS 

URBANOS

12.726,68

440438 31/08/2024 AGLOMERAT ASFÀLTIC A07115934 AGLOMERADOS 
MALLORCA, S.A.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

386,11

S-FCPA+-
PA124080508 31/08/2024

LLOGUER MODUL AREA 
APORTACIO CAMP DE 
FUTBOL - AGOST 2024

B57982522 RENT MODUL
030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
145,20

S-FCPA+-
PA124080509 31/08/2024

LLOGUER MODUL AREA 
APORTACIO SON NOGUERA - 
AGOST 2024

B57982522 RENT MODUL
030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
145,20

S-FCPA+-
PA124080510 31/08/2024

LLOGUER MODUL AREA 
APORTACIO GALDENT - 
AGOST 2024

B57982522 RENT MODUL
030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
145,20

24-350 31/08/2024 LLOGUER CONTENIDORS. 
AGOST 2024 B57567372

AVANZA 
CONFIDENTIAL 

DESTRUCTION S L

030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
109,92

240005460 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
PUNT VERD SON GALL B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219904/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FONTANERÍA

34,23

240005466 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219904/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FONTANERÍA

55,19



240005467 31/08/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
BRIGADA B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

15,02

240005470 31/08/2024 MATERIAL DE FERRETERÍA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

5,61

240005471 31/08/2024 MATERIAL DE FUSTA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

14,98

240005472 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219904/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FONTANERÍA

11,30

240005474 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
JARDINERIA B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219904/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FONTANERÍA

65,12

240005475 31/08/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
BRIGADA B07554207 CA'S SOCIS SL

030000/150/2219902/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
FERRETERÍA

11,33

1-000041 13/08/2024
REPARACIÓ AIRES 
CONDICIONATS ESTÀNCIES 
PERSONAL BRIGADA

B57169195 ELECTROMAS 
LLUCMAJOR SL

030000/150/2130000/0901 - 
CONSERVACION 

MAQUINARIA Y UTILES 
MANTENIMIENTO

1.799,61

2024-063 03/09/2024
SERVEI ASSISTÈNCIA 
TÈCNICA AMBIENTAL - 
AGOST 2024

B57370470 GRAM ILLES 
BALEARS 21 S.L.

030000/1621/2270004/1106 - 
CONTRATO SERVICIO 
SEGUIMIENTO R.S.U.

4.071,19

EMIT-285 06/09/2024 REPARACIÓ VEHICLE 
9189DZV. BRIGADA A07019219 DIBAUTOPLUS SA

030000/150/2140000/0901 - 
CONSERVACION 

ELEMENTOS TRANSPORTE 
MANTENIMIENTO

606,37

A   443719 11/09/2024 PRODUCTES DE NETEJA. 
BRIGADA B07056252 TELIM,S.L.

030000/150/2219909/0901 - 
OTROS SUMINISTROS 

MANTENIMIENTO - 
DIVERSOS

1.459,50

A   443720 11/09/2024 ABONAMENT PRODUCTES 
DE NETEJA. BRIGADA B07056252 TELIM,S.L. -294,39

24FC-03467 30/08/2024
LLOGUER CABINES 
SANITÀRIES. ÀREES 
D'APORTACIÓ. AGOST 2024

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

030000/150/2030000/0901 - 
ALQUILER MAQUINARIA 

MANTENIMIENTO
328,35

T-242297 24/09/2024 REPARACIÓ VEHICLE 4823- 
CNK. BRIGADA A07420425 MOTORISA S A

030000/150/2140000/0901 - 
CONSERVACION 

ELEMENTOS TRANSPORTE 
MANTENIMIENTO

485,10

NUM. FACTURAS: 100
IMPORTE TOTAL: 385.035,52€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. ANTONIO CAYUELA.
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 



continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1075 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 68/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

EMIT-3181 31/08/2024

HONORARIS PER LA 
DIRECCIÓ LLETRADA DE 
L'AJUNTAMENT DE 
LLUCMAJOR COM A PART 
DEMANDADA EN EL RECURS 
CONTENCIÓS - 
ADMINISTRATIU PA NÚM. 
339/2022 SEGUIT DAVANT EL 
JUTJAT CONTENCIÓS - 
ADMINISTRATIU NÚMERO 3 
DE PALMA, INTERPOSAT PER 
NATALIA KLEFISCH MORRO 
FINS A DECRET DE 
FINALITZACIÓ PER 
DESISTIMENT

B57442899 DMS LEGAL 
INTELLIGENCE SLP

110000/920/2260400/1606 - 
GASTOS JURIDICOS, ETC. 

DE ADMON.GRAL.
968,00

NUM. FACTURAS: 1
IMPORTE TOTAL: 968,00€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. CATALINA RAYÓ.
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 



contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1074 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 67/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

RECT-EMIT-7 22/05/2024
LA MEMÒRIA DEL VENT. UNA 
APROXIMACIÓ ALS MOLINS 
FARINERS DE LLUCMAJOR

B07468747 EL TALL EDITORIAL 
SL

080000/334/2260900/1104 - 
ACTIVIDADES 
CULTURALES

520,00

24-4 30/06/2024

BALLADA POPULAR 
REALITZADA DIA 8/6/2024 A 
BADIA GRAN AMB 
APORTACIÓ D'EQUIP DE SO

G07329972 SARAU ALCUDIENC

080000/334/2279901/1104 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS CULTURA - 
ACTUACIONES

1.000,00

FA-30479 26/06/2024 FLECO PAPEL SEDA BLANCO 
50 M A07071681 EUROCARNAVALES, 

S.A.

080000/334/2269900/1606 - 
GASTOS DIVERSOS 

CULTURA
280,72

FA-30576 03/07/2024

PEGAMENTO CREALL 
1000ML@
PINTURA TEMPERA 1000ML 
BLANCO@
PINTURA TEMPERA 1000ML 
NEGRO@
PINTURA TEMPERA 1000ML 
ROJO@
PINTURA TEMPERA 1000ML 
AZUL@
PINTURA TEMPERA 1000ML 
AMARILLO@
PINTURA TEMPERA 1000ML 
MARRON@
GLOBO R-37 SURTIDOS 
5UDES 47CM Ø

A07071681 EUROCARNAVALES, 
S.A.

080000/334/2269900/1606 - 
GASTOS DIVERSOS 

CULTURA
315,57



2024D-24102424 16/07/2024 SERVEI DE NETEJA. JUNY 
2024 - CLAUSTRE B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

080000/334/2270000/1606 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CULTURA

453,75

240004647 15/07/2024 COPIA LLAVE
COPIA LLAVE SEGURIDAD B07554207 CA'S SOCIS SL

080000/334/2269900/1606 - 
GASTOS DIVERSOS 

CULTURA
70,72

I408-I408/19 01/08/2024
SERVEI D'ALARMES. AGOST 
2024.  CLAUSTRE SON 
BONAVENTURA

A07044530 TRANSPORTES 
BLINDADOS, S.A.

080000/334/2270100/160A - 
TRABAJOS TECNICOS 

CULTURA (SEGURIDAD)
55,87

240005011 31/07/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
CULTURA B07554207 CA'S SOCIS SL

080000/334/2269900/1606 - 
GASTOS DIVERSOS 

CULTURA
110,86

2024D-24102603 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA - JULIOL 
2024 - ESCOLA DE MÚSICA B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

080000/334/2270000/1606 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CULTURA

1.043,63

2024D-24102610 09/08/2024 SERVEI DE NETEJA. JULIOL 
2024 - CLAUSTRE B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

080000/334/2270000/1606 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CULTURA

181,50

1 31/08/2024 ballada engalba festes agost 
santa candida 24 G57812711

ASSOCIACIO 
FOLKLORICA I 

CULTURAL 
ENGALBA

080000/334/2260900/1104 - 
ACTIVIDADES 
CULTURALES

1.000,00

01-2565 31/08/2024

Concert de Clave de Soul amb 
equips.  Concert de Clave de 
Soul el 3 d'Agost de 2024.a la 
plaça Espanya de Llucmajor 
amb equips propis de so i llum 
format mitjà,

TRIAS GOST JAUME
080000/334/2260900/1104 - 

ACTIVIDADES 
CULTURALES

4.629,78

2024.1.9 03/09/2024 IV Festival Liric - 2 concerts 
(juny i agost) B16599052 MALLORCOPERA SL

080000/334/2260900/1104 - 
ACTIVIDADES 
CULTURALES

10.157,95

20240000000000
411 05/09/2024

QUOTA ANUAL DE 
L'AJUNTAMENT DE 
LLUCMAJOR PER LES CINC 
CONFERÈNCIES  
IMPARTIDES DINS EL MARC 
DE LA UOM ARREU 
MALLORCA CURS 2023-24.

Q0718001A UNIVERSIDAD ISLAS 
BALEARES SL

080000/334/2269900/1606 - 
GASTOS DIVERSOS 

CULTURA
300,00

EMIT-103 03/09/2024

REPRESENTACIÓ DE L'OBRA 
TEATRAL ''EFECTES 
SECUNDARIS'' A CARREC DE 
POMETES TEATRE

FULLANA VIDAL 
MIGUEL

080000/334/2260901/1104 - 
ACTIVIDADES 
CULTURALES 

SUBVENCIONADAS CACIM

4.240,00

FA-4500 10/09/2024
BUSOS PELS TRASLLATS 
PER LA PUJADA A LLUC A 
PEU 2024

B57179681 TRANSUNIONMALLO
RCA SL

080000/334/2279900/0901 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS CULTURA
1.787,50

2024D-24102855 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - CLAUSTRE B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

080000/334/2270000/1606 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA CULTURA

363,00

2024D-24102858 17/09/2024 SERVEI DE NETEJA. AGOST 
2024 - OFICINA TURISME B47037577 SAMYL FACILITY 

SERVICES SL

080000/432/2270000/0809 - 
CONTRATO SERVICIO 

LIMPIEZA TURISMO
521,81

12 17/09/2024

Exposició Cartells de Joan Miró 
realitzada al Claustre de Sant 
Bonaventura, des del 7 d'agost 
al 15 de setembre de 2024

LLABRES GRAU 
JOSE MARIA

080000/432/2269900/0809 - 
GASTOS DIVERSOS 

TURISMO
5.796,38

NUM. FACTURAS: 19
IMPORTE TOTAL: 32.829,04€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 



FACTURES SENSE CONTRACTE. MARGARITA PALMER.
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1076 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:

Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 69/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

P-2400071 13/02/2024

SERVEI D'AMBULÀNCIA 
ASSISTENCIAL DE TIPUS C 
(SUPORT VITAL AVANÇAT) 
AMB T.E.S. I EQUIP METGE 
PER DONAR COBERTURA A 
LA RUETA DEL DÍA 08/02/2024 
I LA RUA DEL DÍA 10/02/2024

B40559502
AMBULANCIAS Y 

SERVICIOS 
VALENCIA SL

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 1.580,00

1-000002 18/06/2024

FACTURA DE L'ÀREA DE 
MOBILITAT. Factura de 
Colaboración Movilidad  MLF24.
Según factura P-05/24.

B16968091 MALLORCA LIVE 
MUSIC SL

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 2.420,00

2024-000217 16/07/2024
- Pantalla led final Copa Europa 
14 de juliol de 2024
- Confeti  (sense càrrec)

B06783302
NOU ESPECTACLES 
I ESDEVENIMENTS, 

S.L.

060000/924/2279900/1607 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS 
PARTICIPACIÓN 

CIUDADANA

1.815,00

EMIT-1555-A 23/07/2024 BALÓN BADEN CONTENDER FELIU POCOVI 
SEBASTIAN

060000/924/2279900/1607 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS 
PARTICIPACIÓN 

CIUDADANA

85,91



1-240180 15/07/2024 Pantalla led de 5m per al partit 
d'Espanya B57357527 MUSICA I 

COMPLEMENTS S.L

060000/924/2279900/1607 - 
TRABAJOS OTRAS 

EMPRESAS 
PARTICIPACIÓN 

CIUDADANA

2.359,50

FA-30875 23/07/2024 FLECO PAPEL SEDA BLANCO 
50 M (PR) A07071681 EUROCARNAVALES, 

S.A.
060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 701,80

24FE-00553 18/07/2024

LLOGUER SANITARIS. 
FESTES DE SANT 
CRISTÒFOL DE S'ARENAL'24 
DEL 6 AL 14 DE JULIOL 2024 A 
LA PLAÇA MAJOR DE 
S'ARENAL. ÁREA DE FESTES

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 1.209,78

24FE-00613 31/07/2024

LLOGUER SANITARIS. 
FESTES DE SANT JAUME DE 
S'ESTANYOL'24. DEL 25 AL 28 
DE JULIOL DE 2024. PLAÇA 
DEL PESCADOR - 
S'ESTANYOL. ÀREA DE 
FESTES

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 648,78

F-471329 31/07/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
FESTES AQUATIQUES B57414187 BONGRUP 

BALEARES S.L
060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 351,05

P-2400620 12/08/2024 Servei d'ambulància 09/08/24 i 
10/08/24 B40559502

AMBULANCIAS Y 
SERVICIOS 

VALENCIA SL
3.762,50

EMIT-108624 14/08/2024 RAMO FIESTAS BAHIAS CERDA ARIAS 
MARIA ISABEL

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 60,01

24FE-00667 12/08/2024
LLOGUER SANITARIS. Festes 
de Santa Càndida '24. Del 2 al 
11 de agosto de 2024

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 827,31

24FE-00668 12/08/2024
LLOGUER SANITARIS. Festes 
de Santa Càndida '24. Del 9 al 
10 de agosto de 2024

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 851,40

G -6330965 09/08/2024

BOTE PLASTICO 
ANTIVUELCO MOD.125 
EST.5U.                                                                                                        
649884
COLA BLANCA PLUS OFFICE 
1000 GR.                                                                                                                
040566
CUCHARA BLANCA POSTRE 
REUTILIZABLE 12,5 100U                               
730061

B07039514 DISTRIBUIDORA 
ROTGER SL

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 59,75

24FE-00693 19/08/2024

[A partir del presupuesto 
24PE00676 con fecha 
18/07/2024]
Alquiler de cabina sanitaria 
portátil autónoma mod. BASIC 
EVENT.
Alquiler de cabina sanitaria 
portátil autónoma mod. BASIC 
ADAPTADO para personas con 
movilidad reducida.
Vaciado del depósito de 
residuos y traslado a 
depuradora autorizada, para 
cabinas mod. BASIC EVENT, al 
finalizar el evento.

Vaciado del depósito de 
residuos y traslado a 
depuradora autorizada, para 
cabinas mod. WC ADAPTADO, 
al finalizar el evento.

Entrega / Recog

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 1.407,78

24FE-00704 21/08/2024

[A partir del presupuesto 
24PE00753 con fecha 
05/08/2024]
Alquiler de cabina sanitaria 
portátil autónoma mod. BASIC 
EVENT.
Alquiler de cabina sanitaria 
portátil autónoma mod. BASIC 

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 841,43



ADAPTADO para personas con 
movilidad reducida.
Vaciado del depósito de 
residuos y traslado a 
depuradora autorizada, para 
cabinas mod. BASIC EVENT, al 
finalizar el evento.

Vaciado del depósito de 
residuos y traslado a 
depuradora autorizada, para 
cabinas mod. WC ADAPTADO, 
al finalizar el evento.

Entrega / Recog

G -6340471 30/08/2024

BOTE PLASTICO 
ANTIVUELCO MOD.125 
EST.5U.                                                                                                        
649884

B07039514 DISTRIBUIDORA 
ROTGER SL

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 31,76

G -6340217 30/08/2024
POMPONES 15MM. 
COL.SURTIDOS BOLSA 60U.                                                                                                          
630621

B07039514 DISTRIBUIDORA 
ROTGER SL

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 1,04

2024-000282 31/08/2024

FESTES DE SON BIELÓ 30 
D'AGOST (SOPAR A LA 
FRESCA)
- DISCJÒQUEI SANTI VEGA A 
LES 20:00H SENSE LIMITACIÓ 
D'HORARI.
- EQUIP DE SO I LLUM PER 
TOT EL VESPRE, AMB 
MÀQUINA DE FUM I MÀQUINA 
DE BOMBOLLES.

B06783302
NOU ESPECTACLES 
I ESDEVENIMENTS, 

S.L.

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 907,50

240005461 31/08/2024 MATERIAL DE FERRTERIA. 
FESTES B07554207 CA'S SOCIS SL 060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 15,68

240005462 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
FESTES PATRONALS B07554207 CA'S SOCIS SL 060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 189,38

240005465 31/08/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
FESTES B07554207 CA'S SOCIS SL 060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 11,16

240005469 31/08/2024 CÒPIA CLAU - CALA 
MOSQUES. FESTES B07554207 CA'S SOCIS SL 060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 4,51

2024-000293 10/09/2024

FESTES BADIES DEL 9 AL 15 
D´AGOST DE 2024
- Grup electrogen, inclòs 
consum i transports.

B06783302
NOU ESPECTACLES 
I ESDEVENIMENTS, 

S.L.

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 3.324,33

2024-000294 10/09/2024

FESTES DE SON BIELO 30 
D´AGOST DE 2024
- Grup electrogen, inclòs 
consum i transports.

B06783302
NOU ESPECTACLES 
I ESDEVENIMENTS, 

S.L.

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 717,93

24FE-00721 26/08/2024

LLOGUER CABINES 
SANITÀRIES. FESTES DE 
CALA BLAVA DEL 23 AL 24 
D'AGOST 2024

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 233,20

24FE-00720 26/08/2024

LLOGUER CABINES 
SANITÀRIES. FESTES 
D'ESTIU SA TORRE DEL 23 AL 
25 D'AGOST DE 2024

B57965113 SIMPLY EVENTS 
MALLORCA

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 873,18

2407607-1 16/09/2024
CINTES ADHESIVES 
AMERICANA VERMELLA 
50X25. FESTES

B07719701
SOCIAS 

SUMINISTROS 
INDUSTRIALES S.L.

060000/338/2269901/1104 - 
FIESTAS POPULARES 7,99

240005767 15/09/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
FESTES B07554207 CA'S SOCIS SL 060000/338/2269901/1104 - 

FIESTAS POPULARES 84,95

NUM. FACTURAS: 29
IMPORTE TOTAL: 25.384,61€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 



apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. MARIA CRISTINA POMAR. 
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1083 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 76/2024 dels documents acreditatius de 
despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

0B02283M 01/07/2024

MANTENIMENT 
D'ASCENSORS. TERCER 
TRIMESTRE 2024. C/ REI 
JAUME I, 7 BIBLIOTECA

B08708273 CRUXENT EDELMA 
ASPE, SLU

070000/231/2270000/0102 - 
CONTRATO SERVICIO 
LIMPIEZA SERVICIOS 

SOCIALES

367,32

0B02280M 01/07/2024

MANTENIMENT 
D'ASCENSORS. TERCER 
TRIMESTRE 2024. C/ TERRAL 
ESQUINA FORMENTERA, 19

B08708273 CRUXENT EDELMA 
ASPE, SLU

070000/337/2130000/0308 - 
CONSERVACION 

MAQUINARIA TERCERA 
EDAD

484,24

3346695234 01/07/2024
MANTENIMENT ASCENSOR 3 
TRIM. 2024 CHURRUCA, ESQ. 
ISAAC PERAL - (337)

A50001726 SCHINDLER SA

070000/337/2130000/0308 - 
CONSERVACION 

MAQUINARIA TERCERA 
EDAD

841,92

HE24-R-61 15/07/2024 SERVEI TELEFÒNIC (15-06-
2024 - 14-07-2024) A80907397 VODAFONE ESPAÑA 

SAU

070000/920/2220000/1610 - 
SERVICIO COMUNICACIÓN 

ADMON.GRAL.
519,66

4/2024-4 19/08/2024 MEDICAMENTS 
BENEFICIÈNCIA

GOMIS HURTADO 
EVA

000000/231/1600800/0308 - 
ASSISTÈNCIA MEDICO-

FARMACÈUTICA
40,38



60-H455-001299 28/08/2024 SERVEI TELEFÒNIC JULIOL 
2024 A82018474 TELEFONICA DE 

ESPAÑA SAU

070000/920/2220000/1610 - 
SERVICIO COMUNICACIÓN 

ADMON.GRAL.
18,19

90CMUT0D0011 26/08/2024 SERVEI TELEFÒNIC ( 1 Ago. 
24 a 31 Ago. 24 ) U86992575

UNION TEMPORAL 
DE EMPRESAS UTE 

CCCXVIII

070000/920/2220000/1610 - 
SERVICIO COMUNICACIÓN 

ADMON.GRAL.
1.457,75

CBF2024-227470 02/09/2024
CONNEXIÓ INTERNET + 
LINEA TELEFÒNICA 
(01/09/2024 - 30/09/2024)

B57333601
SOLUCIONES 

CORPORATIVAS IP, 
SL

070000/920/2220000/1610 - 
SERVICIO COMUNICACIÓN 

ADMON.GRAL.
56,36

HE24-R-70 15/08/2024 SERVEI TELEFÒNIC (15-07-
2024 - 14-08-2024) A80907397 VODAFONE ESPAÑA 

SAU

070000/920/2220000/1610 - 
SERVICIO COMUNICACIÓN 

ADMON.GRAL.
519,66

USAIS240900001 01/09/2024 SERVEI TELEFÒNIC (18 JUL. 
A 17 AGO. 24) U86992575

UNION TEMPORAL 
DE EMPRESAS UTE 

CCCXVIII

070000/920/2220000/1610 - 
SERVICIO COMUNICACIÓN 

ADMON.GRAL.
1.631,91

NUM. FACTURAS: 10
IMPORTE TOTAL: 5.937,39€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDIT. DESPESA INDEGUDAMENT CONTRETA. 
FACTURES SENSE CONTRACTE. MARIA FRANCISCA LASCOLAS.
Vist que els documents acreditatius de despeses que s’han anat presentant i que es relacionen 
tracten de  despeses de subministraments/serveis que es presten sense el corresponent 
contracte, i altres despeses que corresponen a contractes que s’ha exhaurit el termini d’execució i 
continua produint o  prestant-se,  per la qual cosa s’ha omès l’exercici de  la funció interventora i 
que suposa que es tracta de prestacions indegudament contretes.

Es tracta d’una relació de despeses, en les quals les factures que han estat conformades pels 
tècnics i òrgans gestors/regidors corresponents, per tant acredita que els serveis o 
subministraments han estat efectivament realitzats  i conforme a les condicions i preus acordats, 
que aquests preus son preus de mercat, essent totes les prestacions necessàries i indispensables 
pel normal desenvolupament dels distints serveis municipals i la prestació dels serveis gestionats 
per aquest Ajuntament

Vist l’informe d’Intervenció amb referència CMM-II-A-2024-1077 que manifesta  la necessitat de 
procedir a efectuar un reconeixement de l’obligació de la despesa indegudament contreta d’acord 
amb les indicacions posades de manifest a l’Informe del Tribunal de Comptes de Fiscalització dels 
Expedients de Reconeixement Extrajudicial de Crèdit aprovats per les entitats locals en l’exercici 
2018.

Així mateix l’informe d’Intervenció fa referència a què s’ha infringit l’ordenament jurídic, que 
malgrat es tracta d’un acte que precisaria la revisió d’ofici per a posteriorment declarar la nul·litat 
dels actes d’adjudicació o del propi contracte, posa de manifest que vist l’informe de l'òrgan gestor 
que les prestacions s’han dut a terme de bona fe, i per evitar un perjudici al prestador del 
servei/subministrament recomana que es procedeixi pel mecanisme de la indemnització i amb la 
finalitat d’evitar un enriquiment injust d'acord amb el principi general del dret segons el quan ningú 
no pot enriquir-se en detriment d’un altre, i l’Administració ha de restituir el seu enriquiment davant 
el particular.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i en conseqüència, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i amb11 vots a favor (PP, VOX, ASI) i 8 vots en contra (PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR,MES) per majoria  s’adopta el següent acord:
Primer:  Aprovar el Reconeixement extrajudicial de crèdit 70/2024 dels documents acreditatius de 



despesa que es relacionen a continuació, amb càrrec a les corresponents aplicacions 
pressupostàries del pressupost municipal vigent per evitar l’enriquiment injust que imposa a 
aquesta administració la compensació del benefici econòmic rebut 

NUM. Fact. FECHA CONCEPTO NIF Tercero NOMBRE APLICACIÓN PPTO. IMPORTE

25 24-18 02/05/2024 HONORARIS PROCURADORA 
Artº 68 Artº. 5

FUSTER RIERA 
CATALINA

110000/920/2260400/1606 - 
GASTOS JURIDICOS, ETC. 

DE ADMON.GRAL.
79,67

2024-046 10/06/2024

PROVISIÓ DE FONDS, PER 
PREPARACIÓ I PERSONACIÓ 
AL PROCEDIMENT ABREUJAT 
175/2024; ESCRITS DE 
CONTESTACIÓ A LA 
DEMANDA, ASSISTÈNCIA A 
VISTA IPRESENCACIÓ 
ESCRIT DE CONCLUSIONS, 
FINS A SENTÈNCIA 
DESESTIMATÒRIA DEL 
RECURS. PRESENTACIÓ 
ESCRIT NUL.LITAT 
ACTUACIONS

MASOT TEJEDOR 
JOSE

110000/920/2260400/1606 - 
GASTOS JURIDICOS, ETC. 

DE ADMON.GRAL.
1.378,00

2024-054 01/07/2024

PROVISIÓ DE FONDOS, per 
preparació i personació al 
procediment Ordinari 225/2023; 
redacció i presentació escrit de 
contestació a la demanda.

MASOT TEJEDOR 
JOSE

110000/920/2260400/1606 - 
GASTOS JURIDICOS, ETC. 

DE ADMON.GRAL.
1.590,00

0B02281M 01/07/2024
MANTENIMENT 
D'ASCENSORS. TERCER 
TRIMESTRE 2024 C/ FIRA, 14

B08708273 CRUXENT EDELMA 
ASPE, SLU

110000/920/2130000/1606 - 
CONSERV.MAQUINARIA E 

INSTALACIONES 
ADMON.GRAL.

248,58

3346695235 01/07/2024
MANTENIMENT ASCENSOR - 
3 TRIM. 2024 CHURRUCA, 
ESQ. ISAAC PERAL (920)

A50001726 SCHINDLER SA

110000/920/2130000/1606 - 
CONSERV.MAQUINARIA E 

INSTALACIONES 
ADMON.GRAL.

841,92

240004699 30/07/2024 MATERIAL ELÈCTRIC. 
MANTENIMENT B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
568,28

RECT-EMIT-
2014767 31/07/2024 LLOGUER DE CATIFES. JUNY 

2024. SALA MULTIFUNCIONAL B07854508 CITY CLEAN,S.L.
110000/920/2269900/1606 - 

GASTOS DIVERSOS 
ADMON.GRAL.

40,75

APSB000202400
003299 22/08/2024

REGULARIZACIÓN SEGURO 
FLOTA VEHÍCULO 10/05/2023- 
10/05/2024

A28119220
SEGUROS 
CATALANA 

OCCIDENTE SA

110000/920/2240000/1606 - 
PRIMAS DE SEGUROS 

ADMON.GENERAL
15,11

APSB000202400
003298 22/08/2024 SEGURO FLOTA VEHÍCULO 

10/05/2024- 10/05/2025 A28119220
SEGUROS 
CATALANA 

OCCIDENTE SA

110000/920/2240000/1606 - 
PRIMAS DE SEGUROS 

ADMON.GENERAL
43.786,75

1H59322M 31/08/2024
MANTENIMENT ASCENSORS 
CARRER MARIA ANTÒNIA 
SALVÀ 50. AGOST 2024

A28011153 OTIS MOBILITY SA

110000/920/2130000/1606 - 
CONSERV.MAQUINARIA E 

INSTALACIONES 
ADMON.GRAL.

547,85

G -6340472 30/08/2024 PAPEL DIN-A4  80GR. DAILY 
PAPER     500H B07039514 DISTRIBUIDORA 

ROTGER SL
110000/920/2200000/1606 - 

MATERIAL DE OFICINA 998,25

A24-6464 31/08/2024 MATERIAL OFICINA DIVERS B07834534
DISTRIBUCIONES 

UNIVERSAL 
MALLORCA SL

110000/920/2200000/1606 - 
MATERIAL DE OFICINA 96,80

A24-6465 31/08/2024 MATERIAL OFICINA DIVERS B07834534
DISTRIBUCIONES 

UNIVERSAL 
MALLORCA SL

110000/920/2200000/1606 - 
MATERIAL DE OFICINA 792,28

F-475194 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
ADMINISTRACIÓ GENERAL B57414187 BONGRUP 

BALEARES S.L

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
49,20

240005464 31/08/2024 VENTILADORS DE PEU B07554207 CA'S SOCIS SL
110000/920/2219900/1606 - 

OTROS SUMINISTROS 
EDIFICIOS MUNICIPALES

77,86



240005468 31/08/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
ADMINISTRACIÓ GENERAL B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
9,17

240005473 31/08/2024 MATERIAL DE FERRETERÍA. 
A. GENERAL B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
102,00

EMIT-2014996 31/08/2024
LLOGUER DE CATIFES. 
AGOST 2024. SALA 
MULTIFUNCIONAL

B07854508 CITY CLEAN,S.L.
110000/920/2269900/1606 - 

GASTOS DIVERSOS 
ADMON.GRAL.

20,38

240005768 15/09/2024 MATERIAL DE FONTANERIA. 
ADMINISTRACIÓ GENERAL B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
51,22

240005776 15/09/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ADMINISTRACIÓ GENERAL B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
15,62

240005784 15/09/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ADMINISTRACIÓ GENERAL B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
8,95

240005787 15/09/2024 MATERIAL DE FERRETERIA. 
ADMINISTRACIÓ GENERAL B07554207 CA'S SOCIS SL

110000/920/2219900/1606 - 
OTROS SUMINISTROS 

EDIFICIOS MUNICIPALES
157,01

FAM-020372 15/09/2024 CARRETILLA 
SUPERPLEGABLE A07108608 LA HERRAMIENTA 

BALEAR S.A.

110000/920/2269900/1606 - 
GASTOS DIVERSOS 

ADMON.GRAL.
80,37

7995928713 25/09/2024

INSPECCIÓ ASCENSORS C/ 
CHURRUCA ESQ ISSAC 
PERAL URB. BAHIA GRANDE - 
LLUCMAJOR

A84395078
SGS INSPECCIONES 
REGLAMENTARIAS 

S.A.

110000/920/2130000/1606 - 
CONSERV.MAQUINARIA E 

INSTALACIONES 
ADMON.GRAL.

108,90

NUM. FACTURAS: 24
IMPORTE TOTAL: 51.664,92€

Segon: Declarar que la resolució de l’expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits no s’ha 
apreciat responsabilitat per danys i perjudicis a la hisenda municipal.

PROPOSTA DE BATLIA DE MODIFICACIÓ DE LES DEDICACIONS ESPECIALS I LES 
RETRIBUCIONS QUE AFECTEN A LA CORPORACIÓ 

I. En el plenari extraordinari de 28/06/2023 es van establir els membres de la corporació que 
havien d’exercir els seus càrrecs amb dedicació especial (exclusiva o parcial), i per altra 
banda, es van fixar les retribucions a percebre pels membres de la corporació, tant per 
dedicació especial com la indemnització per l’assistència a les sessions dels òrgans 
col·legiats.

II. En aquest mateix Ple es va prendre coneixement de la constitució dels grups polítics 
municipals i designació de portaveus.

III. En el Ple ordinari de 7/08/2024 es va prendre coneixement de la renúncia presentada pel 
Sr. Miquel Àngel Serra Teruel al seu càrrec de Regidor de l’Ajuntament de Llucmajor, així 
com a portaveu del Grup MES PER MALLORCA- LLUCMAJOR.

IV. En data 24/09/2024 mitjançant Registre d’Entrada 2024016836 , la Regidora del Grup 
municipal MÉS per Mallorca – Llucmajor, la Sra. Maria Barceló Calviño va presentar escrit 
en el que comunica, que com a conseqüència de la renúncia  del càrrec de regidor del 
MÉS el Sr. Miquel Àngel Serra Teruel, que ella mateixa ostentarà la condició de Portaveu 
del Grup Polític municipal MÉS PER MALLORCA- LLUCMAJOR. 



V. Aíxí mateix es fa constar que en compliment de l’article 5.2 de la Llei 53/1984, de 26 de 
desembre, d’incompatibilitats article 5.2 de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, 
d'incompatibilitats del personal al servei de les Administracions Públiques i l’article 75.2 de 
la Llei 7/85, de 02 d’abril, reguladora de les bases de règim local, mitjançant registre 
d’entrada 17455 de data 02/10/2024, la Sra. Barceló Calviño ha informat en relació a les 
retribucions que percep al seu lloc de feina habitual, horari habitual i horari que destinarà a 
la seva dedicació parcial.

VI. Vist informe favorable de Secretaria de data 8 d’octubre de 2024.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa de Promoció i Desenvolupament Local de dia 
23 d’octubre i una vegada vist el dictamen i Per tot l’exposat, se sotmet el fons de l’assumpte a 
votació i per unanimitat  s’adopta el següent acord:

Únic. Autoritzar i disposar la despesa de la portaveu del Grup MES per Mallorca-Llucmajor, 
Sra. Maria Barceló Calviño, amb dedicació parcial de 37,5%, 3 hores, per un import de 5.069,76 € 
amb efectes de 25 de setembre del 2024 i, amb càrrec a l’aplicació pressupostària 
00000/912/100000/67.

PROPUESTA DE ACUERDO RELATIVA A LA APROBACIÓN DE UN CONVENIO DE 
COLABORACIÓN ENTRE EL MINISTERIO DEL INTERIOR (DIRECCIÓN GENERAL DE LA 
POLICÍA) Y EL AYUNTAMIENTO DE LLUCMAJOR (ISLAS BALEARES) PARA LA 
INSTALACIÓN DE UN PUESTO DE ACTUALIZACIÓN DE DOCUMENTACIÓN (PAD)

I. La firma del presente convenio entre la Secretaría de Estado de Seguridad (Dirección General 
de la Policía) y el Ayuntamiento de Llucmajor, se fundamenta en el interés común de ambas 
partes de aunar esfuerzos e impulsar todas aquellas acciones dirigidas a dar un mejor servicio a la 
sociedad en su conjunto y a las personas físicas en particular.

II. El convenio tiene por objeto establecer el marco de colaboración entre la Dirección General de 
la Policía y el Ayuntamiento para instalar un PAD securizado, con módulo de comunicaciones 
integrados en instalaciones del Ayuntamiento, así como determinar los mecanismos para verificar 
el control y los criterios básicos de colaboración y coordinación que permitan optimizar los 
recursos humanos y materiales de la Dirección General de la Policía, existentes en el término 
municipal, para garantizar una correcta atención y asistencia a los usuarios de los certificados 
electrónicos del DNI.

III. Con la firma de este convenio las partes se obligan al cumplimiento de las obligaciones 
establecidas en las cláusulas segunda y tercera del mismo.

IV. En fecha 16 de octubre de 2024, el TAE de servicios económicos municipales ha emitido 
informe relativo al impacto económico que supone dicho convenio.
V. Consta en el expediente memoria justificativa en la que se establece la necesidad y 
oportunidad de la suscripción del mencionado convenio, de fecha 11 de octubre de 2024.
VI. Así mismo, consta en el expediente informe jurídico de fecha 17 de octubre de 2024.

El asunto se trató en la Comisión Informativa de Interior, Seguridad Ciudadana y Movilidad de día 
23 de octubre y una vez visto el dictamen la Sra. Elsa Herranz dice que el sentido de voto de su 
grupo será a favor, pero querrían saber si tienen planteado dentro de este acuerdo poder también 
tener este punto de gestión para las zonas del Arenal y Urbanizaciones.

La batlessa diu que va ser una proposta directament des de la Policia Nacional en relació del 
Ministeri i desconeix ara mateix el número de màquines que tenen, però vol pensar que 
primerament faran un estudi del número de persones que accedeixin a aquest i així podran valorar 
a quin indret del municipi, ja que va en relació al DNI, per tant, si a un futur proper veuen que el 



funcionament és positiu podran fer la sol·licitud de noves màquines a la resta d’oficines d’atenció 
al ciutadà.

En consecuencia, en virtud de los antecedentes expuestos se somete el fondo del asunto a 
votación y por unanimidad se adopta el siguiente acuerdo:

PRIMERO.-  Aprobar en Pleno el extracto del Convenio entre la Secretaría de Estado de 
Seguridad (Dirección General de la Policía) y el Ayuntamiento de Llucmajor para la instalación de 
un Puesto de Actualización de Documentación (PAD) en las siguiente clausulas:
La firma de un convenio, cuyo objeto es establecer el marco de colaboración entre la Dirección 
General de la Policía y el Ayuntamiento de Llucmajor para instalar un Puesto de Actualización de 
Documentación (en adelante PAD) securizado, con módulo de comunicaciones integrados en 
instalaciones no policiales y dependientes del Ayuntamiento de Llucmajor, así como determinar 
los mecanismos para verificar el control y los criterios básicos de colaboración y coordinación que 
permitan optimizar los recursos humanos y materiales de la Dirección General de la Policía, 
existentes en su término municipal, para garantizar una correcta atención y asistencia a los 
usuarios de los certificados electrónicos del DNIe.
Los equipos PAD serán utilizados en los procesos de actualización de datos del DNI para:

· Renovación de certificados electrónicos.
· Cambio de claves de acceso a los certificados electrónicos.

La Dirección General de la Policía se compromete, en el marco del presente Convenio, a proveer 
al Ayuntamiento de Llucmajor de un equipo de Puesto de Actualización de Documentación (PAD).

En aquellos supuestos en los que las necesidades que motivaron su implementación en un 
territorio concreto varíen, la Dirección General de la Policía, se reserva el derecho de destinar el 
PAD a otro territorio.
El Ayuntamiento de Llucmajor se compromete, en el marco del Convenio a suscribir, a:

a) Facilitar un espacio, con un mínimo de 1,6x1,7x2,2 m. (ancho x profundo x alto) habilitado para 
la instalación del Puesto de Actualización de Documentación (PAD), en horario de atención al 
público. Las dimensiones de un PAD son 60x65x174cm. (ancho x profundo x alto) y su peso 
aproximado es de 90 kg.
Dicho espacio deberá contar con, al menos:

- Una toma de corriente.
- Una toma de red ethernet RJ45. 

b) Asumir los gastos de mantenimiento, conservación y limpieza del lugar de ubicación del PAD.

c) Asumir la contratación y pago de los consumos de energía eléctrica, así como de las líneas de 
comunicaciones, y suministro de agua y calefacción del lugar de ubicación del PAD.
A tales efectos, será necesario que el titular del centro, establecimiento o dependencia donde se 
instale dicho PAD, disponga de un sistema de protección, (medidas técnicas y/o humanas), 
dotado de sus propios recursos, que garantice un adecuado nivel de seguridad y custodia del 
mismo, respondiendo de forma directa y exclusiva por los daños que pudiesen causarse en los 
PAD.
Descripción del Puesto de Actualización de Documentación (PAD).
Los equipos PAD FNMT securizados se basan en un dispositivo integrado, compuesto por los 
siguientes elementos:
PC tipo Intel NUC.
· Pantalla táctil.
· Teclado.
· Capturador de huellas dactilares posadas y rodadas.
· Lector/validador de chips con interfaz dual por contacto y contactless.
· Lector/validador de chips con interfaz por contacto.
· Sistema electrónico para control de dispositivos USB.
· Sistema eléctrico y de elevación.
· Módulo de comunicaciones integrado.



Todos estos elementos se integrarán de forma fija y robusta en el interior de un mueble de chapa 
de aluminio (carcasa).

Respecto a la adecuación de los sistemas informáticos, los Servicios Técnicos del Ministerio de 
Interior y los del Ayuntamiento de Llucmajor, estudiarán conjuntamente los procedimientos 
necesarios para adecuar sus sistemas informáticos y permitir las conexiones necesarias, 
ejecutándolas cada uno en su ámbito competencial.
Para la ejecución de las tareas contempladas en el presente convenio, el Ayuntamiento de 
Llucmajor, deberá emplear las aplicaciones, formatos y sistemas de comunicaciones que al efecto 
establezca la Dirección General de la Policía, y acceder a través de los correspondientes 
programas y líneas de comunicaciones, cuya instalación y mantenimiento será por cuenta de 
dicha entidad colaboradora.
Este instrumento se desarrollará en sus aspectos concretos y en cada caso mediante documentos 
específicos, que contemplen las características particulares de cada acción o actuación prevista.
El convenio a suscribir no conllevará coste para ninguna de las partes que lo suscriben ni 
transferencia económica ni de recursos entre las mismas.
A todos los efectos, esta colaboración no constituirá una prestación de servicios.”

SEGUNDO.- Autorizar la instalación de un PAD securizado en las dependencias del 
Ayuntamiento de Llucmajor.

TERCERO.- Autorizar a la Sra. Alcaldesa a la firma de cuantos documentos sean 
necesarios derivados de la aprobación del Convenio y para la firma de cuantos documentos 
resulten necesarios.

CUARTO.-  Comunicar a la Dirección General de la Policía el acuerdo adoptado.

PROPUESTA DE RESOLUCIÓN CONJUNTA DE LOS GRUPOS LLIBERTAT LLUCMAJOR I 
S’ULL PARA RECUPERAR LA ORDENANZA REGULADORA DE LAS MOLESTIAS 
PROVOCADAS POR LA CONSTRUCCIÓN

A continuación el Sr. Alexandro Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) dice que en la comisión 

informativa ya se comentó el asunto y a continuación explica brevemente la propuesta y que 

textualmente dice lo siguiente:

Exponemos
Desde el 2 de agosto del año 2012 quedó derogada la ordenanza reguladora de las molestias 

provocadas por la construcción. Dicha ordenanza recogía la regulación de los horarios y las 

fechas para la realización de obras que pudieran generar contaminación acústica.

Por tanto, actualmente el Ayuntamiento de Llucmajor se limita a adoptar los límites de carácter 

estatal sin entrar en particularidades propias que la normativa permite adoptar a las entidades 

locales. Eso implica que se permite el uso de maquinaria pesada y muy sonora durante todo el 

año, contrario a cómo era anterior al año 2012.

Esta falta de regulación local genera problemas de convivencia entre los vecinos y las obras de 

gran dimensión que hacen uso de maquinaría, en especial durante el verano, donde es necesario 

para muchos vecinos abrir las ventanas para poder estar dentro de la vivienda debido a las altas 

temperaturas.

En cambio, al mirar a municipios de carácter turístico como el nuestro en la isla, nos encontramos 

que otros Ayuntamientos sí tienen su propia ordenanza reguladora para garantizar que haya una 



debida convivencia y se respete el descanso y la tranquilidad de los vecinos durante la temporada 

turística de verano.

Por poner ejemplos específicos de municipios turísticos similares a Llucmajor tenemos:

.Palma: Ordenanza municipal reguladora del ruido y las vibraciones, publicada en el BOIB 

núm. 4 de 09/01/2014.

.Calviá: Ordenanza municipal de protección del medio ambiente contra la contaminación por 

ruidos y vibraciones, publicada en el BOIB núm. 69 de 07/05/2015.

.Andratx: Ordenanza municipal de protección del medio ambiente contra la contaminación por 

ruidos y vibraciones, publicada en el BOIB núm. 89 de 06/07/2024.

En los municipios citados anteriormente, dentro de sus ordenanzas regulan un horario 

diferenciado para los meses de verano respecto al resto del año, así como de la maquinaria 

permitida dichos meses, garantizando así una mejor convivencia entre los vecinos.

Desde el Partido Vecinal LLIBERTAT LLUCMAJOR creemos que es necesario avanzar y 

solventar este vacío regulatorio para que los vecinos puedan convivir como antaño se hacía. Por 

eso elevamos la presente propuesta para que el equipo de gobierno inicie los trámites para 

modificar la ordenanza 

En la actualidad el Ayuntamiento de Llucmajor no tiene una regulación específica y propia en 

cuanto a la convivencia entre los vecinos y las obras de carácter mayor que hacen uso de 

maquinaria. La única mención en cuanto a las obras que se encuentra está en el Artículo 17 de la 

ordenanza de protección del medio ambiente publicada en el BOIB núm. 31 del 04/03/2008 y que 

únicamente prohíben las obras en la vía pública los meses de junio, julio, agosto y septiembre, 

pero no regula respecto a las zonas privadas como hacen los Ayuntamientos de Palma, Calviá y 

Andratx.

Por tanto, se hace necesario actualizar la ordenanza de protección del medio ambiente o redactar 

una nueva ordenanza, dentro del marco legal vigente, con el fin de recuperar la de las molestias 

provocadas por la construcción de 2012.

En consecuencia, se propone al Pleno la adopción del siguiente acuerdo:
.Primero. Que el Ayuntamiento de Llucmajor convoque una reunión de todos los grupos 

políticos para alcanzar un acuerdo que permita, con el máximo consenso aprobar una 

nueva ordenanza reguladora de las molestias provocadas por la construcción

.Segundo. Que el Ayuntamiento de Llucmajor, tras realizar la reunión anterior, elabore un 

borrador con los servicios  técnicos municipales  de la ordenanza nueva y se eleve a Pleno 

para su votación, así como la posterior resolución, tras exposición pública, de las posibles 

alegaciones y reclamaciones.

.Tercero. Que el Ayuntamiento de Llucmajor, notifique a través de los medios de 

comunicación, sus redes sociales y la página web municipal, la nueva ordenanza 

resultante de este proceso.



El asunto se trató en la Comisión Informativa de Urbanismo y Territorio de día 23 de 
octubre y una vez visto el dictamen se debate el asunto en cuestión el Sr. Josep Oriol 
Gómez (MES) diu que el vot del seu grup serà a favor i incidir que tot el que sigui crear 
debat amb tots els grups que estan aquí és positiu.

La batlessa diu que l’equip de govern votarà a favor de la proposta i ja n’han xerrat amb 
la Cap d’Urbanisme que una vegada consensuats criteris de feina amb el nou personal 
tècnic de la Casa, una de les coses a posar damunt la taula és aquesta proposta en 
relació a aquest estiu hi poden arribar a temps i  veure si ho divideixen per  nuclis urbans 
o tot el municipi sencer, entre d’altres qüestions. 

En consecuencia, se somete el fondo del asunto a votación y por unanimidad se aprueba 
la propuesta en los mismos términos que se acaba de transcribir.

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS PSOE I LLIBERTAT 
LLUCMAJRO SOBRE TRANSPARÈNCIA I MILLORA URGENT EN LA GESTIÓ DE 
LLICÈNCIES URBANÍSTIQUES A LLUCMAJOR.

A continuació el Sr. Jaime J. Oliver (PSOE) diu que aquesta proposta ja l’han comentada de 
vegades, però manera verbal per posar-la en marxa el més aviat possible i avui la duen per escrit. 
Tot seguit llegeix la proposta que textualment diu el següent:

Exposició de Motius:
L'accés a l'habitatge a les Illes Balears, i en particular a Llucmajor, ha arribat a nivells 
insostenibles a causa dels preus exorbitants del mercat immobiliari. No obstant això, aquesta 
problemàtica s'agreuja de manera alarmant per la nefasta gestió política i en matèria de personal 
tècnic del departament d'urbanisme, sota la direcció o participació de l'actual batlessa durant la 
darrera legislatura y de la actual. Aquesta ineficiència no només és inacceptable, sinó que està 
condemnant ciutadans i empreses del sector a una situació insostenible.

A part dels problemes comuns d'habitatge que afronta la resta de les Illes Balears, el principal 
obstacle a Llucmajor és la gestió del departament d'urbanisme. Actualment, creiem que hi ha més 
de 1.000 expedients pendents relacionats amb obres majors, obres menors i finals d'obra. Amb un 
temps mitjà d'espera de tres anys per a la concessió de qualsevol tipus de llicència, sumat a un 
altre any més per al final d'obra, els ciutadans es veuen obligats a desestimar qualsevol projecte 
que vulguin emprendre. 

Aquesta paràlisi administrativa ha creat un clima d'incertesa que no només perjudica les famílies 
que aspiren a fer de Llucmajor la seva llar, sinó que també ha provocat que les empreses del 
sector de la construcció, promoció i arquitectura en moltes ocasions ja no acceptin més projectes 
al nostre municipi, conscients que el temps d'espera és inacceptable-ment llarg.

En conseqüència es proposa al Ple l'adopció del següent acord:

. Primer. Transparència en el nombre d'expedients: Exigim que la batlia i l'equip de 
govern facin pública, de manera urgent i periòdica, la xifra exacta d'expedients pendents 
d'estudi i concessió de llicències urbanístiques en qualsevol de les seves formes i 
modalitats. Aquesta informació és crucial perquè la ciutadania i les empreses del sector 
entenguin quin es l'impacte de la seva gestió i ineficiència política i en matèria de RRHH en 
els seus projectes. Es necessari fugir de l'obscurantisme de com duen aquest departament 
i que el ciutadà conegui d’una vegada per totes quin es el temps d’espera en cas de 
necessitar una llicència d’obra per iniciar el ser projecte de vida al nostre municipi.

. Segon. Informe mensual sobre llicències: Proposem que a cada sessió plenària es 
presenti un informe detallat sobre el nombre de llicències atorgades, l'import recaptat de 
l'Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres (ICIO) i el nombre de noves sol·licituds 
de llicència. Cal recordar que a la legislatura 2015-2019 això que ara es demana ja es feia 
de manera periòdica i constant, es a dir, nosaltres en aras de la transparencia donavem 



conte de tot el que es despatxava al departament d’urbanisme, amb total transparència i 
ampliant la informació que se'ns demanava per part de vostès, en aquella legislatura a  
l'oposició. Això permetrà avaluar si s'estan prenent mesures efectives per alleugerir la 
càrrega que pesa sobre els ciutadans i les empreses, ò si per el contrari, cada mes 
s'empitjora la situació al departament que ens ocupa.

. Tercer. Pla d'acció immediat: Instam l'equip de govern a desenvolupar un pla d'acció 
immediat per reduir els terminis de concessió de llicències. Sense un compromís seriós en 
aquesta direcció, l'accés a l'habitatge i el desenvolupament urbanístic a Llucmajor seguiran 
sent una autèntica odissea per als nostres ciutadans i empreses del sector.

. Quart. Restauració de la confiança: La ineficiència política i la seva mala gestió al 
departament d'urbanisme no només han obstaculitzat l'accés a l'habitatge, sinó que han 
desincentivat a ciutadans i empreses a invertir i desenvolupar projectes a Llucmajor. És 
imperatiu que s'implementin mesures urgents per restaurar la confiança en la nostra 
administració i garantir un futur viable per a la nostra comunitat, a més de conèixer per part 
de la ciutadania en general, empreses del sector, etc, l'avaluació contínua d'expedients. 

. Cinquè. Amb aquesta proposta de resolució, apel·lam novament a la transparència per 
saber si el còmput net d'expedients en espera empitjora mes rere mes o, pel contrari, si 
podem observar un avanç real en l'agilització de la gestió i emissió de llicències.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa d’Urbanisme i Territori de dia 23 
d’octubre i una vegada vist el dictamen la batlessa diu que el sentit de vot de l’equip de 
govern serà en contra, però els hi deixarà uns arguments de tasques que aniran duent 
cap endavant, algunes ja les han dites a plenaris anteriors i el que tenen clar, és que el 
més necessari que hi ha ara mateix a l’Àrea d’Urbanisme és la dotació de personal, ja 
saben els tràmits de l’Administració quin són i no poden fer més via de la que han fet fins 
ara.
Diu que el gener, febrer i principis de març no tenien ningú i a dia d’avui tenen quatre 
tècnics i ja pot dir públicament que a finals de mes s’incorpora una de les dues places 
dotades per zeladors i esperen també aquest tercer arquitecte que els hi digui que 
s’incorpora, per tant, hauran passat si tot va bé, de zero a sis, més els quatre jurídics, 
més els dos enginyers en aquest any, a de més dins l’Àrea de RRHH estan fent feina per 
treure les places que queden pendents i si s’han de fer modificacions de plantilla per 
augmentar el personal a Urbanisme s’anirà fent i també el tema de les funcions que tan 
important és a cada un d’aquest equip tècnic que necessiten dins Urbanisme.
Per altra banda, confirma que reprendran du dins l’ordre del dia de la Comissió 
d’Urbanisme la informació de les llicències atorgades com es feia abans, ja que no saben 
com es va retirar aquest punt.
Diu que ja s’estan marcant directrius i consensuant feines i pretenen que tots els tècnics 
de l’Àrea d’Urbanisme facin feina de la mateixa manera i amb els mateixos criteris per 
unificar, també s’estan fent converses a nivell tècnic amb altres ajuntaments com poden 
ser Andratx, Palma o Marratxí per posar-vos exemples de la manera que tenen de 
funcionar o d’agilitzar alguns tràmits dins la legalitat establerta.
També vol informar que una vegada que s’hagi incorporat el zelador i ja tenguin part 
tècnica d’arquitecte, aparellador i zelador, es farà aquesta reunió amb el Col·legi 
d’Arquitectes, Col·legi d’Aparelladors, Associació de Constructors i Empresaris i també 
estarà convidada l’oposició, perquè serà la manera que es presentarà de forma oficial 
dels nous tècnics d’Urbanisme de la Casa, tota aquesta gent que farà feina diàriament 
amb ells, governi qui governi, ja que al final són els tècnics qui duen endavant tota la 
feina de l’Àrea d’Urbanisme i saben de quina manera s’ha de tractar i és primordial que 
tota aquesta gent que fa feina de manera directe amb els tècnics puguin conèixer de tu a 
tu i puguin debatre els diferents punts de vista, que moltes de vegades entre un 
arquitecte d’àrea privada amb un arquitecte municipal no es posen del tot d’acord.

El Sr. Alexandro Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) dice que su grupo se adhirió a esta 
propuesta, porque es uno de los asuntos más importantes y no sabe si desde el equipo 
de gobierno, pero a ellos, desde la oposición cada semana les pregunta la gente como 
están sus expedientes, pero ellos obviamente no pueden dar datos que sean sensibles, 



pero sí que preguntan por Urbanismo y muchas veces a día de hoy no tienen respuesta.
Dice que hay algunos emails de casos que han mandado de gente, que efectivamente 
llevan pasado el plazo de respuesta y oficialmente tendría que ser un silencio 
administrativo, pero a los vecinos de a pie eso no les vale y prefieren saber si se está en 
ello o si tienen que esperar más.
Dice que lo que más le interesa es que los informes de carácter mensual, como ha 
comentado la alcaldesa se cumplan y también pide si les pueden dar a la oposición algún 
contacto de referencia para saber con quién tienen que hablar dentro del Área de 
Urbanismo para solicitar expedientes concretos, sólo para saber si están en 
funcionamiento o si siguen en la cola.

La Sra. Maria Barceló (MES) diu que el vot del seu grup serà a favor, ja que creuen que 
el que demana la proposta no és més que fer arribar tant a l’oposició com als ciutadans 
informació, és una cosa de transparència i per això pensen que estaria molt bé que es 
dugués a terme.

El Sr. Oliver diu que esperaran ansiosos aquesta informació que en teoria els hi ha 
d’arribar, però també els preocupa una altra cosa derivada a aquesta proposta, ja que 
òbviament el que surt reflectit al pressupost i advertit pels tècnics és impossible que es 
compleixi, tots ja veuen que és una realitat i veuran quin impacta tendrà quan passin 
comptes a finals d’any si entren en dèficit o no, esperen que no, però si que ara ja es 
ratifica una cosa que se’ls hi va dir en el plenari de maig, que tots ja sabien que era 
impossible de complir, però així i tot es va dur endavant.
Diu que l’equip de govern votarà en contra de la proposta, però pareix a ser que almenys 
faran aproximadament quasi tot el que s’ha exposat aquí i a ells el que més els interessa 
és que la ciutadania tengui la informació i sobretot transparència, que és el que els hi 
demanen cada dia.

La batlessa li diu que li agafa la paraula al Sr. Gaffar per dir-lis a qui es poden dirigir per 
demanar un expedient en concret, diàriament els hi demanen expedients concrets per 
saber qui és que ho té, per tant hi ha aquesta necessitat de presentar el nou personal de 
l’Àrea d’Urbanisme als diferents promotors i constructors, inclús als membres de 
l’oposició, perquè a alguns si que els coneixen, però a alguns altres encara no.

En conseqüència se sotmet el fons de l’assumpte a votació i amb 8 vots a favor (PSOE, 
LLIBERTAT LLUCMAJOR, MES) i 11 vots en contra (PP, VOX, ASI) es rebutja la proposta 
esmentada anteriorment 

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MES I LLIBERTAT LLUCMAJOR 
PER L’AUGMENT DE LES LIMITACIONS, LES SANCIONS I ELS CONTROLS AL LITORAL 
MARÍTIM DE LES ILLES BALEARS

A continuació la Sra. Maria Barceló (MES) llegeix la proposta de resolució que textualment diu el 
següent:

Molts de vosaltres coneixeu la tràgica mort aquest estiu del jove Guillem Comamala Fiol que va 
ser envestit per un iot que circulava a gran velocitat i que va fugir.  Això va fer saltar totes les 
alarmes per aquesta greu conseqüència d’un model d’oci del litoral d’excessos que cada vegada 
es va fent més habitual.

Els excessos s’han convertit en una cosa usual, no solament en nombre d’embarcacions, sinó 
també en traspassar tots els límits com circular a velocitats descontrolades, posant en vertader 
perill la vida de banyistes. 



És el que va haver de patir Guillem Comamala, que només amb vint anys, va morir mentre 
pescava a Cala Bona degut a que un iot que circulava a gran velocitat va envestir la seva barca 
provocant-li la mort a l’instant. A més, el tripulant, va fugir sense prestar auxili ni fer-se càrrec dels 
fets. Els passatgers que anaven al iot, a més, han confessat que havien begut. 

Per posar un altre exemple recent, a Menorca, aquest estiu, un altre pescador va estar a punt de 
morir després de ser envestit per un iot de lloguer de vint metres que també navegava a una 
velocitat excessiva. El pescador va poder salvar la vida tirant-se a la mar quan la llanxa va passar 
a mig metre del seu cos i la seva embarcació va quedar totalment triturada.

Tot això és una mostra clara que la saturació que es viu la mar respon al creixement de totes les 
activitats i la necessitat de més limitacions i gestió. I a un municipi com el de LLucmajor, amb la 
quantitat de costa que tenim i de gent que ve a gaudir d’ella, hem d’entendre que fàcilment més 
prest que tard es pot convertir en un problema.

En el medi terrestre sí que s’ha procurat fer feina i posar alguns límits, però el medi marí ha estat 
relegat a un segon o tercer pla. Hi ha una problemàtica molt concreta relacionada amb la velocitat 
de navegació. Vivim una situació en què hi ha un gran nombre d’embarcacions que van a molta 
velocitat i molt a prop de la costa. La normativa actual estipula que a les zones de bany no 
marcades –les platges– s’ha d’anar a 3 nusos de velocitat màxima a més de  200 metres de la 
costa, i a les zones rocoses aquesta distància baixa fins a 50 metres. 

Tenint en compte que com més va hi ha més persones que accedeixen a aquestes zones rocoses, 
sigui per a nedar, bussejar o fer activitats aquàtiques amb artefactes no motoritzats, creim que 
aquesta restricció de velocitat i de circulació s’hauria d’augmentar a 300 metres a tota la costa 
igual que es fa en altres Països com França. La gent necessita tenir un espai de protecció que 
actualment no té. 

En resum, la Llei de Costes de 1989 està desfassada i ja no protegeix els banyistes que són el 
grup més nombrós ni altres tipus d’embarcacions de petites dimensions com puguin ser taules de 
paddle surf, piragües…La proximitat a la que arriben a estar algunes embarcacions i la seva 
velocitat excessiva posa massa vegades en perill als banyistes i també la seva velocitat crea 
onatge que afecta la riba i genera soroll submarí i terrestre, perjudicant tant els residents i als 
banyistes com també a la vida marina. 

Una altra de les problemàtiques al voltant de tot plegat és el creixement incontrolat del turisme 
nàutic, el lloguer d’embarcacions. Un 56% de les embarcacions matriculades durant l’any passat 
es van destinar al lloguer. I segons ja va denunciar el GOB, hi ha moltes empreses de lloguer 
sense llicència de navegació. Atès que a les Illes únicament existeixen 6 embarcacions per a 
vigilar les més de 30.000 embarcacions que circulen pel litoral marí durant tot l’estiu, s’ha de posar 
fil a l’agulla amb aquesta mancança. 

Sense obviar que aquest estiu les emergències a la mar han crescut d’un 36% respecte de l’any 
passat. Segons dades de Salvament Marítim, un 80% van involucrar embarcacions recreatives. A 
banda de la mort de Comamala i l’accident del pescador de Menorca, aquest estiu se’n recorden 
més casos, com ara un abordatge al cap de les Salines d’un catamarà a un llaüt o el xoc d’un 
vaixell contra l’illot de l’Espalmador. Sense comptar unes altres pràctiques nocives, com ara 
l’augment de les festes en vaixells (també anomenades boat parties) a tot arreu de la costa o els 
més de 5 mil fondejos irregulars detectats aquest estiu a les Balears. 



En conseqüència es proposa al Ple l'adopció del següent acord:
Primer: el plenari de l’Ajuntament de Llucmajor condemna i rebutja l’ús d’embarcacions de 

manera totalment descontrolada i lamenta la mort del Jove Guillem Comamala.
Segon: l’Ajuntament de Llucmajor insta el Govern Estatal i el Govern Autonòmic de 

manera urgent a ampliar la limitació de velocitat en la costa a 300 metres des de la vorera i que 
quedi ben delimitada aquesta zona al llarg de tota la costa de les Illes. 

Tercer: l’Ajuntament de Llucmajor insta el Govern Autonòmic de manera urgent a controlar 
i sancionar aquest turisme d’excessos per tal de protegir l’ecosistema marí i la seguretat de les 
persones que en gaudeixen tranquil·lament i així poder evitar que morts com la d'en Guillem es 
tornin a repetir.

L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa d’Urbanisme i Territori de dia 23 
d’octubre i una vegada vist el dictamen la Sra. Barceló diu que en aquesta proposta la 
regidora de Medi Ambient, la Sra. Seguí els hi va proposar un esmena al segon punt, la 
qual ha estat estudiada pel seu grup i han decidit acceptar-la.
A continuació la Sr. Maria del Pilar Seguí, regidora de Medi Ambient llegeix l’esmena 
presenta que diu el següent:
«L’Ajuntament de Llucmajor insta el Govern estatal i el Govern Autonòmic, de manera urgent a 
ampliar la limitació de velocitat per a totes les embarcacions i motos nàutiques en un radi d’1 
milla nàutica des de la riba de totes les costes de les Illes Balears, establint una velocitat màxima 
de 10 nusos en aquesta zona de protecció.»

El Sr. Alexandro Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) dice que su grupo al no recibir la enmienda se 
abstendrá a la votación de esta, ya que no la han podido estudiar, pero sí que votarán el fondo de 
la cuestión, aunque salga la enmienda aprobada.
La Sra. Barceló diu que és veritat que això ho varen acordar, però no ho varen enviar als altres 
grups de l’oposició, ja que quedaren que ho comentarien al Ple, però es veritat que si l’haguessin 
tinguda abans l’haguessin poguda valorar, per tant, demana disculpes.
A continuació se sotmet a votació l’esmena abans esmentada, que substitueix el punt 2 de la part 
resolutiva de la proposta i amb 13 vots a favor (PP, VOX, ASI, MES) i 6 abstencions (PSOE, 
LLIBERTAT LLUCMAJOR) prospera per majoria.
Tot seguit se sotmet a votació el fons de l’assumpte i per unanimitat s’aprova la proposta, que amb 
la inclusió de l’esmena la part resolutiva queda del següent tenor:

“Primer. El plenari de l’Ajuntament de Llucmajor condemna i rebutja l’ús d’embarcacions de manera 
totalment descontrolada i lamenta la mort del Jove Guillem Comamala.

Segon.L’Ajuntament de Llucmajor insta el Govern estatal i el Govern Autonòmic, de 
manera urgent a ampliar la limitació de velocitat per a totes les embarcacions i motos nàutiques 
en un radi d’1 milla nàutica des de la riba de totes les costes de les Illes Balears, establint una 
velocitat màxima de 10 nusos en aquesta zona de protecció.

Tercer. l’Ajuntament de Llucmajor insta el Govern Autonòmic de manera urgent a 
controlar i sancionar aquest turisme d’excessos per tal de protegir l’ecosistema marí i la 
seguretat de les persones que en gaudeixen tranquil·lament i així poder evitar que morts com la 
d'en Guillem es tornin a repetir.”

PROPOSTA DE RESOLUCIÓ CONJUNTA DELS GRUPS MES, PSOE, LLIBERTAT 
LLUCMAJOR I S’ULL RELATIVA A LA PLANIFICACIÓ TERRITORIAL I ENERGÈTICA PER LA 
PROTECCIÓ DEL SÒL RÚSTIC DAVANT LA PROLIFERACIÓ DE LES CENTRALS 
FOTOVOLTAIQUES ENERGÈTIQUES 

A continuació el Sr. Josep Oriol Gómez (MES) explica breument la proposta de resolució 
presentada pel seu grup i aquesta textualment diu el següent:

Davant el creixement exponencial de projectes de parcs fotovoltaics a Mallorca, Llucmajor s’ha vist 
especialment afectat per la presència d’aquests projectes en sòl rústic. Segons les dades de la 
Conselleria d’Empresa, Ocupació i Energia del Govern de les Illes Balears, actualment hi ha 
nombrosos projectes en tramitació en aquest municipi que poden tenir un impacte significatiu 
sobre el paisatge, les activitats agràries i la biodiversitat.



Si bé és indiscutible la necessitat de fomentar l’energia renovable per combatre el canvi climàtic, 
aquest desenvolupament s’ha de dur a terme de manera coherent, assegurant que les 
instal·lacions fotovoltaiques no perjudiquin els valors ambientals, paisatgístics i agraris que 
caracteritzen el sòl rústic de Llucmajor. La Llei 10/2019 de Canvi Climàtic i Transició Energètica ja 
estableix la necessitat de planificar territorialment aquestes infraestructures, tot destacant la 
importància de preservar el sòl rústic i protegir les competències urbanístiques municipals.

Recentment, el Consell de Mallorca ha votat en contra d’una moratòria per a la instal·lació de 
parcs fotovoltaics en sòl rústic. Aquesta decisió és preocupanti contrària a la protecció dels  
veïnats i el patrimoni paisatgístic i agrari del nostre municipi. Això implica que, actualment, els 
projectes poden continuar tramitant-se sense que s’hagi desenvolupat una planificació territorial 
adequada.

Davant d’aquesta situació, creiem que és imprescindible posar en marxa mesures urgents per 
assegurar que la transició cap a un model energètic més sostenible es faci de manera ordenada, 
respectuosa amb el territori i amb garanties de protecció ambiental. Llucmajor necessita una 
planificació detallada que conciliï les necessitats energètiques amb la protecció del sòl rústic, 
prioritzant l’autoconsum, les comunitats energètiques i la instal·lació de plaques en espais urbans 
o industrials abans d'optar pel sòl rústic.

En conseqüència es proposa al Ple l'adopció del següent acord:
Primer. Que l’Ajuntament de Llucmajor promogui una planificació energètica i territorial 

coherent que garanteixi la compatibilitat entre el desenvolupament de les energies renovables i la 
preservació del sòl rústic, prioritzant la instal·lació de plaques fotovoltaiques a sostres de naus 
industrials, edificis públics i altres infraestructures urbanes o periurbanes.

Segon. Sol·licitar al Consell de Mallorca i al Govern de les Illes Balears que reforcin la 
coordinació amb els ajuntaments per assegurar que la instal·lació de parcs fotovoltaics respecti les 
competències municipals en matèria de planificació urbanística i territorial, i que no es comprometi 
el sòl rústic de valor agrari o ambiental sense garanties de sostenibilitat.

Tercer. Reclamar que es revisin els projectes actualment en tramitació a Llucmajor per 
assegurar que compleixen amb els criteris establerts per la Llei de Canvi Climàtic i Transició 
Energètica, així com amb la normativa urbanística local, i que s’eviti la saturació del sòl rústic amb 
grans centrals fotovoltaiques sense una planificació clara.

Quart. Fomentar l’autoconsum i les comunitats energètiques dins del municipi de Llucmajor 
com a alternativa sostenible i descentralitzada a la creació de grans parcs fotovoltaics en sòl 
rústic.
 
L’assumpte es va tractar a la Comissió Informativa d’Urbanisme i Territori de dia 23 
d’octubre i una vegada vist el dictamen la batlessa diu que l’equip de govern està d’acord 
amb els punts que demanen a la proposta, ja que és imprescindible aquesta coordinació 
de l’Ajuntament amb altres administracions supramunicipals, tant per part del Consell 
Insular com la part de la Direcció General d’Energia. Diu que no només com a batlessa, 
sinó que el personal tècnic de la Casa s’ha posat a l’abast dels tècnics de la Direcció 
General d’Energia, perquè troben necessari aquesta coordinació i són totalment 
conscients que el municipi de Llucmajor és el més extens de les Illes i que en 
conseqüència els hi `pertocarà un percentatge de parcs fotovoltaics superior a la resta, 
però com diu un companys nostre, «tampoc han de ser la pila de Mallorca» per tant ho 
han d’intentar fer de la millor manera possible i ja varen apostar a la legislatura passada 
per tenir un primer centre educatiu amb l’energia d’auto-consum, han posat a l’abast tots 
els centres educatius i hi ha propostes entre la Direcció General d’Energia i Educació, 
que suposa que no tardaran molt a sortir a la llum, perquè són coses que s’han de 
coordinar en diferents àrees i fer-ho tot, per tant, se suma als companys de l’Ajuntament 
de Marratxí i votaran a favor de la proposta.

La Sra. Elsa Herranz (PSOE) dice que su grupo se ha adherido a la propuesta, ya que 
esta les parece muy oportuna, en este caso hablando de todos los problemas que hay 
que afrontar por el tema del cambio climático, el fomento de las energías renovables 



creen que es un punto muy importante, pero es cierto que están viendo que en algunos 
municipios está siendo un poco descontrolado el tema de los parques fotovoltaicos y por 
eso encuentran muy necesario que se regule más y no sólo por la protección del suelo 
rústico, sino que también se tenga en cuenta que no se hagan cerca de las viviendas y 
no tener los mismos problemas que tienen en Marratxí, Sa Pobla o Santa Margalida, por 
todo esto el voto de su grupo será a favor.

El Sr. Alexandro Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) dice que su grupo se ha adherido a la 
propuesta sobre todo porque en la legislatura pasada tramitaron una muy similar que por 
desgracia el equipo de gobierno de entonces votó en contra y se alegra de que hoy sí se 
vote a favor y esperan ver que se convierta en una realidad, más que nada, como bien 
han dicho, en que no nos convirtamos en la pila de Mallorca y que al final sea el paisaje 
llucmajorer el que sufra todo el daño y pierdan ese encanto de nuestro patrimonio.
El Sr. Gómez dona les gràcies pel suport a la proposta i estan contents de la unanimitat i 
de saber que hi ha personal a Urbanisme per fer el seguiment de que aquests parcs que 
ara mateix estan proliferant per aquí d’una forma bastant exagerada i incontrolada al 
nostre municipi deixi de passar.
Diu que saben que la transició energètica és necessària, s’ha demostrat aquí, que no 
necessiten sacrificar la nostra terra i el nostre paisatge i per això és importantíssim 
l’acord que han adoptat avui aquí.

Una vegada acabades les intervencions i en conseqüència se sotmet el fons de 
l’assumpte a votació i per unanimitat s’aprova la proposta en els mateixos termes que 
s’acaba de transcriure

PRESA DE CONEIXEMENT DE LES RESOLUCIONS DE BATLIA
Tot seguit la presidència dona compte de les resolucions de Batlia adoptades entre els 
dies 20 de setembre al 25 d’octubre de 2024 (de 2024003301) a 2024003793) i la 
corporació es dona per assabentada.

DACIÓ DE COMPTE DE MODIFICACIÓ COMISSIONS INFORMATIVES PERMANENTS, 
COMISSIÓ ESPECIAL DE COMPTES I PORTAVEU
A continuació es dóna compte de la modificación de les comissions informatives permanents, 
Comissió Especial de Comptes i de canvi de portaveu del Grup MES i la corporació es dóna per 
assabentada.

PRECS I PREGUNTES
Ja en el torn de precs i preguntes el Sr. Tugores (PSOE) diu que els hi han fet arribar uns veïns de 
la zona de Son Bieló de la retirada de la pista de petanca i al seu lloc han posat per fer calistènia, 
demana si tenen pensat reubicar la pista de petanca, ja que era bastant utilitzada.
També diu que tenen un informe tècnic de viabilitat per fer certs tipus de celebracions dins els 
pavellons,  ho diu perquè es va fer la festa de futbol i va coincidir que feia mal temps i es va fer un 
dinar dins el pavelló, per tant demana si els hi podrien fer arribar l’informe tècnic per 
esdeveniments.
Per acabar, diu que han tingut coneixement de que hi va haver una petició de participació 
ciutadana per aquest ple i es va rebutjar, quan estava demanada amb temps i forma, per tant, 
voldrien saber els motius i si els hi poden passar l’expedient complet per veure-ho. 

La Sra. Pérez (PP) dice que sobre el informe técnico de la comida que hizo el Comité de fútbol de 
100 años en Llucmajor, en un principio era favorable y en breve se les pasará dicho informe.
Sobre el tema de la pista de petanca de Son Bieló, dice que es un proyecto del Consell del año 
pasado, el cual se lo encontró hecho y solucionado, por tanto, ella sólo ha recepcionado los 
parques de calistenia. Dice que un vecino le pidió información sobre el tema y ella se informó para 
saber si alguien había previsto si la pista de petanca se utilizaba y por lo que le dijeron, se había 
preguntado y les dijeron que estas pistas ya no se utilizaban y sobre instalarlas de nuevo, de 
momento no tiene ninguna solicitud al respecto y en el caso de que fuera así, mirarían de 
reubicarlas en algún sitio.



Sobre el tema de participación ciudadana, dice que a ella le llegó dicha solicitud el día anterior, la 
cual trataba del uso del parking del polideportivo del Arenal, del cual estaban pendientes de unos 
informes y ese mismo día hablaron con la persona que había solicitado participar en el pleno y con 
la dirección del instituto, ya que habían quedado en una reunión y estaban en tramitando el 
asunto. Dice que les puede pasar el acuerdo al que se ha llegado.

La Sra. Herranz (PSOE) dice que les han informado que desde el Consorcio de servicios socio-
sanitarios que en principio tiene que aportar toda la equipación del Centro de día de Bahía 
Grande, no se puede aportar toda la equipación porque están pendientes de solventar algunas 
deficiencias del propio edificio, por tanto, les gustaría saber de qué deficiencias se trata, si ya 
están solucionadas y que previsión hay para ello, y si ya tienen un calendario para la planificación 
de la apertura del Centro de día.
También dice, que les gustaría saber si se han realizado algún tipo de gestiones para convocar la 
asamblea ciudadana del clima.
Pregunta si hay algún tipo de planificación en materia de vivienda, si se plantea algún tipo de 
cesión de suelo al Govern Balear o si se plantea en algún momento hacer alguna construcción por 
parte del propio Ayuntamiento.
Dice que le gustaría tener un informe de los técnicos de Servicios Sociales, ya que en el último 
pleno se preguntó por qué sólo se había ejecutado el 18% del presupuesto que había en materia 
de prestaciones de servicios sociales y la respuesta que se dio era que no había demanda de 
prestaciones, cosa que le sorprende, cuando hay un estudio que valida que un tanto por ciento de 
la población Balear está en unos límites de margen de pobreza, por tanto, no sabe si Llucmajor 
debe ser la excepción y duda mucho que no haya demanda para poder ejecutar el gasto de 
prestaciones de servicios sociales, por eso solicita un informe de los técnicos que den una 
explicación del trabajo que se está haciendo y si evidentemente no hay demanda o si hay algún 
tipo de problema técnico para poder dar las prestaciones.

La batlessa diu, que en relació amb l’Assemblea ciutadana del clima, no han fet res a hores d’ara i 
sobre la cessió d’ús de sòl per habitatge en el Govern sòl municipal no en tenen, ja que varen fer 
les diverses compres per poder cedir pels centres de Salut.
Diu que estan intentant desembossar el tema de l’expedient amb l’IBAVI del carrer Grup Escolar, 
que deu fer devers 12 anys que aquest solar està cedit a l’IBAVI i és un dels temes que està 
damunt la taula, tant a nivell tècnic municipal com amb el conseller i també tenen previst amb la 
reestructuració i organització de les tasques d’Urbanisme és que es puguin accelerar o passar 
davant, però que sigui legal  i que així validin els nostres tècnics que aquelles promocions de 
primer habitatge i primera ocupació, i està xerrant de primera ocupació pel residents i no de 
segona residència.

La Sra. Pomar (PP) sobre el Centro de día, dice que la arquitecta municipal está haciendo los 
informes para saber qué tipo de deficiencias se tienen que subsanar y cuando tengan el informe 
redactado ya no habrá dichas deficiencias.
Respecto al informe social, dice que les pasará a las técnicas que hagan dicho informe i se lo 
hagan llegar.

El Sr. Sastre (VOX) diu que continuant amb el que diu la majoria de l’oposició, vol fer una 
proposició, perquè tenguin coneixement que des de fa uns 20 dies que ja  han començat amb 
l’empresa que ha guanyat el concurs per fer la realització de la RSU i ja fan feina de camp, anant 
als llocs i per una major transparència i col·laboració, proposa als membres de l’oposició crear una 
Mesa de seguiment on pugui participar tota la corporació per així tenir tots la informació i aportar 
mesures i fer les reunions que trobin necessàries i a veure si en benefici de tots poden aconseguir 
un nou contracte com es mereix el municipi de Llucmajor.

El Sr. Gaffar (LLIBERTAT LLUCMAJOR) en primer lugar, agradece el ofrecimiento del Sr. Sastre, 
pero para que sea efectiva la Mesa tiene que haber dos elementos que dependerán del equipo de 
gobierno. El primero es que las convocatorias sean oficiales para que se puedan ausentar de sus 
puestos de trabajo y venir a participar de las reuniones, ya que de lo contrario no podrán faltar a 
sus trabajos, que sería un abandono de sus funciones de allí, sin la convocatoria oficial de aquí.



La segunda, sería pedirles que al menos se haga un borrador de acta de lo que se hable, más que 
nada, para que todo lo que se diga de los allí presentes, quede reflejado en dicho borrador de acta 
y así nadie pueda hacer política posteriormente con ello, así si se llega a un acuerdo, que quede 
constancia y de esta manera habrá la máxima transparencia.
Dice que el equipo de gobierno tiene los ruegos y preguntas que les enviaron para el pleno 
ordinario, algunas ya han sido contestadas por escrito y quedaba pendiente la primera pregunta 
que les hizo, que es que están haciendo para tratar de minimizar los vertidos cometidos por 
incívicos en los caminos de servicios y rurales, obviamente esta pregunta se registró antes del 
problema de las basuras y ahora les añade una serie de ruegos y preguntas que hubiera tramitado 
para el pleno que viene, pero la situación actual con el temporal requieren que sea ahora.
Dice que han tenido con la DANA inundaciones en distintos puntos del municipio, en especial 
quiere mencionar la calle Cadernera, donde los vecinos llevaban meses avisando de que la 
alcantarilla estaba colapsada y ya hubo inundaciones anterior a esta DANA, concretamente y pasa 
a leer los números del registro (2024016791 y 2024019026) son avisos que ya hicieron los 
vecinos de acumulación de aguas porque el alcantarillado no funcionaba y justamente fue la zona 
donde durante el temporal se cayó toda la medianera que separaba varias viviendas de la vía 
pública, por tanto, quería preguntar que ha hecho el Ayuntamiento con estos avisos, si hará 
responsable patrimonial de los daños ocasionados a los vecinos por falta de mantenimiento del 
alcantarillado, esperan informe al respecto.
También dice que quería comentar y este es un tema muy recurrente desde hace años, la calle 
Bot en Bahía Grande, donde está el colegio, ya que les ha ido pasando notificaciones cada vez 
que llueve y se abren las alcantarillas y sale materia fecal a la vía pública al lado de un colegio 
público, ya saben que es un problema de las bajantes, pero lleva años, no es sólo de este 
gobierno, es ya del anterior y querrían saber que está haciendo el Ayuntamiento para darle una 
solución y por otra parte, que ocurrirá cuando sean los vecinos que dejen de salir a limpiar la 
porquería y intentar cerrar la tapa, para evitar que algún día caiga un niño.
También quería comentar que la zona comercial de Maioris se ha visto afectada por las lluvias, es 
un problema que ya existía de antes, pero este año ha sido peor, porque en el año 2021 se tapó la 
zona de salida que había abajo de la carretera, nunca se les dio una explicación, por tanto, 
pregunta quien dio la orden de taparlo, ya saben que fue en la legislatura pasada, pero si pudieran 
averiguar quién fue el responsable de esa orden y que informes tuvo al respecto y si fue el 
Ayuntamiento o Carreteras quien tomó la decisión.
También pregunta si tienen previsto solicitar o actuar para volver a abrirlo para asegurar que el 
flujo de agua vuelva a salir por ahí y evitar que en la zona del centro comercial de Maioris vuelva a 
haber el mismo tipo de inundación.
Dice que también tienen el problema en el Arenal y en el pueblo de Llucmajor de los 
alcantarillados que están tapados por falta de mantenimiento. Dice que concretamente les han 
contactado algunos vecinos que han pasado un montón de alertas de vía verde que datan algunas 
del año pasado y otras de meses y semanas antes de la DANA donde se ven en todas las 
incidencias que incluso están marcadas como solventadas pese a que no se han limpiado. Dice 
que les podría leer la lista, pero si quieren luego se la deja y que conste en acta, pero lo que 
quiere preguntar es por qué no son atendidas estas incidencias, cuándo se limpiarán las tapas del 
alcantarillado y si tienen un plan al respecto con la empresa encargada.
También comenta que hoy han dado el nivel de alerta 1G1 en cuanto al meteoval y hay riesgo de 
temporal, por tanto, quería rogar al equipo de gobierno que actúen en las zonas que son de 
carácter inundable, como el Torrent dels Jueus y el Torrent de Son Verí, la zona tiene riesgo de 
inundarse en la parte urbana y creen que sería conveniente intentar que al menos no haya 
vehículos estacionados lo más pegado posible al torrente, no sea que haya que lamentar alguna 
desgracia.
También dice que las familias se quejan otro año más de que no hay agua caliente en el 
polideportivo del Arenal y es una cosa que ya llevan casi dos legislaturas tratando y que siempre 
pasa lo mismo en invierno, por tanto, querría saber que están haciendo al respecto, para arreglar 
este problema.
Finalmente, cogiendo el hilo del compañero, dice que en el tema de participación ciudadana, 
entiende que el equipo de gobierno asumió que no quería intervenir porque acordaron una reunión 
con el centro y él no está seguro si fue el centro que solicitó venir o si fueron particulares, 
entonces cree que el equipo de gobierno hizo una presunción incorrecta, de todos modos cree 



que sería conveniente que ya que el punto de participación ciudadana está en el orden del día, les 
incluyan siempre en el expediente de todas las solicitudes, si alguien ha solicitado, sea admitido o 
rechazado que conste en el expediente, para que la oposición pueda saber si los vecinos quieren 
participar y no se les deja o es que no llegan a tramitar la solicitud y por tanto, no hay 
participación, porque a día de hoy ellos se enteran por la gente que se lo dice.

La batlessa, en tema d’aigua diu que la situació de les xarxes de subministrament d’aigua pública 
els va reenviar un correu que li havien passat l’enginyer municipal emès per l’empresa i que hi ha 
les analítiques del pou amb la mescla de l’aigua i han vist que així com surt està bé, així i tot 
segueixen fent analítiques setmanals d’aquest depòsit i es va comunicant tant amb els tècnics de 
la Conselleria de Sanitat com la part de recursos hídrics i en el moment que li diguin per poder 
treure un altre bàndol per deixar el tema tancat es farà, però mentrestant es segueixen fent 
proves.
Diu que el cap de setmana de tots sants, a les Urbanitzacions va fer 75 litres d’aigua en aquella 
zona, normalment sempre és al revés, que plou més en el poble.
Diu que li consta que el tema del carrer Cadernera, divendres passat hi va anar el personal 
d’Aqualia amb l’enginyer municipal a aquesta zona. Diu que desconeix si tot el que s’envia per la 
línia verda automàticament ho fan arribar a l’empresa concessionària  Aqualia, creu que sí i així li 
confirma el Sr. Sastre, de totes maneres demanarà un llistat de les darreres incidències que 
s’hagin pogut enviar els darrers mesos a veure quin és el grau de celeritat per part de l’empresa 
concessionària feta.
Pel que fa a la canalització per la neteja, diu que no li pot contestà perquè no ho sap, però 
l’empresa sí que té coordinat aquest tema i també el tema del clavegueram i vol pensar que també 
tenen igual de canalitzat com aquesta cosa, per tant, ho demanarà i quan ho sàpiga li farà arribar 
la informació.
Referent al nivell d’alerta, diu que evidentment desprès de la desgràcia de València els posa a tots 
amb alerta, l’Illa de Mallorca és com és i al nostre municipi tenen unes quantes zones en perill 
d’inundació i suposa que amb el que a passat, a nivell de Govern es prendran mesures més 
contundents de les hagudes fins ara, de fet, avui hi havia una reunió de la Direcció General 
d’Emergències amb Educació.
Diu que agafa la paraula del que ha dit el Sr. Gaffar, de fer llevar el cotxes d’aquestes zones de 
torrents.

La Sra. Pérez (PP) le dice al Sr. Gaffar que no sabe exactamente qué parte del polideportivo le 
han comunicado que no había agua caliente ya que en este momento no tiene conocimiento de 
que hubiera ningún tipo de avería, hace dos meses sí, pero se arregló en su momento, pero 
solicitará al técnico que la revise.
Sobre el tema de participación ciudadana, dice que se le contestó a la persona por escrito y cree 
que se hizo a través de Alcaldía.

El Sr. Sastre (VOX) referente a los horarios, le dice al Sr. Gaffar que él en su currículum cree que 
figura media jornada, pero él está disponible 365 días al año y las 24 horas del día i le pide a la 
oposición que le marquen los días y los horarios y él les participará que hay novedad de cómo 
está lo que está haciendo y la oposición que se ponga de acuerdo y que le digan, tal día, tal hora y 
a tal sitio.

La Sra. Barceló (MES) diu que creu que fa vuit setmanes que va sortir la instrucció del bus que 
tenen a disposició els alumnes de batxiller que s’ha de desplaçar a un municipi que no és on viuen 
i que en el cas de Llucmajor hi quedaven defora, però que tenien molts d’alumnes de les 
Urbanitzacions o de s’Estanyol o Cala Pi que s’han de desplaçar per anar al seu institut, encara 
que sigui a un altre municipi, necessiten desplaçament, per aquests no entrava aquest bus  i fa un 
mes que aquí varen aprovar per unanimitat demanar a Conselleria que hi entrés això, per tant 
voldria saber com està el tema.
També demana pel tema del concurs d’idees per el teatre, ja que han passat molts de mesos, per 
tant, voldrien saber si encara no està a punt i, si els hi poden dir que es necessita per revisar un 
projecte ja fet i fa mesos que estan donat voltes damunt un projecte fet.
Diu que va veure un anunci a la revista de Pinte en ample sobre la via verda i l’anunci en si, no 



donava més informació, per tant, demana si en saben res d’això.
També diu que creu que ara s’estan debatent els projectes que es fan amb l’impost de turisme 
sostenible i voldria saber si l’Ajuntament ha presentat alguna cosa al respecte.

La Sra. Planas (PP) sobre el tema del bus, diu que va fer la petició i fa uns dies que li han 
contestat dient-li que com que hi ha 450 places contractades i n’hi ha 405 places que s'estan 
emprant, per tant, els alumnes de batxiller poden fer ús d’aquestes places restants.
La batlessa diu que miraran de aclarir-ho i ho comunicaran a l’alumnat, que és als qui els interessa 
aquesta informació per part de la Conselleria d’Educació.
Sobre l’anunci de la via verda, diu que el Consell Insular i serveis ferroviaris n’estan fent feina, la 
via del tren és tota privada, per tant, li consta que s’està fent feina per tal de recuperar-la, i estan 
xerrant de la part de Llucmajor.
Pel que fa a l’impost de turisme sostenible, diu que els han convocat, no sap bé quan, a una 
reunió dels municipis de zones turístiques madures.

La Sra. Rayó (PP) sobre el tema del teatre, diu que demà farà la consulta dels terminis i els hi 
donarà una resposta, sap que hi havia un esborrany de conveni amb el Col·legi Oficial 
d’Arquitectes, però s’havia d’analitzar perquè hi havia discrepàncies amb coses proposades pel 
Col·legi Oficial d’Arquitectes i per manca de mans per cobrir tots aquests contractes i el canvi de la 
persona que estava al càrrec d’aquest expedient inicialment i d’acords que intentaven dur a terme, 
havia quedat aturat, per tant s’ha de revisar de part de Contractació i d’Urbanisme, però consultarà 
els terminis i els informarà.

El Sr. Gómez (MES) diu que a les comissions informatives, ja varen comentar que el TIB no té els 
horaris que quadrin amb els horaris de sortides dels alumnes de batxillerat, sobretot a s’Arenal i de 
FP aquí a Llucmajor, a més ara han sortit els horaris nous i no hi ha cap tipus de de solució que 
satisfaci als al·lots i com a exemple diu que els de s’Arenal surten a les 15 hores i el primer bus 
que tenen és a les 15.50 hores, quan a l’estiu que per ventura no importa, aquest bus passa a les 
15.15 hores, per tant això no té cap sentit i tenien dubtes l’altre dia, però al final es confirma el que 
ell deia i és que el bus de l’aeroport també ha estat eliminat, per tant és una freqüència menys que 
tenen, ja que anava molt bé pels alumnes, perquè feien el trajecte de Llucmajor-s’Arenal.
Diu que també varen xerrar a les comissions de la nau de la brigada, i que aquesta estava com 
aturada, que era mig sòl rústic, mig sòl urbà, diu que en el seu moment es va donar suport a un 
projecte que feia que la construcció de la part de l’edifici estava a la zona de la part urbana i això 
es va aprovar i si no va equivocat es varen adjudicar les obres a l’octubre el 2023 d’un milió i mig 
d’euros, per tant, entén que si havia un projecte que avalava això, no entén perquè es té aturat 
sense fer-hi res, per tant li agradaria que li donessin un poc més d’informació.
Sobre el SITT, diu que continua obert aquell forat i ja li és igual el projecte aquell de si haurà pistes 
d’atletisme i de més, però per allà entren els al·lots a jugar, encenen els llums com volen, hi ha un 
forat a la tanca, passa la policia i mira cap a l’altre costat, per tant, li agradaria saber si tenen algun 
tipus d’acció a curt termini per evitar que allà es fiqui qui no taca i, per cert l’altra dia una sèrie de 
veïns estigueren fent net el SITT, la qual cosa el preocupa com a ciutadà de Llucmajor i com equip 
de govern també li preocuparia que la gent entri allà i faci net considerant que és seu, que ho és, 
però no està en condicions com per entrar allà i fer-hi res.
Diu que sap que arriba molt prest, perquè tenen fresca la ment que es van aprovar uns 
pressuposts, però estan a mitjans de novembre i ja haurien d’estar pensant amb els pressuposts 
del 2025, per tant demana si s’ha avançat alguna cosa al respecte i si  que han pensat tocar 
alguna taxa, estaria bé començar a pensar en aquestes coses.
Sobre la participació ciutadana, diu que es queixen els participants de la Rua del carnaval de 
Llucmajor que no han cobrat els seus premis i després es queixen que la gent no participa, però 
és que al final aquest poble el mou la gent, per tant li agradaria saber si tenen alguna previsió per 
pagar aquests premis.
Diu que l’altre dia a la reunió del Patronat de la Residència, l’equip de govern va dir que es tendria 
el conveni signat a finals de desembre i, simplement voldria que li confirmessin aquest fet 
públicament avui aquí.

En relació a la nau de la brigada, la batlessa diu que hi va haver discrepàncies jurídiques i 



tècniques del propi personal de l’Àrea d’Urbanisme per un costat i el personal actual de l’Àrea de 
Contractació, també trobava que hi havia manca d’informes.
Pel que fa al pressuposts, diu que les taxes ja no es poden tocar, per tant no hi haurà cap apujada 
de taxes en els pressuposts del 2025, en el qual hi estan fent feina i ja han fet amb diversos 
regidors i amb l’economista de la Casa, però no donarà dates, perquè si no es compleixen, diran 
que diu mentides.

El Sr. Garau (PP) sobre el tema dels horaris del TIB, diu que s’està estudiant que a principis d’any 
s’augmentaran les freqüències, es llevaran parades, perquè sigui més curta la línia i aquí podran 
guanyar un poc més de temps.

La Sra. Pérez (PP) referente al SITT dice que ella es la primera que le preocupa el que cierren un 
agujero y le abran otro y también le preocupa el proyecto, ya que están en ello y quieren sacarlos, 
pero hay otras muchas cosas que tiene en marcha y por falta de personal no lo pueden adelantar 
más. Dice que siguen tapando agujeros, intentan que gente como la señora que hizo un vídeo 
enseñando a su hijo a limpiar, lo sabían y mandaron a la policía, pero cuando llegaron ya no había 
nadie.

La Sra. Pomar (PP) sobre el tema de la Residencia, dice que lo que dijo en la comisión fue que 
está previsto que antes de que acabe el año se firme el convenio, pero no dijo ningún mes, ni 
ningún día.

La batlessa, sobre el tema de la Rua diu que hi ha discrepàncies tècniques entre diferent personal 
del la Casa, però esperen que aquesta setmana quedi desembassat allà on es i que es pugui 
pagar, perquè ja és bon hora i tenen tota la raó.
Diu que també li consta que ja es fa feina amb l’Ajuntament de Palma per tal de tractar el conveni 
per la Rua de l’any que ve i també perquè hi hagi canvis i millores a la zona i per tant encara que 
estiguin al novembre hi estan en marxa. 

 

I en no haver-hi més assumptes a tractar, ni membres de Ple (sessió) que vulguin fer ús de la 
paraula, la batlessa aixeca la sessió quan són les 21.44 del dia al principi indicat, de tot el qual, 
com a secretària adjuta, en don fe. 

Firma Electronica Secretario

Signat electrònicament per:

Queralt Ribot Bautista de Lisbona - ***3408**

24/12/2024.14:53:42

Batlessa -Presidenta

Firmat electrònicament per:

Maria Francisca Lascolas Rosselló- DNI ***1678**

27/12/2024.10:00:52


		2024-12-27T10:01:13+0100
	NumActa
	CRIPTOLIB


		2024-12-27T10:00:52+0100
	Firma alcalde
	CRIPTOLIB


		2024-12-24T14:53:42+0100
	Firma secretario
	CRIPTOLIB




